
  

 
SESIÓN PLENARIA ORDINARIA  
DE 1 DE OCTUBRE DE 2020 
 
Núm. de sesión: 5 
Tipo: ordinaria 
Hora de inicio: 19.00 h 
Lugar: Salón de Plenos 
Convocatoria: Primera 
Hora de finalización: 22.32 h 
 
 
 
ASISTENTES 
 
Alcaldesa:  
Cristina Civera Balaguer  
 
Concejales: 
 
Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Francesc Alcaina i Costa 
Tomás Piqueras Gimenez 
 
Secretaria General:  
Araceli Martin Blasco 
 
Interventor:  
Miguel Hernán Juárez González 
 
 
1. APROBACIÓN DE LAS ACTAS DE 
LAS SESIONES ANTERIORES. 
 
La Sra. Alcaldesa da cuenta del acta de 
la sesión plenaria extraordinaria de 18 de 
junio de 2020, cuya copia ha sido 
repartida previamente a todos los 
concejales. 
 
El Pleno de la Corporación, aprueba las 
actas por unanimidad. 
 
 
 

  
SESIÓN PLENÀRIA ORDINÀRIA D'1 
D’OCTUBRE DE 2020 
 
Núm. de sessió:  5 
Tipus: ordinària 
Hora d’inici: 19.00 h 
Lloc: sala de sessions plenàries 
Convocatòria: primera 
Hora d’acabament: 22.32 h 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcaldessa:  
Cristina Civera Balaguer 
 
Regidors: 
 
Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Francesc Alcaina i Costa 
Tomás Piqueras Gimenez 
 
Secretària general:  
Araceli Martín Blasco 
 
Interventor:  
Miguel Hernán Juárez González 
 
 
APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA 
SESSIÓ ANTERIOR 
 
L’alcaldessa dona compte de l'acta de la 
sessió plenària extraordinària de 18 de 
juny de 2020, la còpia de la qual ha sigut 
repartida prèviament a tots els regidors. 
 
 
El Ple de la corporació, aprova l'acta per 
unanimitat. 
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2. EXPEDIENTE 1374/20. 
APROBACIÓN DE LA MODIFICACIÓN 
DE LA ORDENANZA FISCAL 
REGULADORA DEL IMPUESTO 
SOBRE VEHICUCLOS DE TRACCIÓN 
MECÁNICA DERIVADA DEL ACUERDO 
PLENARIO NÚM. 9 DEL PLENO DEL 
22/02/2018 (MOCIÓN EQUIPO DE 
GOBIERNO DEL 12/02/2018).”. 
 
 
La Sra. alcaldesa presenta al Pleno la 
aprobación de la modificación de la 
ordenanza fiscal reguladora del Impuesto 
sobre vehículos de tracción mecánica 
derivada del acuerdo plenario núm. 9 del 
Pleno del 22/02/2018. 
 
La Ordenanza Fiscal modificada es la 
siguiente:  
 
A) Ordenanza Fiscal reguladora del 
Impuesto sobre Vehículos de Tracción 
Mecánica. 
 
Los interesados, indicados en el artículo 
18 de la anterior norma legal, podrán 
examinar el expediente en las oficinas 
municipales, en horario de atención al 
público. De no presentarse 
reclamaciones en el plazo indicado, el 
acuerdo hasta entonces provisional se 
entenderá definitivamente aprobado, de 
conformidad con el artículo 17.3 del Real 
Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de 
Marzo, por el que se aprueba el Texto 
Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales, pudiendo 
interponerse recurso contencioso-
administrativo en los plazos y formas que 
establecen las normas reguladoras de 
dicha jurisdicción. 
 
El Pleno de la Corporación, aprueba la 
modificación de la ordenanza fiscal 
reguladora del Impuesto sobre vehículos 
de tracción mecánica derivada del 
acuerdo plenario núm. 9 del Pleno del 
22/02/2018, por unanimidad. 
 
 
La Sra. Alcaldesa comienza indicando 
que en el plenario anterior por parte del 
grupo Compromís, se recordó que esta 
propuesta no estaba aplicada.  
 
Tal y como se informó a la Comisión de 

2. EXPEDIENT 1374/20. APROVACIÓ 
DE LA MODIFICACIÓ DE 
L'ORDENANÇA FISCAL REGULADORA 
DE L'IMPOST SOBRE VEHICLES DE 
TRACCIÓ MECÀNICA DERIVADA DE 
L’ACORD PLENARI NÚM. 9 DEL PLE 
DE 22 DE FEBRER DE 2018 (MOCIÓ 
DE L’EQUIP DE GOVERN DE 12 DE 
FEBRER DE 2018) 
 
 
L’alcaldessa presenta, al Ple, l'aprovació 
de la modificació de l'Ordenança fiscal 
reguladora de l'impost sobre vehicles de 
tracció mecànica derivada de l'acord 
plenari núm. 9 de la sessió plenària de 
22 de febrer de 2018. 
 
L'ordenança fiscal modificada és la 
següent:  
 
A) Ordenança fiscal reguladora de 
l'impost sobre vehicles de tracció 
mecànica 
 
Els interessats, indicats en l'article 18 de 
l'anterior norma legal, podran examinar 
l'expedient en les oficines municipals, en 
horari d'atenció al públic. Si no es 
presenten reclamacions en el termini 
indicat, l'acord fins ara provisional 
s'entendrà definitivament aprovat, de 
conformitat amb l'article 17.3 del Reial 
decret legislatiu (RDL) 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s'aprova el text refós de la 
Llei reguladora de les hisendes locals, es 
podrà interposar recurs contenciós 
administratiu en els terminis i formes que 
estableixen les normes reguladores 
d'aquesta jurisdicció. 
 
 
 
El Ple de la corporació aprova la 
modificació de l'Ordenança fiscal 
reguladora de l'impost sobre vehicles de 
tracció mecànica derivada de l'acord 
plenari núm. 9 de la sessió plenària de 
22 de febrer de 2018, per unanimitat. 
 
 
L’alcaldessa comença i indica que en el 
plenari anterior el grup Compromís, va 
recordar que aquesta proposta no estava 
aplicada.  
 
Com va informar en la Comissió C
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Hacienda en la moción, en el primer 
punto se reflejaba que para los vehículos 
con cualificación de cero emisión la 
bonificación fuera de un 80% como se 
informó en esta comisión la Ley de 
Haciendas de Régimen Local solo 
permite hasta un 75%, por tanto se lleva 
a delante el acuerdo que se tomó aquel 
día pero en lugar de un 80% hasta el 
75%. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Manuel Moreno, portavoz del Grupo 
Popular indica que votarán a favor ya 
que en su momento ya votaron a favor 
de la moción. Recalcando que es una 
buena iniciativa porque no podemos 
pedir a los vecinos que sean menos 
contaminantes si son las instituciones las 
que no lo incentivan. Y también no 
solamente modificaciones en este tipo de 
impuestos, sino también en la compra de 
este tipo de vehículos, por tanto la 
administración tiene que ser la primera 
que incentive lo vehículos no 
contaminantes. Por tanto, votarán a 
favor. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Víctor Xercavins, portavoz del grupo 
Compromís, que indica que cualquier 
medida que se haga que de soporte a 
políticas medioambientales y que 
suponga una transición ecológica, hay 
que darle soporte, y más cuando se trata 
de medidas que van a impulsar, como 
indicaba la Sra. Alcaldesa, que se 
recordó en el mes de julio, que se iban a 
poner en marcha efectivamente. Y ahora 
por fin, se va a hacer efectiva. Es una 
realidad, de momento como la de 
energía fotovoltaica que se le dé, la 
publicidad porque si no, al final la gente 
no lo sabe y se pueda aprovechar. Y 
todas y todos hemos de felicitarnos por 
esto y coordinarlo. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Tomás Piqueras, portavoz del grupo 
Ciudadanos, y manifiesta que ha leido la 
moción y votará a favor, dado que todo 
es importante para que se solucione el 
tema medioambiental. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Beatriz Sánchez, portavoz del grupo 
Izquierda Unida, Estableciendo que esta 

d'Hisenda en la moció, en el primer punt, 
es reflectia que per als vehicles amb 
qualificació d’emissió zero la bonificació 
era d'un 80 % i com s’hi va informar la 
Llei d'hisendes de règim local només 
permet fins a un 75 %, per tant, es porta 
endavant l'acord que pres aquell dia però 
en lloc d'un 80 % serà fins al 75 %. 
 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Manuel 
Moreno, portaveu del Grup Popular, i 
indica que votaran a favor ja que en el 
seu moment ja van votar a favor de la 
moció. Recalca que és una bona 
iniciativa perquè no podem demanar als 
veïns que siguen menys contaminants si 
són les institucions les que no ho 
incentiven. I també, no solament 
modificacions en aquest tipus 
d'impostos, sinó també en la compra 
d'aquesta mena de vehicles; per tant, 
l'Administració ha de ser la primera que 
incentive el vehicles no contaminants. 
Per aquest motiu, votaran a favor. 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Víctor 
Xercavins, portaveu del grup 
Compromís, que indica que qualsevol 
mesura que es faça de suport a 
polítiques mediambientals i que supose 
una transició ecològica, cal donar-li 
suport, i encara més, quan es tracta de 
mesures que impulsaran, com indicava 
l’alcaldessa, que es va recordar pel mes 
de juliol, que es posarien en marxa 
efectivament. I ara, per fi, es farà 
efectiva. És una realitat, de moment, 
com la d'energia fotovoltaica se li ha de 
donar publicitat perquè, si no, al final la 
gent no ho sap i no l’aprofita. I totes i tots 
hem de felicitar-nos per això i coordinar-
ho. 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Tomás 
Piqueras, portaveu del grup Ciudadanos, 
i manifesta que ha llegit la moció i votarà 
a favor, atés que tot és important per 
solucionar el tema mediambiental. 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Beatriz 
Sánchez, portaveu del grup Esquerra 
Unida, i diu que està d’acord amb la C
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conforme con la propuesta y que la 
votará a favor. 
 
El Pleno de la Corporación, sometido el 
punto a votación se aprueba por 
unanimidad. 
 
3. EXPEDIENTE 360/20. APROBACIÓN 
DE LA MODIFICACIÓN DE LAS BASES 
DE EJECUCIÓN NÚM. 56 Y 57 DEL 
PRESUPUESTO MUNICIPAL DEL 
EJERCICIO 2020, ASI COMO 
INTRODUCCIÓN DE ANEXOS A LAS 
MISMAS.   
 
La Sra. alcaldesa presenta al Pleno la 
aprobación de la modificación de las 
bases de ejecución nº 56 y 57 del 
presupuesto municipal ejercicio 2020, así 
como introducción de anexos a los 
mismas: modificación régimen jurídico 
municipal propio subvenciones 
municipales a pagar.  
 
Atendiendo a la normativa vigente al 
respecto, tal cual es legalmente, la Ley 
38/2003, General de Subvenciones 
(LGS), de 17 de Noviembre, con su 
correspondiente normativa reglamentaria 
estatal de desarrollo como es el Real 
Decreto 887/2006, de 21 de Julio, por el 
que se aprueba el Reglamento de la Ley 
anterior, en relación con las Bases 
presupuestarias ahora a modificar con 
vistas a intentar adecuar y sistematizar 
de mejor manera la normativa propia 
municipal al respecto y consultada e 
incluso suscitada parcialmente la misma 
por el órgano de control interno que es la 
intervención municipal, por la presente, 
se propone la adopción de este acuerdo 
en los términos que siguen: 
 

BASES DE EJECUCIÓN DEL 
PRESUPUESTO 2020: MODIFICACIÓN 

BASES 56 Y 57 Y ANEXOS 
DERIVADOS 

 
***PRIMERA) Se da una nueva 
redacción ala Base de Ejecución nº 56 
del Presupuesto de 2020. 
 
La actual Base de Ejecución nº 56 del 
Presupuesto de 2020es la siguiente: 
 
“BASE 56ª: NORMAS COMUNES A 
TODAS LAS SUBVENCIONES A 

proposta i que votarà a favor. 
 
 
El Ple de la corporació sotmet el punt a 
votació i s'aprova per unanimitat. 
 
 
3. EXPEDIENT 360/20. APROVACIÓ DE 
LA MODIFICACIÓ DE LES BASES 
D’EXECUCIÓ NÚM. 56 I 57 DEL 
PRESSUPOST MUNICIPAL DE 
L’EXERCICI 2020, I LA INTRODUCCIÓ 
D’ANNEXOS A AQUESTES 
 
 
L’alcaldessa presenta, al Ple, l'aprovació 
de la modificació de les bases d'execució 
núm. 56 i 57 del pressupost municipal de 
l’exercici 2020, i la introducció d'annexos 
a aquests: modificació del règim jurídic 
municipal propi subvencions municipals 
a pagar.  
 
 
Atesa la normativa vigent sobre aquest 
tema, i en ser legal, la Llei 38/2003, 
general de subvencions (LGS), de 17 de 
novembre, amb la seua corresponent 
normativa reglamentària estatal de 
desenvolupament com és el Reial decret 
887/2006, de 21 de juliol, pel qual 
s'aprova el reglament de la llei anterior, 
pel que fa a les bases pressupostàries 
ara a modificar per tal d’intentar adequar 
i sistematitzar de la millor manera la 
normativa pròpia municipal sobre aquest 
tema i consultada i, fins i tot, suscitada 
parcialment aquesta per l'òrgan de 
control intern que és la intervenció 
municipal, es proposa l'adopció d'aquest 
acord en els termes que segueixen: 
 
 

BASES D'EXECUCIÓ DEL 
PRESSUPOST 2020: MODIFICACIÓ DE 

LES BASES 56 I 57 I ANNEXOS 
DERIVATS 

 
PRIMER A) Es dona una nova redacció 
a la base d'execució núm. 56 del 
pressupost de 2020. 
 
L'actual base d'execució núm. 56 del 
pressupost de 2020 és la següent: 
 
“Base 56a: normes comunes a totes les 
subvencions a pagar C
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PAGAR 
 
56.1.- La concesión de cualquier tipo de 
subvención está sujeta a lo dispuesto al 
respecto por la Ley 38/2003, General de 
Subvenciones (L.G.S.), de 17 de 
Noviembre. De conformidad con dicha 
norma legal, se debe tener 
especialmente en cuenta tanto los 
“requisitos para obtener la condición de 
beneficiario” (artículo 13), como las 
“obligaciones de los beneficiarios” 
(artículo 14), tanto la “publicidad de las 
subvenciones concedidas” (artículo 18), 
como de la “financiación de las 
actividades subvencionadas” de las 
cuales destacan los siguientes 
apartados:  
 a) El perceptor de cualquier 
subvención deberá presentar una 
Declaración Responsable de no estar 
incursos en ninguna de las prohibiciones 
para obtener la condición de beneficiario 
prevista en el artículo 13 citado. 
 b) El perceptor de cualquier 
subvención deberá acreditar encontrarse 
al corriente de sus obligaciones 
tributarias y frente a la Seguridad Social. 
 c) Es obligación del beneficiario el 
comunicar la obtención de otras ayudas, 
ingresos o recursos que financien las 
actividades subvencionadas. Esta 
comunicación deberá efectuarse tan 
pronto como se conozca y con 
anterioridad a la justificación de la 
aplicación dada a los fondos percibidos. 
 d) Es obligación del beneficiario 
el dar la adecuada publicidad del 
carácter público del programa, actividad, 
inversión o actuación de cualquier tipo 
objeto de la subvención concedida. 
  e) El importe de las 
subvenciones en ningún caso podrá ser 
de tal cuantía que en concurrencia con 
otras subvenciones, ayudas, ingresos o 
recursos, supere el coste de la actividad 
subvencionada. 
 
56.2.- Atendiendo a lo dispuesto en el 
artículo 22.2 de la L.G.S. el 
procedimiento municipal actual de 
concesión es de forma directa y por ello 
se requerirá figurar nominativamente 
directamente o indirectamente (en la 
base siguiente, el anexo o acuerdo 
plenario específico correspondiente) en 
el Presupuesto Municipal, en el que se 

 
 
56.1. La concessió de qualsevol tipus de 
subvenció està subjecta al que disposa 
sobre aquest tema la Llei 38/2003, 
general de subvencions (LGS), de 17 de 
novembre. D’acord amb aquesta norma 
legal, s'ha de tindre especialment en 
compte tant els requisits per a obtindre la 
condició de beneficiari (article 13), com 
les obligacions dels beneficiaris (article 
14), i tant la publicitat de les subvencions 
concedides (article 18), com del 
finançament de les activitats 
subvencionades de les quals destaquen 
els següents apartats:  

a) El perceptor de qualsevol 
subvenció haurà de presentar una 
declaració responsable de no estar 
incurs en cap de les prohibicions per 
a obtindre la condició de beneficiari 
prevista en l'article 13 citat. 

b) El perceptor de qualsevol 
subvenció haurà d'acreditar trobar-se 
al corrent de les seues obligacions 
tributàries i davant de la Seguretat 
Social. 

c) És obligació del beneficiari 
comunicar l'obtenció d'altres ajudes, 
ingressos o recursos que financen les 
activitats subvencionades. Aquesta 
comunicació haurà d'efectuar-se tan 
prompte com es conega i amb 
anterioritat a la justificació de 
l'aplicació donada als fons percebuts. 

d) És obligació del beneficiari 
donar l'adequada publicitat del 
caràcter públic del programa, de 
l’activitat, de la inversió o de l’actuació 
de qualsevol tipus objecte de la 
subvenció concedida. 

e) L'import de les subvencions en 
cap cas podrà ser de quantia que en 
concurrència amb altres subvencions, 
ajudes, ingressos o recursos, supere 
el cost de l'activitat subvencionada. 

 
 
56.2. D’acord el que disposa l'article 22.2 
de la LGS, el procediment municipal 
actual de concessió és de manera 
directa i per això es requerirà figurar 
nominativament directament o 
indirectament (en la base següent, 
l'annex o acord plenari específic 
corresponent) en el pressupost 
municipal, en el qual s'aprecie clarament:  C
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aprecie claramente:   
- El destino de los fondos. 
 - Requisitos necesarios que han de 
cumplirse para que pueda procederse al 
pago.  
- Causas motivadoras del 
reintegro, en su caso, de los importes 
percibidos.  
 
56.3.- Los perceptores de subvenciones 
deberán justificar el destino de los 
fondos recibidos mediante la 
presentación en el registro de entrada 
del Ayuntamiento de Museros del 
ANEXO  correspondiente a estas bases 
debidamente cumplimentado 
acompañado de facturas originales (o 
copias debidamente cotejadas) por 
importe igual o superior al importe de la 
subvención recibida. Para el caso de una 
justificación parcial se procederá a su 
reducción proporcional. Las facturas 
presentadas deberán corresponder al 
mismo ejercicio o periodo para el que se 
ha concedido la subvención (ejemplo: la 
subvención del año 2010 se justifica con 
facturas de 2010).  El contenido de las 
facturas que se presenten para la 
justificación deberá ajustarse a las 
prescripciones contenidas en la Base 27, 
que justifiquen que la inversión ha sido 
realizada o el certificado de cumplimiento 
correspondiente en el supuesto de 
convenios para actuaciones culturales, o 
documento que se considere 
equivalente. El incumplimiento de este 
requisito que supone la correspondiente 
justificación dará lugar a la reclamación 
de las cantidades satisfechas e 
imposibilitar al perceptor para recibir 
nuevas cantidades con este carácter en 
lo sucesivo. Si el destino de la 
subvención es la realización de obras o 
instalaciones, será preciso informe de los 
servicios técnicos municipales de 
haberse realizado la obra o instalación 
conforme a las condiciones de 
concesión. En definitiva, se debe 
proceder a la justificación de acuerdo 
con lo establecido en el artículo 30 de la 
LGS, en el plazo fijado para las 
subvenciones nominativas o en el plazo 
específico fijado en su normativa 
reguladora de concurrencia competitiva, 
en su caso, pues en el supuesto del 
incumplimiento de esta obligación de 
justificación (o justificación insuficiente) 

- La destinació dels fons. 
 - Requisits necessaris que 
han de complir-se perquè puga 
procedir al pagament.  
- Causes motivadores del 
reintegrament, en el seu cas, dels 
imports percebuts.  

 
 
56.3. Els perceptors de subvencions 
hauran de justificar la destinació dels 
fons rebuts mitjançant la presentació en 
el registre d'entrada de l'Ajuntament de 
Museros de l'annex corresponent a 
aquestes bases correctament omplit 
acompanyat de factures originals (o 
còpies degudament acarades) per import 
igual o superior a l'import de la 
subvenció rebuda. Atés el cas d'una 
justificació parcial, es procedirà a la seua 
reducció proporcional. Les factures 
presentades hauran de correspondre al 
mateix exercici o període per al qual s'ha 
concedit la subvenció (exemple: la 
subvenció de l'any 2010 es justifica amb 
factures de 2010). El contingut de les 
factures que es presenten per a la 
justificació haurà d'ajustar-se a les 
prescripcions contingudes en la base 27, 
que justifiquen que la inversió ha sigut 
realitzada o el certificat de compliment 
corresponent en el supòsit de convenis 
per a actuacions culturals, o document 
que es considere equivalent. 
L'incompliment d'aquest requisit que 
suposa la corresponent justificació 
donarà lloc a la reclamació de les 
quantitats satisfetes i impossibilitarà el 
perceptor per a rebre noves quantitats 
amb aquest caràcter a partir d’aqueix 
moment. Si la destinació de la subvenció 
és la realització d'obres o instal•lacions, 
caldrà un informe dels serveis tècnics 
municipals com que s’ha realitzat l'obra o 
la instal•lació d’acord amb les condicions 
de concessió. En definitiva, s'ha de 
procedir a la justificació d'acord amb el 
que estableix l'article 30 de la LGS, en el 
termini fixat per a les subvencions 
nominatives o en el termini específic fixat 
en la seua normativa reguladora de 
concurrència competitiva, si escau, 
perquè en el supòsit de l'incompliment 
d'aquesta obligació de justificació (o 
justificació insuficient) haurà de procedir-
se al reintegrament de quantitats en les 
condicions previstes en l'article 37 de C
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deberá procederse al reintegro de 
cantidades en las condiciones previstas 
en el artículo 37 LGS. 
 
56.4 - El otorgamiento de las 
subvenciones tiene carácter voluntario y 
excepcional, y la Corporación podrá 
reducirlas en cualquier momento, no 
siendo nunca invocables como 
precedente. 
 
56.5 – Conviene recordar que de 
conformidad con el artículo 14.2 de la 
Ley 39/2015, de 1 de octubre, del 
Procedimiento Administrativo Común de 
las Administraciones Públicas, las 
personas jurídicas están obligadas a 
relacionarse a través de medios 
electrónicos con las Administraciones, tal 
cual es este Ayuntamiento, para la 
realización de cualquier trámite de un 
procedimiento administrativo. 
 56.6 - En lo no recogido en el 
título quinto de estas bases se estará a 
lo establecido en la Ley 38/2003 General 
de Subvenciones y el RD 887/2006 por 
el que se aprueba el Reglamento que la 
desarrolla.” 
 
Con la modificación propuesta dicha 
Base de Ejecución nº 56 del 
Presupuesto de 2020 quedaría 
redactada del siguiente modo y 
atendiendo a que solo se introducen 
leves variaciones de mejora de 
redacción para mayor sistematización o 
nitidez en su texto(los aspectos 
subrayados son los que se modifican): 
 
“BASE 56ª: NORMAS COMUNES A 
TODAS LAS SUBVENCIONES A 
PAGAR 
 
56.1.- Consideraciones generales. 
Requisitos y obligacionesde los 
beneficiarios. Financiación de las 
actividades subvencionadas....Resto 
IDEM actual redacción. 
 
56.2.-Régimen general municipal de 
concesión de subvenciones. Concesión 
directa y nominativa, por los medios de 
los que se disponen, salvo excepciones. 
Atendiendo a lo dispuesto en el artículo 
22.2 de la LGS, dada cuenta los medios 
existentes, el procedimiento municipal 
general actual de concesión es de forma 

LGS. 
 
 
 
56.4. L'atorgament de les subvencions té 
caràcter voluntari i excepcional, i la 
corporació podrà reduir-les en qualsevol 
moment, i no seran mai invocables com 
a precedent. 
 
 
56.5. Convé recordar que d’acord amb 
l'article 14.2 de la Llei 39/2015, d'1 
d'octubre, del procediment administratiu 
comú de les administracions públiques, 
les persones jurídiques estan obligades 
a relacionar-se amb electrònics amb les 
administracions, com es fa en aquest 
ajuntament, per a la realització de 
qualsevol tràmit d'un procediment 
administratiu. 
56.6. En tot allò que no es disposa en el 
títol cinqué d'aquestes bases, s’actuarà 
d’acord amb el que estableix la Llei 
38/2003, general de subvencions i amb 
el Reial decret 887/2006 pel qual 
s'aprova el reglament que la 
desenvolupa”. 
 
Amb la modificació proposada, aquesta 
base d'execució núm. 56 del pressupost 
de 2020 quedaria redactada de la 
manera següent i atés que només 
s'introdueixen lleus variacions de millora 
de redacció per a major sistematització o 
nitidesa en el seu text (els aspectes 
subratllats són els que es modifiquen): 
 
 
“Base 56a. Normes comunes a totes les 
subvencions a pagar 
 
 
56.1. Consideracions generals. Requisits 
i obligacions dels beneficiaris. 
Finançament de les activitats 
subvencionades.... i resta idem actual 
redacció. 
 
56.2. Règim general municipal de 
concessió de subvencions. Concessió 
directa i nominativa, pels mitjans dels 
quals es disposen, excepte excepcions. 
D’acord amb l'article 22.2 de la LGS, 
atés els mitjans existents, el procediment 
municipal general actual de concessió és 
de manera directa i, per això, es C
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directa y por ello se requerirá figurar 
nominativamente directamente o 
indirectamente (en la base siguiente, el 
anexo o acuerdo plenario específico 
correspondiente) en el Presupuesto 
Municipal, en el que se aprecie 
claramente:  
- El destino de los fondos. 
- Requisitos necesarios que han de 
cumplirse para que pueda procederse al 
pago.  
- Causas motivadoras del 
reintegro, en su caso, de los importes 
percibidos.  
 Lo establecido en este apartado 
no impide que en algunos supuestos si 
los medios personales y materiales así lo 
permiten se acuda a la concurrencia 
competitiva, prevista en el artículo 22.1 
de la LGS.  
 
56.3.- Justificación forzosa vía registro 
de entrada en plazo a través de los 
Anexos l a IV de modelo de instancia y 
otros anexos adicionales a la misma, 
salvo que en las de concurrencia 
competitiva se establezcan otros 
específicos. Los perceptores de 
subvenciones deberán justificar el 
destino de los fondos recibidos mediante 
la presentación en el registro de entrada 
del Ayuntamiento de Museros delos 
Anexos l a IV de modelo de instancia y 
otros anexos adicionales a la mismaque 
acompañan a estas bases debidamente 
cumplimentados acompañado de 
facturas originales (o copias 
debidamente cotejadas) por importe 
igual o superior al importe de la 
subvención recibida y ello salvo que en 
las de concurrencia competitiva se 
establezcan otros específicos. Para el 
caso de una justificación parcial se 
procederá a su reducción proporcional. 
Las facturas presentadas deberán 
corresponder al mismo ejercicio o 
periodo para el que se ha concedido la 
subvención (ejemplo: la subvención del 
año 2010 se justifica con facturas de 
2010), salvo que expresamente se 
indique lo contrario al respecto (ejemplo: 
período de subvención adaptado al curso 
escolar que puede abarcar a 2 ejercicios 
parcialmente).  El contenido de las 
facturas que se presenten para la 
justificación deberá ajustarse a las 
prescripciones contenidas en la Base 27, 

requerirà figurar nominativament 
directament o indirectament (en la base 
següent, l'annex o acord plenari 
específic corresponent) en el pressupost 
municipal, en el qual s'aprecie clarament:  
 
- La destinació dels fons. 
- Requisits necessaris que han de 
complir-se perquè puga procedir-se al 
pagament.  
- Causes motivadores del 
reintegrament, si escau, dels imports 
percebuts.  
El que s'estableix en aquest apartat no 
impedeix que en alguns supòsits, si els 
mitjans personals i materials així ho 
permeten, s'acudisca a la concurrència 
competitiva, prevista en l'article 22.1 de 
la LGS.  
 
 
56.3. Justificació forçosa via registre 
d'entrada en termini mitjançant el 
annexos del I al IV del model d'instància i 
altres annexos addicionals a aquesta, 
excepte que en les de concurrència 
competitiva s'establisquen altres 
específics. Els perceptors de 
subvencions hauran de justificar la 
destinació dels fons rebuts mitjançant la 
presentació en el registre d'entrada de 
l'Ajuntament de Museros dels annexos 
del l al IV de model d'instància i d’altres 
annexos addicionals a aquesta que 
s’adjunten a aquestes bases 
correctament omplides juntament amb 
les factures originals (o còpies 
correctament acarades) per un import 
igual o superior a l'import de la 
subvenció rebuda i excepte que en les 
de concurrència competitiva 
s'establisquen altres específics. Per al 
cas d'una justificació parcial es procedirà 
a la seua reducció proporcional. Les 
factures presentades hauran de 
correspondre al mateix exercici o període 
per al qual s'ha concedit la subvenció 
(exemple: la subvenció de l'any 2010 es 
justifica amb factures de 2010), excepte 
que expressament s'indique el contrari 
sobre aquest tema (exemple: període de 
subvenció adaptat al curs escolar que 
pot abastar a 2 exercicis parcialment). El 
contingut de les factures que es 
presenten per a la justificació haurà 
d'ajustar-se a les prescripcions 
contingudes en la base 27, que C
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que justifiquen que la actividad 
subvencionada ha sido realizada o el 
certificado de cumplimiento 
correspondiente en el supuesto de 
convenios para actuación esculturales, o 
documento que se considere 
equivalente. El incumplimiento de este 
requisito que supone la correspondiente 
justificación dará lugar a la reclamación 
de las cantidades satisfechas e incluso 
imposibilitar al perceptor para recibir 
nuevas cantidades con este carácter en 
lo sucesivo, si así se decide por el 
órgano competente. Si el destino de la 
subvención es la realización de obras o 
instalaciones, será preciso informe de los 
servicios técnicos municipales de 
haberse realizado la obra o instalación 
conforme a las condiciones de 
concesión. En definitiva, se debe 
proceder a la justificación de acuerdo 
con lo establecido en el artículo 30 de la 
LGS, en el plazo fijado para las 
subvenciones nominativas o en el plazo 
específico fijado en su normativa 
reguladora de concurrencia competitiva, 
en su caso, pues en el supuesto del 
incumplimiento de esta obligación de 
justificación (o justificación insuficiente) 
deberá procederse al reintegro de 
cantidades en las condiciones previstas 
en el artículo 37 LGS. 
 
56.4 –No invocable como precedente la 
concesión de una subvención anterior.El 
otorgamiento de las subvenciones tiene 
carácter voluntario y excepcional, y la 
Corporación podrá reducirlas en 
cualquier momento, no siendo nunca 
invocables como precedente. 
 
 
56.5 –Obligación de las entidades de 
comunicarse por medios electrónicos 
con la Administración 
Municipal.Conviene recordar que de 
conformidad con el artículo 14.2 de la 
Ley 39/2015, de 1 de octubre, del 
Procedimiento Administrativo Común de 
las Administraciones Públicas, las 
personas jurídicas están obligadas a 
relacionarse a través de medios 
electrónicos con las Administraciones, tal 
cual es este Ayuntamiento, para la 
realización de cualquier trámite de un 
procedimiento administrativo. 
 

justifiquen que l'activitat subvencionada 
ha sigut realitzada o el certificat de 
compliment corresponent en el supòsit 
de convenis per a actuació esculturals, o 
document que es considere equivalent. 
L'incompliment d'aquest requisit que 
suposa la corresponent justificació 
donarà lloc a la reclamació de les 
quantitats satisfetes i, fins i tot, 
impossibilitarà el perceptor per a rebre 
noves quantitats amb aquest caràcter a 
partir d’aquest moment, si així es 
decideix per l'òrgan competent. Si la 
destinació de la subvenció és la 
realització d'obres o instal•lacions, caldrà 
informe dels serveis tècnics municipals 
d'haver-se realitzat l'obra o instal•lació 
d’acord amb les condicions de 
concessió. En definitiva, s'ha de procedir 
a la justificació d'acord amb el que 
s'estableix en l'article 30 de la LGS, en el 
termini fixat per a les subvencions 
nominatives o en el termini específic fixat 
en la seua normativa reguladora de 
concurrència competitiva, en el seu cas, 
perquè en el supòsit de l'incompliment 
d'aquesta obligació de justificació (o 
justificació insuficient) haurà de procedir-
se al reintegrament de quantitats en les 
condicions previstes en l'article 37 LGS. 
 
 
 
56.4. No invocable com a precedent la 
concessió d'una subvenció anterior. 
L'atorgament de les subvencions té 
caràcter voluntari i excepcional, i la 
corporació podrà reduir-les en qualsevol 
moment, no serà mai invocables com a 
precedent. 
 
 
56.5. Obligació de les entitats de 
comunicar-se per mitjans electrònics 
amb l'Administració municipal. Convé 
recordar que d’acord amb l'article 14.2 
de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del 
procediment administratiu comú de les 
administracions públiques, les persones 
jurídiques estan obligades a relacionar-
se amb els mitjans electrònics amb les 
administracions, com en aquest 
ajuntament, per a la realització de 
qualsevol tràmit d'un procediment 
administratiu. 
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56.6 –Régimen jurídico supletorio. En lo 
no recogido en el título quinto de estas 
bases se estará a lo establecido en la 
Ley 38/2003 General de Subvenciones y 
el RD 887/2006 por el que se aprueba el 
Reglamento que la desarrolla.” 
 
 
***SEGUNDA) Se da una nueva 
redacción ala Base de Ejecución nº 57 
del Presupuesto de 2020. 
 
La actual Base de Ejecución nº 57 del 
Presupuesto de 2020es la siguiente: 
 
“BASE 57ª:SUBVENCIONES 
NOMINATIVAS 
  
57.1. Teniendo en cuenta el artículo 22 
de la L.G.S., las subvenciones 
nominativas previstas son las que 
siguen: 
 
ANEXO I SUBVENCIONES 
NOMINATIVAS 2020 
 
 
57.2- Debe indicarse como norma 
particular al cierre del ejercicio, que las 
subvenciones concedidas cuyo pago no 
haya sido ordenado al final del ejercicio, 
se contabilizarán en fase "O", aun 
cuando la efectiva percepción de fondos 
quede condicionada al cumplimiento de 
algunos requisitos. “ 
 
Con la modificación propuesta dicha 
Base de Ejecución nº 57 del 
Presupuesto de 2020 quedaría 
redactada del siguiente modo 
actualmente ampliando y detallando 
determinados aspectos al respecto en su 
texto: 
 
“BASE 57ª:SUBVENCIONES 
NOMINATIVAS 
 
57.1- Teniendo en cuenta la Base 
anterior en relación con el artículo 22 de 
la LGS, las subvenciones nominativas 
previstas son las que siguen: 
 
ANEXO II SUBVENCIONES 
NOMINATIVAS 2020 
 
57.2 – En definitiva, los conceptos 
subvencionados a dichas entidades u 

56.6. Règim jurídic supletori. En tot allò 
que no es disposa en el títol cinqué 
d'aquestes bases, s’actuarà d’acord amb 
el que estableix la Llei 38/2003, general 
de subvencions i amb el Reial decret 
887/2006 pel qual s'aprova el reglament 
que la desenvolupa”. 
 
SEGONA) Es dona una nova redacció a 
la base d’execució núm. 57 del 
pressupost de 2020. 
 
L'actual base d'execució núm. 57 del 
pressupost de 2020 és la següent: 
 
BASE 57a. Subvencions nominatives 
 
 
57.1. Tenint en compte l'article 22 de la 
LGS, les subvencions nominatives 
previstes són les que segueixen: 
 
 
ANNEX I SUBVENCIONS 
NOMINATIVES 2020 
 
 
57.2. Ha d'indicar-se, com a norma 
particular al tancament de l'exercici, que 
les subvencions concedides el pagament 
de les quals no haja sigut ordenat al final 
de l'exercici, es comptabilitzaran en fase 
"O", encara que l'efectiva percepció de 
fons quede condicionada al compliment 
d'alguns requisits”.  
 
Amb la modificació proposada, aquesta 
base d'execució núm. 57 del pressupost 
de 2020 quedaria redactada de la 
següent manera, actualment s’amplien i 
es detallen determinats aspectes sobre 
aquest tema en el seu text: 
 
 
BASE 57a. Subvencions nominatives
  
 
57.1. Tenint en compte la base anterior 
pel que fa a l'article 22 de la LGS, les 
subvencions nominatives previstes són 
les que segueixen: 
 
ANNEX II - SUBVENCIONS 
NOMINATIVES 2020 
 
57.2. En definitiva, els conceptes 
subvencionats a aquestes entitats o C
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objeto de la subvención, teniendo 
especialmente en cuenta el artículo 2.1 
de la L.G.S. son los que siguen: 
A) SUBVENCIONES ORGANICA 1: 
HISENDA, SEGURITAT CIUTADANA, 
OCUPACIÓ, PERSONAL I FESTES 
 
A1) Subvenciones Sociales Generales: 
3.275,00€ 
 
ANEXO III - Subvenciones Sociales 
Generales 
 
*Aplicació pressupostària: 1.231.48001 
*Termini de justificació: 31/01/2021 (amb 
factures 2020) i d'ara en avant seria el 
30 de novembre amb factures de 
l'exercici en qüestió. 
 
A2) Subvencions Entitats Festives: 
8.400,00€ 
 
ANEXO IV - Subvencions Entitats 
Festives: 8.400,00€ 
 
*Aplicació pressupostària: 1.338.48000  
*Termini de justificació: 31/01/2021 (amb 
factures 2020) i d'ara en avant seria el 
30 de novembre amb factures de 
l'exercici en qüestió. 
 
B) SUBVENCIONES ORGANICA 3: 
AGRICULTURA I MEDIA AMBIENT: 
5.000,00€ 
 
ANEXO V - Subvencions a entitats 
festives: 8.400,00 € 
 
*Aplicació pressupostària: 3.1722.48000  
*Termini de justificació: 31/01/2021 (amb 
factures 2020) i d'ara en avant seria el 
30 de novembreamb factures de 
l'exercici en qüestió. 
 
C) SUBVENCIONS ORGANICA 4: 
COMERÇ, INDÚSTRIA I MAJORS: 
3.000,00 € 
 
ANEXO VI - SUBVENCIONS 
ORGANICA 4: COMERÇ, INDÚSTRIA I 
MAJORS: 3.000,00 € 
 
*Aplicació pressupostària: 4.431.48000  
*Termini de justificació: 31/01/2021 (amb 
factures 2020) i d'ara en avant seria el 
30 de novembreamb factures de 
l'exercici en qüestió. 

objecte de la subvenció, tot tenint 
especialment en compte l'article 2.1 de la 
LGS són els següents: 
A) SUBVENCIONS ORGÀNICA 1: 
HISENDA, SEGURETAT CIUTADANA, 
OCUPACIÓ, PERSONAL I FESTES 
 
A1) Subvencions socials generals: 
3.275,00 € 
 
ANNEX III - Subvencions socials 
generals 
 
Aplicació pressupostària: 1.231.48001 
Termini de justificació: 31 de gener de 
2021 (amb factures de 2020), i a partir 
d’ara, serà el 30 de novembre amb 
factures de l'exercici en qüestió. 
 
A2) Subvencions a entitats festives: 
8.400,00 € 
 
ANNEX IV - Subvencions a entitats 
festives: 8.400,00 € 
 
Aplicació pressupostària: 1.338.48000  
Termini de justificació: 31 de gener de 
2021 (amb factures de 2020), i a partir 
d’ara, serà el 30 de novembre amb 
factures de l'exercici en qüestió. 
 
B) SUBVENCIONS ORGÀNIQUES 3: 
AGRICULTURA I MEDI AMBIENT: 
5.000,00 € 
 
ANNEX V - Subvencions a entitats 
festives: 8.400,00 € 
 
Aplicació pressupostària: 3.1722.48000  
Termini de justificació: 31 de gener de 
2021 (amb factures de 2020), i a partir 
d’ara, serà el 30 de novembre amb 
factures de l'exercici en qüestió. 
 
C) SUBVENCIONS ORGANICA 4: 
COMERÇ, INDÚSTRIA I MAJORS: 
3.000,00 € 
 
ANNEX VI - SUBVENCIONS 
ORGANICA 4: COMERÇ, INDÚSTRIA I 
MAJORS: 3.000,00 € 
 
Aplicació pressupostària: 4.431.48000  
Termini de justificació: 31 de gener de 
2021 (amb factures 2020), ), i a partir 
d’ara, serà el 30 de novembre amb 
factures de l'exercici en qüestió. C
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D) SUBVENCIONS ORGANICA 6: 
CULTURA I PROMOCIÓ LINGÜÍSTICA: 
11.290,00 € 
 
ANEXO VII - SUBVENCIONS 
ORGANICA 6: CULTURA I PROMOCIÓ 
LINGÜÍSTICA: 11.290,00 € 
 
*Aplicació pressupostària: 6.334.48000  
*Termini de justificació: 31/01/2021 (amb 
factures 2020) i d'ara en avant seria el 
30 de novembreamb factures de 
l'exercici en qüestió. 
 
E) SUBVENCIONES ORGANICA 7: 
ESPORTS I EDUCACIÓ 

E1) Subvencions Educació: 20.300,00€ 
 
ANEXO VIII - Subvencions a educació: 
20.300,00 € 
 
*Aplicació pressupostària: 7.326.48000  
*Termini de justificació: 31/01/2021 (amb 
factures 2020) i d'ara en avant seria el 
30 de novembre amb factures de 
l'exercici en qüestió. 
E2) Subvencions entitats esportives: 
15.400,00€ 
 
ANEXO IX - Subvencions a entitats 
esportives: 15.400,00 € 
 
*Aplicació pressupostària: 7.341.48001  
*Termini de justificació: 31/01/2021 (amb 
factures 2020) i d'ara en avant seria el 
30 de novembre amb factures de 
l'exercici en qüestió. 
1. En cap cas seran subvencionables: 
a)Els interessos deutors dels comptes 
bancaris. 
b)Interessos, recàrrecs i sancions 
administratives i penals. 
c)Les despeses de procediments 
judicials. 
d)Les despeses derivades de 
celebracions gastronòmiques. 
2. Tampoc seran subvencionables 
aquells programes en què s’incloga 
alguna de les següents accions: 
 
a) Activitats que promouen o justifiquen 
qualsevol forma de discriminació per 
raça, sexe, religió, o qualsevol altra 
forma que atempte contra els drets 
fonamentals de la persona. 
b) Activitats acadèmiques, excepte la 

D) SUBVENCIONS ORGANICA 6: 
CULTURA I PROMOCIÓ LINGÜÍSTICA: 
11.290,00 € 
 
ANNEX VII - SUBVENCIONS 
ORGANICA 6: CULTURA I PROMOCIÓ 
LINGÜÍSTICA: 11.290,00 € 
 
Aplicació pressupostària: 6.334.48000  
Termini de justificació: 31 de gener de 
2021 (amb factures 2020), ), i a partir 
d’ara, serà el 30 de novembre amb 
factures de l'exercici en qüestió. 
 
E) SUBVENCIONS ORGANICA 7: 
ESPORTS I EDUCACIÓ 
E1) Subvencions a educació: 20.300,00 
€ 
 
ANNEX VIII - Subvencions a educació: 
20.300,00 € 
 
Aplicació pressupostària: 7.326.48000  
Termini de justificació: 31 de gener de 
2021 (amb factures 2020), ), i a partir 
d’ara, serà el 30 de novembre amb 
factures de l'exercici en qüestió. 
E2) Subvencions a entitats esportives: 
15.400,00 € 
 
ANNEX IX - Subvencions a entitats 
esportives: 15.400,00 € 
 
Aplicació pressupostària: 7.341.48001  
Termini de justificació: 31 de gener de 
2021 (amb factures 2020), ), i a partir 
d’ara, serà el 30 de novembre amb 
factures de l'exercici en qüestió. 
1. En cap cas seran subvencionables: 
a. Els interessos deutors dels 
comptes bancaris. 
b. Interessos, recàrrecs i sancions 
administratives i penals. 
c. Les despeses de procediments 
judicials. 
d. Els despeses derivades de 
celebracions gastronòmiques. 
2. Tampoc seran subvencionables 
aquells programes en els quals s’incloga 
alguna de les accions següents: 
 
a. Activitats que promouen o 
justifiquen qualsevol forma de 
discriminació per raça, sexe, religió, o 
qualsevol altra que atempte contra els 
drets fonamentals de la persona. 
b. Activitats acadèmiques, excepte C
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formació en temes d’esport. 
c)Viatges o activitats faltats d’un interès 
esportiu clar. 
 
Recalcar i recordar també que amb 
caràcter general, (tant per a subvencions 
educatives, esportives, com les altres) 
que no és subvencionable el següent: 
NO es consideraran com a despeses 
justificatives les factures presentades 
que tinguen el seu origen en: 
- L'activitat ordinària: llum, telèfon, gas, 
aigua, lloguer de local… 
- L’adquisició de material informàtic, 
mobiliari, material de papereria… 
 - Les celebracions 
gastronòmiques 
 
57.3 - El plazo general para la 
justificación de las subvenciones 
anteriores es hasta el 30 de Noviembre 
del año en cuestión salvo el presente 
2020 que será con carácter excepcional 
el 31/01/2021. El incumplimiento de este 
requisito que supone la correspondiente 
justificación dará lugar a la reclamación 
de las cantidades satisfechas e incluso 
imposibilitar al perceptor para recibir 
nuevas cantidades con este carácter en 
lo sucesivo, si así se decide por el 
órgano competente. Lo anterior no 
excluye que si la entidad subvencionada 
dispone de la documentación justificativa 
con anterioridad a esa fecha se pueda 
proceder y le convenga proceder a llevar 
a cabo su justificación con vistas a 
agilizar el pago municipal, del, en su 
caso, resto pendiente de la misma.  
 
 
57.4 – La calendario municipal del pago 
de las anteriores subvenciones es el 
siguiente, salvo que por circunstancias 
extraordinarias no se pueda llevar a 
cabo: 
A) Dentro del primer trimestre del año, 
preferiblemente el mes de Febrero, se 
procederá al pago del 80% del importe 
concedido, salvo para el ejercicio de 
2020 que será con carácter excepcional 
el mes de Octubre. 
B) Dentro del plazo de los 2 meses 
siguientes a la entrega de la correcta 
justificación en plazo, se procederá al 
pago del 20% restante para el caso de 
su justificación íntegra. Para el caso de 
una justificación parcial se procederá a 

la formació en temes d’esport. 
c. Viatges o activitats sense un 
interès esportiu clar. 
 
Recalcar i recordar també que amb 
caràcter general (tant per a subvencions 
educatives, esportives, com unes altres) 
que no és subvencionable el següent: 
No és consideraren com a despeses 
justificatives les factures presentades 
que tinguen el seu origen en: 
- L'activitat ordinària: llum, telèfon, gas, 
aigua, lloguer de local… 
- L’adquisició de material informàtic, 
mobiliari, material de papereria… 
 - Les celebracions 
gastronòmiques 
 
57.3. El termini general per a la 
justificació de les subvencions anteriors 
és fins al 30 de novembre de l'any en 
exercici excepte el 2020 que serà amb 
caràcter excepcional el 31 de gener de 
2021. L'incompliment d'aquest requisit, 
que suposa la corresponent justificació, 
donarà lloc a la reclamació de les 
quantitats satisfetes i, fins i tot, 
impossibilitarà el perceptor per a rebre 
noves quantitats amb aquest caràcter a 
partir d’aquest moment, si així es 
decideix per l'òrgan competent. El que 
s’ha indicat anteriorment, no exclou que 
si l'entitat subvencionada disposa de la 
documentació justificativa amb 
anterioritat a aqueixa data es puga 
procedir i li convinga procedir a portar a 
terme la seua justificació per tal d’agilitar 
el pagament municipal, si escau, la resta 
pendent d'aquesta.  
 
57.4. El calendari municipal del 
pagament de les anteriors subvencions 
és el següent, excepte que per 
circumstàncies extraordinàries no es 
puga portar a terme: 
A) Dins del primer trimestre de l'any, 
preferiblement el mes de febrer, es 
procedirà al pagament del 80 % de 
l'import concedit; excepte per a l'exercici 
de 2020, que serà amb caràcter 
excepcional per al mes d'octubre. 
B) Dins del termini dels dos mesos 
següents al lliurament de la correcta 
justificació en termini, es procedirà al 
pagament del 20 % restant per a la seua 
justificació íntegra. Per al cas d'una 
justificació parcial, es procedirà a la C
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su reducción proporcional y a la solicitud 
municipal, en su caso, del reintegro de 
cantidades anticipadas no justificadas. 
En definitiva, en consonancia con todo lo 
anterior, si bien, quedando aún algunos 
aspectos sobre los que ampliar y mejorar 
la presente regulación, y de conformidad 
en los artículos 162 y siguientes del Real 
Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de 
Marzo, por el que se aprueba el Texto 
Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales (TRLRHL), en relación 
con el artículo 18 del Real Decreto (RD) 
500/90, de 20 de Abril, que desarrolla el 
capítulo primero del título sexto de la Ley 
39/1988; manifestando además que lo 
anterior supone tramitar de forma lo más 
inmediata posible la modificación de 
créditos “sencilla” a aprobar por Decreto 
de Alcaldía que supondría el traslado 
desde la aplicación 7.341.48000 “SUBV. 
NIÑOS Y JOVENES ACT. MUSICALES Y 
DEPORTIVAS” por importe de 10.990€ y 
11.900 a las aplicaciones 6.334.48000 
“SUBVENCION ENTIDADES 
CULTURALES” y 7.341.48001 
“SUBVENCIONES A ENTIDADES 
DEPORTIVAS” por el cambio de la 
dinámica de funcionamiento que implica 
la misma. 
 
Por todo ello, el Pleno, con 10 votos a 
favor (6 del PSOE, 3 del PP y 1 de 
Ciudadanos), 1 voto en contra de 
Izquierda Unida y 2 abstenciones de 
Compromís,  se adopta el siguiente 
acuerdo: 
 
PRIMERO: Aprobar inicialmente la 
modificación de las Bases de Ejecución 
números 56 y 57 del Presupuesto de 
2020, así como de los Anexos a las 
mismas. 
 
SEGUNDO: Exponer al público la 
modificación anterior por plazo de 15 
días, mediante anuncios en el Boletín 
Oficial de la Provincia de Valencia y en el 
tablón de anuncios de la Corporación, a 
los efectos de que los interesados 
puedan presentar las alegaciones que 
estimen oportunas y siguiéndose la 
misma tramitación que la prevista 
legalmente para la aprobación de los 
Presupuestos.   
 

reducció proporcional i a la sol•licitud 
municipal, si escau, del reintegrament de 
quantitats anticipades no justificades. 
En definitiva, d'acord amb tot el que s’ha 
indicat anteriorment, encara que queden 
alguns aspectes sobre els quals ampliar i 
millorar aquesta regulació, i d’acord amb 
els articles 162 i següents del RDL 
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova 
el text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals (TRLRHL), quant a 
l'article 18 del Reial decret (RD) 500/90, 
de 20 d'abril, que desenvolupa el capítol 
primer del títol sisé de la Llei 39/1988; i 
es manifesta, a més, que l'anterior 
suposa tramitar en forma el més aviat 
possible la modificació de crèdits 
“senzilla” a aprovar pel decret d'alcaldia 
que suposaria el trasllat des de 
l'aplicació 7.341.48000, subvenció a 
xiquets i joves act. musicals i esportives, 
per un import de 10.990 € i 11.900 € a 
les aplicacions 6.334.48000, subvenció a 
entitats culturals, i 7.341.48001, 
subvencions a entitats esportives, pel 
canvi de la dinàmica de funcionament 
que implica la mateixa. 
 
 
 
 
Per tot això, el Ple, amb 10 vots a favor 
(6 del PSOE, 3 del PP i 1 de 
Ciudadanos), 1 vot en contra d'Esquerra 
Unida i 2 abstencions de Compromís, 
s'adopta l’acord següent: 
 
 
Primer. Aprovar inicialment la modificació 
de les bases d'execució números 56 i 57 
del pressupost de 2020, i els annexos a 
aquestes. 
 
 
Segon. Exposar al públic la modificació 
anterior per un termini de 15 dies, 
mitjançant anuncis al Butlletí Oficial de la 
Província de València i al tauler 
d'anuncis de la corporació, a l'efecte que 
els interessats presenten les al•legacions 
que estimen adients i d’acord amb la 
mateixa tramitació que la prevista 
legalment per a l'aprovació dels 
pressupostos.  
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TERCERO: Considerar elevados a 
definitivos estos acuerdos en el caso de 
no formularse ninguna reclamación en el 
plazo de exposición pública anunciado. 
 
La Sra. Alcaldesa comienza exponiendo 
que cuando llevaron el presupuesto 
municipal, ya se comentó que se 
modificarían las bases que había para la 
concesión de las subvenciones 
nominativas, dado que por parte del 
departamento de intervención 
recomendaba que se adaptasen a la Ley 
General de Subvenciones. 
 
Este punto, previamente ha sido 
dictaminado en la Comisión de 
Hacienda. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Manuel Moreno,que manifiesta que en la 
Comisión de Hacienda indicó la postura 
que adoptaria en el pleno y está de 
acuerdo con lo que se dijo en esta 
comisión. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Víctor Xercavins que manifiesta que son 
conscientes que desde intervención se 
ha creído conveniente unificar y 
regularizar la concesión de 
subvenciones, y no discuten que la 
intención sea mejorar el criterio y 
ajustarlo a la normativa de concesión de 
subvenciones, y que básicamente se 
mantengan o mejoren algunas 
cantidades. Nos gustaría saber qué 
pasaría en caso de una eventual no 
aprobación de la propuesta. Si se 
continuaría rigiendo en las subvenciones 
anteriores o que pasaría. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa indicando 
que el Partido Popular va a votar a favor, 
no sabe el resto de grupos pero si hay 
intención de sacar la propuesta adelante. 
Entiende que en caso de que el Partido 
Popular finalmente decidiera no votar a 
favor, en este caso lo que no se 
aprobaría seria la modificación de las 
bases. Se pagaría como se había hecho 
hasta ahora, y de cara al presupuesto de 
2021 se introducirían estas 
modificaciones. Además, se ha olvidado 
decir que dentro de la justificación, se 
detalla qué concepto es justificable y 
cual no.  

Tercer. Considerar elevats a definitius 
aquests acords, si no es formula cap 
reclamació en el termini d'exposició 
pública anunciat. 
 
L’alcaldessa exposa que quan van portar 
el pressupost municipal, ja es va 
comentar que es modificarien les bases 
que hi havia per a la concessió de les 
subvencions nominatives, atés que per 
part del Departament d'Intervenció 
recomanava que s'adaptaren a la Llei 
general de subvencions. 
 
 
Aquest punt, prèviament, ha sigut 
dictaminat en la Comissió d'Hisenda. 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Manuel 
Moreno, i manifesta que en la Comissió 
d'Hisenda va indicar la postura que 
adoptaria en el ple i que està d'acord 
amb el que es va dir en aqueixa 
comissió. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Víctor 
Xercavins que manifesta que són 
conscients que en Intervenció han cregut 
convenient unificar i regularitzar la 
concessió de subvencions, i no 
discuteixen que la intenció siga millorar 
el criteri i ajustar-lo a la normativa de 
concessió de subvencions, i que 
bàsicament es mantinguen o milloren 
algunes quantitats. Ens agradaria saber 
què passaria en cas d'una eventual no 
aprovació de la proposta. Si es 
continuaria regint les subvencions 
anteriors o què passaria. 
 
 
Respon l’alcaldessa i indica que el Partit 
Popular votarà a favor, no sap la resta de 
grups però si hi ha intenció de traure la 
proposta endavant. Entén que, si el Partit 
Popular finalment decidira no votar a 
favor, en aquest cas el que no 
s'aprovaria seria la modificació de les 
bases. Es pagaria com s'havia fet fins 
ara, i pel que fa al pressupost de 2021, 
s'introduirien aquestes modificacions. A 
més, s'ha oblidat dir que en la 
justificació, es detalla quin concepte és 
justificable i quin no.  
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Retoma la palabra D. Víctor Xercavins, 
que indica que quiere escuchar los 
argumentos de la Regidora de Izquierda 
Unida, ya que la Comisión de Hacienda, 
avanzó un voto negativo y quiere saber 
el sentir de sus argumentos. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Tomás Piqueras, que ellos ya lo han 
visto en la comisión y votaran a favor. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Beatriz Sánchez, indica que no tiene 
mucho que decir al respecto, porque 
básicamente va a repetir todo lo que dijo 
en la Comisión informativa, por tanto la 
oposición ya está sobradamente 
enterada, para que el resto de la 
población de Museros también sea 
sabedora, Entonces quiere partir de que 
se sepa que no es una propuesta 
consensuada por el Equipo de Gobierno, 
ya que literalmente los compañeros del 
equipo de gobierno no han hecho caso 
con respecto a su voluntad política, en 
relación al área que ella gestiona en 
estas propuestas de subvenciones 
nominativas. Quiere argumentar el 
porqué y que la gente sepa, lo que ella 
proponía y lo que han desestimado los 
demás. 
 
Recuerda que se reunió unas dos o tres 
veces, aquí mismo con el Departamento 
de intervención, que como comentaba 
Dña. Cristina en su momento, este 
departamento tenía intención de cambiar 
los criterios y requisitos de cara a todas 
estas asociaciones locales que estaban 
cobrando algún tipo de subvención 
nominativa. Es cierto que las 
subvenciones con respecto a su área 
son muy pequeñas de tan solo 5.000 € y 
4.000 €. Lo que ella ve del compañero D. 
Paco Hernández de Compromís es lo 
siguiente; 3.000 euros que van 
destinados a los pozos del municipio, 
que siendo 3 hablamos de 1.000 euros 
cada uno y 1.000 euros para la 
asociación “Progatmus”, que como todos 
sabéis es la asociación local que 
gestiona el tema de las colonias felinas.  
 
A ella la consignación presupuestaria 
que a priori ya tenía aprobada le parecía 
irrisoria y entonces decide duplicarla. Lo 

 
Pren la paraula Víctor Xercavins, que 
assenyala que vol escoltar els arguments 
de la regidora d'Esquerra Unida, ja que 
la Comissió d'Hisenda, va avançar un vot 
negatiu i vol saber el sentir dels seus 
arguments. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Tomás 
Piqueras, i diu que ells ja ho han vist en 
la comissió i votaren a favor. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Beatriz 
Sánchez, que diu que no té molt a dir 
sobre aquest tema, perquè bàsicament 
repetirà tot el que va dir en la Comissió 
Informativa; per tant, l'oposició ja està 
àmpliament assabentada, perquè la 
resta de la població de Museros també 
siga sabedora, i vol partir que se sàpia 
que no és una proposta consensuada 
per l'Equip de Govern, ja que literalment 
els companys de l'Equip de Govern no 
han fet cas a la seua voluntat política, pel 
que fa a l'àrea que ella gestiona en 
aquestes propostes de subvencions 
nominatives. Vol argumentar el perquè i 
que la gent sàpia, el que ella proposava i 
el que han desestimat la resta. 
 
 
 
 
Recorda que es va reunir unes dues o 
tres vegades, ací mateix, amb el 
Departament d'Intervenció, que com 
comentava Cristina en el seu moment, 
aquest departament tenia intenció de 
canviar els criteris i requisits pel que fa a 
totes aquestes associacions locals que 
cobraven algun tipus de subvenció 
nominativa. És cert que les subvencions 
quant a la seua àrea són molt xicotetes, 
tan sols 5.000 € i 4.000 €. El que ella veu 
del company Paco Hernández de 
Compromís és el següent; 3.000 € que 
van destinats als pous del municipi, i que 
en ser tres, parlem de 1.000 € cadascun, 
i 1.000 € per a l'associació Progatmus, 
que com tots sabeu és l'associació local 
que gestiona el tema de les colònies 
felines.  
 
 
A ella, la consignació pressupostària que 
a priori ja tenia aprovada li semblava 
irrisòria i, per tant, decideix duplicar-la. El C
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que se aprueba en cuanto a los 
presupuestos 2020 que esto es una 
parte de los presupuestos locales, es 
efectivamente 2.000 euros de 
consignación presupuestaria para 
“Progatmus”, hasta ahí ningún problema.  
 
De hecho en estas reuniones donde 
todavía no habíamos tratado la 
restructuración ni la redistribución de 
cada una de nuestras áreas, no había 
habido problema porque en cuanto a los 
criterios, todos estábamos de acuerdo.  
 
Pero en la última reunión se decidió cada 
uno de los Concejales del Equipo de 
Gobierno trataría de manera individual 
con el Sr. Interventor, la redistribución 
que quisiera hacer sobre sus propias 
consignaciones. Y quiere resaltar esto 
porque, cuando hablo de esto es que 
cada uno le da el enfoque que quiere a 
sus propios presupuestos y a su propia 
área. Es decir, lo que ella pide no va en 
detrimento de la consignación 
presupuestaria de otro compañero, sino 
de las propias que ella maneja, en el 
área de agricultura y medio ambiente. 
Esto lo quiere dejar claro para las 
personas que puedan estar escuchando 
que no manejan estos términos 
económicos y de intervención. Entonces, 
habla con el Sr. Interventor y le dice que 
técnicamente son viables esos 3.000 
euros que va a tener ahí consignados, 
pero como esa asociación no cumple 
con los requisitos no va a poder cobrar, 
es decir que no van a ser efectivos, 
entonces yo decido transferirlos  a 
“Progatmus” que sí que va a ser efectivo, 
y ahora explicará el porqué. Hasta ahí 
todo correcto. 
 
Por deferencia, le explico a mis 
compañeros de Equipo de Gobierno, por 
el grupo de WhatsApp, ha hablado con 
interventor, que no hay problema alguno 
técnicamente y que los 5.000 euros ella 
decide que vayan destinados a 
“Progatmus” porque sobradamente los 
podían justificar. Y por el propio grupo 
del Gobierno, los únicos argumentos, si 
es que los podemos llamar así, son; Por 
parte de la Sra. Alcaldesa que ahora 
mismo con la situación del COVID-19 
eso no es una prioridad, entendiendo 
que las necesidades fisiológicas de los 

que es va aprovar pel que fa als 
pressupostos 2020, que això és una part 
dels pressupostos locals, és 
efectivament 2.000 € de consignació 
pressupostària per a Progatmus, fins ací 
cap problema.  
 
De fet en aquestes reunions en les quals 
encara no havíem tractat la 
reestructuració ni la redistribució de 
cadascuna de les nostres àrees, no hi 
havia hagut cap problema perquè quant 
als criteris, tots estàvem d'acord.  
 
Però, en l'última reunió, es va decidir que 
cadascun dels regidors de l'Equip de 
Govern tractaria de manera individual 
amb l’interventor, la redistribució que 
volguera fer sobre les seues 
consignacions. I vol destacar això 
perquè, quan parle d'això, és que 
cadascun li dona l'enfocament que vol 
als seus propis pressupostos i a la seua 
pròpia àrea, és a dir, el que ella demana 
no va en detriment de la consignació 
pressupostària d'un altre company, sinó 
de les seues, de les que ella maneja, en 
l'Àrea d'Agricultura i Medi Ambient. Això 
ho vol deixar clar per a les persones que 
senten i que no manegen aquests 
termes econòmics i d'intervenció. Per 
tant, parla amb l’interventor i li diu que 
tècnicament són viables aqueixos 3.000 
€ que hi tindrà consignats, però com 
aqueixa associació no compleix amb els 
requisits no podrà cobrar, és a dir, que 
no seran efectius, i per aquest motiu, jo 
decidisc transferir-los a Progatmus que 
sí que serà efectiu, i ara explicarà el 
perquè. Fins ací tot correcte. 
 
 
 
Per deferència, vaig explicar als meus 
companys d'Equip de Govern, pel grup 
de WhatsApp, que he parlat amb 
l’interventor, i que no hi ha cap problema 
tècnicament i que els 5.000 € he decidit 
que vagen destinats a Progatmus perquè 
els podien justificar sobradament. I per al 
grup del Govern, els únics arguments, si 
és que els podem dir així, són per part 
de l’alcaldessa que ara mateix amb la 
situació del COVID-19 això no és una 
prioritat, entenent que les necessitats 
fisiològiques dels animals no entenen de 
pandèmies, els gats s'han d'esterilitzar C
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animales no entienden de pandemias, 
los gatos se han de esterilizar igual, si 
toman medicamentos también hay que 
hacer un seguimiento, si los atropella un 
coche hay que gastar dinero en la 
operación veterinaria de todas formas… 
entonces eso y luego a título personal a 
algunos de mis compañeros no les 
gustan los gatos, son los únicos 
argumentos, por decirlos de algún modo, 
que ella recibe por parte del PSOE. 
 
Hasta aquí perfecto, ella insta a que se 
reúnan a tratar el tema, Porque 
evidentemente, claro esto se debía 
consensuar antes de llegar a la Comisión 
y por supuesto antes de traerlo a un 
Pleno, pero bueno, visto lo visto ya veo 
que han aunado fuerzas con la oposición 
para sacarlo adelante. Y esto se queda 
así, no se reúnen para hablar del tema y 
la sorpresa que se lleva cuando vuelve a 
hablar con el interventor para hablar de 
otros temas, y se da cuenta que en el 
borrador hay una propuesta de alcaldía, 
y la Sra. Alcaldesa se toma la libertad de 
tachar esos 5.000 que yo acordé con el 
interventor y volver a dejar los 2.000 que 
había, sin comentarlo.  
 
Entonces en la Comisión lo que ella 
explica es que para empezar, porque 
cree conveniente la consignación de 
“Progatmus” porque 2.000 euros le 
parecen de risa y es por lo siguiente; En 
las memorias justificativas de las 
actividades de años anteriores, que esta 
asociación ha presentado aquí al 
departamento de intervención para 
poder cobrar, que obviamente han 
cobrado la consignación que tenían 
establecida hasta ese momento; 
Habla del año 2018, sin enumerar las 
actividades que hacen, porque ya lo ha 
dicho y quien quiere se informa y sabe 
de sobra lo que esta asociación realiza, 
que es mucho y demasiado bien. En 
cuanto a este año 2018, tienen de 
ingresos 3.046 euros y de gastos 12.760 
euros, por lo que estamos hablando de 
un descuadre de casi 10.000 euros.  
 
En el año 2019, dando exactamente el 
mismo servicio, haciendo 
esterilizaciones, gatos atendidos ese año 
y demás, el balance económico es el 
siguiente; en cuanto a ingresos, no llega 

igual, si prenen medicaments també cal 
fer un seguiment, si els atropella un 
cotxe cal gastar diners en l'operació 
veterinària igualment… vist això i, 
després a títol personal, a alguns dels 
meus companys no els agraden els gats, 
són els únics arguments, per dir-los 
d'alguna manera, que he rebut del 
PSOE.  
 
 
 
Fins ací perfecte, insta que es 
reunisquen a tractar el tema, perquè és 
evident que això s'havia de consensuar 
abans d'arribar a la comissió i, és clar, 
abans de portar-ho a un ple, però bé, vist 
això ja veig que han conjuminat forces 
amb l'oposició per a tirar-ho endavant. I 
això es queda així, no es reuneixen per a 
parlar del tema i la sorpresa que és quan 
torna a parlar amb l'interventor per a 
parlar d'altres temes, i s'adona que en 
l'esborrany hi ha una proposta d'alcaldia, 
i que l’alcaldessa es pren la llibertat de 
ratllar aqueixos 5.000 € que jo vaig 
acordar amb l'interventor i tornar a deixar 
els 2.000 € que hi havia, sense 
comentar-ho.  
 
En la Comissió el que ella explica, 
primerament, és perquè creu convenient 
la consignació de Progatmus, i diu que 
2.000 € li semblen de riure i és pel 
següent, en les memòries justificatives 
de les activitats d'anys anteriors, que 
aquesta associació ha presentat al 
Departament d'Intervenció per a cobrar, 
que òbviament han cobrat la consignació 
que tenien establida fins a aqueix 
moment. 
Parla de l'any 2018, sense enumerar les 
activitats que fan, perquè ja ho ha dit, i 
qui vol s'informa i sap sobradament el 
que aquesta associació realitza, que és 
massa i molt bé. Quant a aquest any 
2018, tenen d'ingressos 3.046 € i de 
despeses 12.760 €, per la qual cosa 
parlem d'un desajustament de quasi 
10.000 €.  
 
 
L'any 2019, amb exactament el mateix 
servei, fan esterilitzacions, gats atesos 
aqueix any i altre, el balanç econòmic, 
quant a ingressos, no arriba a 6.000 € i 
quant a despeses són 14.300 €, i hi ha C
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a 6.000 y en cuanto a gastos 14.300 
euros, dando un descuadre de 8.300 
euros. Que evidentemente, estas 
personas están poniendo de su propio 
bolsillo para atender como veremos 
ahora una competencia local directa, que 
debe asumir el Ayuntamiento.  
 
No lo dice ella, lo dice una Ley que se ha 
tomado la molestia de estudiar y resaltar 
los artículos que evidentemente 
benefician al gato y Ley 4/1994 de 8 de 
julio, de la Generalidad Valenciana, 
sobre. Protección de los Animales de 
Compañía. Esta Ley que no es aplicable 
a muchas especies pero especialmente 
perros y gatos, en el artículo 18 se dice; 
Para la recogida y retención de los 
animales abandonados y gestión de las 
adopciones, gran parte de lo que 
aprobamos, los ayuntamientos 
dispondrán de personal capacitado e 
instalaciones adecuadas. La prestación 
de este servicio, los Ayuntamientos sin 
perjuicio de su responsabilidad en el 
cumplimiento de la normativa aplicable 
podrán concertar la ejecución con 
entidades externas, es decir privatizarlo 
pero dando prioridad a las asociaciones 
de protección y defensa de los animales 
legalmente constituidas, como lo está 
esta a nivel local, que lo soliciten.  
 
Además se ha tomado la molestia de 
contactar con un Ayuntamiento que 
como ya dijo en la comisión con estas 
mismas palabras “no tiene la suerte de 
contar con una asociación de este tipo”, 
porque para ella es una fortuna de tener 
vecinos y vecinas con este tipo de 
inquietudes y que se molesten y se 
preocupen por el bienestar animal. Como 
es el caso del Ayuntamiento de Burriana, 
como acabamos de leer en la ley, no 
cuenta con una asociación a nivel local 
que se dedique a dar estos servicios y 
por tanto no tiene otra que externalizarlo. 
Lo privatiza, tiene el contrato que le 
pasaron muy amablemente y adjudica la 
contratación del servicio a una empresa 
que se llama “Serproanimal S.L.” y 
pagan la friolera de 22.100 euros 
anuales con IVA por estos mismos 
servicios que está dando “Progatmus” en 
el pueblo. 
 
Continua diciendo que, por este motivo, 

un desajustament de 8.300 €. Que 
evidentment, aquestes persones posen 
de la seua pròpia butxaca per a atendre 
com veurem ara una competència local 
directa, que ha d'assumir l'Ajuntament.  
 
 
 
No ho diu ella, ho diu una Llei que s'ha 
pres la molèstia d'estudiar i ressaltar els 
articles que evidentment beneficien el 
gat i Llei 4/1994, de 8 de juliol, de la 
Generalitat Valenciana, sobre protecció 
dels animals de companyia. Aquesta llei, 
que no és aplicable a moltes espècies 
però especialment gossos i gats, en 
l'article 18 diu que per a la recollida i 
retenció dels animals abandonats i gestió 
de les adopcions, gran part del que 
aprovem, els ajuntaments disposaran de 
personal capacitat i instal•lacions 
adequades. La prestació d'aquest servei, 
els ajuntaments, sense perjudici de la 
seua responsabilitat en el compliment de 
la normativa aplicable, podran concertar 
l'execució amb entitats externes, és a dir, 
privatitzar-lo però donarà prioritat a les 
associacions de protecció i defensa dels 
animals legalment constituïdes, com ho 
és aquesta a nivell local, que ho 
sol•liciten. 
 
 
A més, s'ha pres la molèstia de contactar 
amb un ajuntament que, com ja va dir en 
la comissió amb aquestes mateixes 
paraules “no té la sort de disposar d’una 
associació d'aquest tipus”, perquè per a 
ella és una fortuna tindre veïns i veïnes 
amb aquest tipus d'inquietuds i que es 
molesten i es preocupen pel benestar 
animal. Com és el cas de l'Ajuntament 
de Borriana, com hem llegit en la llei, no 
disposa d’una associació local que es 
dedique a donar aquests serveis i, per 
tant, no té una altra opció que 
externalitzar-lo. El privatitza, indica que 
té el contracte que li van passar molt 
amablement i adjudica la contractació del 
servei a una empresa que es diu 
Serproanimal, SL, i paguen la barbaritat 
de 22.100 € anuals amb IVA per aquests 
mateixos serveis que dona Progatmus al 
poble.  
 
Continua dient que, per aquest motiu, em 
sorprén un poc que els meus companys C
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se sorprende un poco, con que mis 
compañeros del PSOE vean 5.000 euros 
una barbaridad para otorgarle a la 
asociación “Progatmus” cuando ya se ha 
indicado que en cuanto a gastos tienen 
el triple, cuando en otras áreas se han 
realizado las modificaciones que se han 
creído oportunas. Cosa que ella apoya 
ya que cree que cualquier compañero 
debe tener la libertad y autonomía 
suficientes para darle a su área el 
enfoque que crea oportuno, 
independientemente de que cada uno 
está representando a un partido puesto 
que hay un pacto de gobierno por en 
medio.  
 
Ni ella debe coartar la libertad de los 
compañeros para enfocar su área “como 
le de la absoluta real gana” ni ellos 
considero que la mía, que es lo que 
prácticamente han hecho.  
 
 
Para que la gente sea más o menos 
consciente de la cifras que se barajan en 
este borrador, y que no voy a entrar a 
explicarlas, porque ya ha dicho que cada 
uno es libre de dar el enfoque que 
quiera, ya que ella seguramente piensa 
que si fuera concejala de festejos pues 
no subvencionaría las peñas taurinas 
como se subvencionan y no pasa nada 
pero como no soy yo y eres tú, permito 
que se haga, ya que no es nadie para 
decir cómo gestionarlo. Por tanto 
entiendo que no han de decirle a ella 
como debe gestionar su área. 
 
En cuanto a subvenciones de entidades 
festivas se dedican 8.400 euros, en 
cuanto a subvenciones de comercio 
3.000, las de medio ambiente como ya 
se han comentado 5.000 y realmente 
efectivas, solo van a tener 2.000 porque 
las 1.000 de los tres pozos que en suma 
total constan 3.000 euros ya sabemos de 
antemano que es como si las 
metiéramos en una hucha pero sabemos 
que no lo podemos gastar, al menos 
para eso. 
 
En cuanto al área de cultura, dedican a 
subvenciones nominativas 11.300 euros. 
La de educación 20.300 y las entidades 
deportivas 15.400 que coincide que es la 
misma concejalía que lleva ambas. En 

del PSOE consideren 5.000 € una 
barbaritat per a atorgar-los a l'associació 
Progatmus quan ja s'ha indicat que, pel 
que fa a les despeses, tenen el triple, 
quan en altres àrees s'han realitzat les 
modificacions que s'han cregut 
oportunes. La qual cosa ella secunda, ja 
que creu que qualsevol company ha de 
tindre la llibertat i autonomia suficients 
per a donar, a la seua àrea, l'enfocament 
que crega oportú, independentment que 
cadascun represente un partit atés que 
hi ha un pacte de govern pel mig.  
 
 
 
 
I diu que ni ella ha de coartar la llibertat 
dels companys per a enfocar la seua 
àrea “com li done absolutament la real 
gana” ni ells considera que han d’entrar 
en la meua, que és el que pràcticament 
han fet.  
 
Perquè la gent siga més o menys 
conscient de les xifres de les quals es 
tracta en aquest esborrany, i que no 
entrarà a explicar-les, perquè ja ha dit 
que cadascun és lliure de donar 
l'enfocament que vulga, ja que 
segurament pensa que si fora regidora 
de festejos no subvencionaria les penyes 
taurines com se subvencionen i no passa 
res, però com no ho sóc jo i ho eres tu, 
permet que es faça, ja que no és ningú 
per a dir com gestionar-ho. Per tant, 
entenc que no han de dir-li a ella com ha 
de gestionar la seua àrea. 
 
Quant a les subvencions d'entitats 
festives es dediquen 8.400 €; pel que fa 
a les subvencions del comerç, 3.000 €, 
les de medi ambient, com ja s'ha 
comentat, 5.000 €, i realment efectives, 
només tindran 2.000 € perquè les 1.000 
dels tres pous que sumen un total de 
3.000 €, ja sabem per endavant que és 
com si les posàrem en una guardiola, 
però que sabem que no els podem 
gastar, almenys per a això.  
 
 
Quant a l'Àrea de Cultura, dediquen a 
subvencions nominatives 11.300 €. La 
d'educació 20.300 € i les entitats 
esportives 15.400 € i que coincideix que 
és la mateixa regidoria que porta les C
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total estamos hablando de subvenciones 
nominativas actuales, el borrador que se 
está presentando ahora y que por lo que 
veo se aprueba, es de 66.665 euros. 
Que alguien me diga que de esa 
cantidad no se pueden destinar 5.000 a 
una asociación en defensa de los 
animales, de bienestar animal, 
concretamente de los gatos que es a lo 
que se dedican, cuando hay una ley que 
lo avala, “me quedo muerta, lo primero 
que me da es pena y lo segundo 
vergüenza que a Museros se le conozca 
por esto” y luego pues nada, terminar mi 
alegato exigiendo, primero como 
concejala y segundo como vecina del 
pueblo. 
 
Creo que todos los vecinos de Museros 
tienen derecho a saberlo, esos 
argumentos tan preciados nos digáis 
porque razón el PSOE o al menos la 
alcaldía, porque esto es una propuesta 
de alcaldía que nos diga porqué no han 
estado de acuerdo en otorgarle esos 
5.000 euros a la asociación “Progatmus”. 
“porque visto lo visto el nivel político deja 
mucho que desear” 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Agustín Muedra, que indica que en esta 
modificación de subvenciones, se ha 
modificado también en referencia a las 
entidades deportivas, quiere dejar 
constancia que el documento que se 
presentó con la propuesta de 
modificación relativas a las subvenciones 
municipales del presupuesto de 2020 no 
se ha excluido a ninguna entidad o 
asociación sujeta a recibir subvención 
por parte del Ayuntamiento, Este 
documento sigue contemplando todas 
las asociaciones que inicialmente tenían 
consignadas unas cantidades en 
concepto de subvención.  
 
 
Votación. A favor PSOE, PP y 
Ciudadanos 
En contra un voto Izquierda Unida, 2 
abstenciones Compromís 
 
 
4. MOCIÓN DEL GRUPO C'S PARA LA 
CUAL SE RECLAMAN MEDIDAS DE 
GARANTIA PARA LA SEGURIDAD Y LA 
CONVIVENCIA CIUDADANA FRENTE A 

dues. En total, parlem de subvencions 
nominatives actuals, l'esborrany que s’ha 
presentat ara i que pel que veig s'aprova, 
és de 66.665 €. Que algú em diga que 
d'aqueixa quantitat no es poden destinar 
5.000 a una associació en defensa dels 
animals, del benestar animal, 
concretament dels gats que és al que es 
dediquen, quan hi ha una llei que ho 
avala, “em quede morta, el primer que 
em dona és pena i el segon vergonya 
que, a Museros, se'l conega per això”, i 
ara res més, acabar el meu al•legat 
exigint-ho primer com a regidora i segon 
com a veïna del poble.  
 
 
 
Crec que tots els veïns i veïnes de 
Museros tenen dret a saber-ho, amb 
aqueixos arguments tan preuats que ens 
digueu per quina raó el PSOE, o 
almenys l'alcaldia, perquè això és una 
proposta d'alcaldia que ens diga perquè 
no han estat d'acord a atorgar-li 
aqueixos 5.000 € a l'associació 
Progatmus, perquè vist això el nivell 
polític deixa molt a desitjar. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Agustín 
Muedra, que indica que en aquesta 
modificació de subvencions, s'ha 
modificat també en referència a les 
entitats esportives, vol deixar constància 
que en el document que es va presentar 
amb la proposta de modificació sobre les 
subvencions municipals del pressupost 
de 2020, no s'ha exclòs cap entitat o 
associació subjecta a rebre subvenció 
per part de l'Ajuntament, aquest 
document continua contemplant totes les 
associacions que inicialment tenien 
consignades unes quantitats en 
concepte de subvenció.  
 
 
 
Votació: a favor PSOE, PP i Ciudadanos, 
i en contra, un vot d’Esquerra Unida i dos 
abstencions de Compromís. 
 
 
 
4. MOCIÓ DEL GRUP CIUDADANOS 
PER A LA QUAL ES RECLAMEN 
MESURES DE GARANTIA PER A LA 
SEGURETAT I LA CONVIVÈNCIA C
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LA OCUPACIÓN ILEGAL DE 
VIVIENDAS 
 
A petición de D. Tomás Piquera 
Giménez, portavoz del grupo municipal 
Ciudadanos, Dña. Araceli Martín Blasco, 
secretaria del ayuntamiento, procede a 
dar lectura a la moción: 
 
MOCIÓN POR LA QUE SE RECLAMAN 
MEDIDAS DE GARANTIA PARA LA 
SEGURIDAD Y LA CONVIVENCIA 
CIUDADANA FRENTE A LA 
OKUPACIÓN ILEGAL DE VIVIENDAS 
 
El derecho a la propiedad privada forma 
parte de la arquitectura institucional de 
los Estados de Derecho. Su protección 
resulta esencial. Así lo expresa el 
artículo 33 de la Constitución española, 
al igual que el Código Civil y otras 
normas de nuestro ordenamiento 
jurídico. En los últimos tiempos, la 
sociedad española está siendo testigo de 
un fenómeno enormemente perjudicial 
llevado a cabo por grupos que, 
valiéndose de una deficiente regulación 
legal, han cargado a menudo contra las 
familias vulnerables: la ocupación ilegal 
de viviendas. 
 
A fin de comprender correctamente este 
problema, es imprescindible abordar tres 
precisiones. La primera es jurídica: las 
garantías que han de proteger al 
derecho de propiedad. Dentro de este 
ámbito, se encuentran las reacciones 
jurídicas contra los actos de ocupación 
ilegal de viviendas, a menudo bien 
calificadas como delitos de 
«usurpación>» y tipificadas en el Código 
Penal como la utilización de inmuebles 
ajenos sin autorización (artículo 245.2). 
 
La segunda distinción, esta vez de 
naturaleza política, se refiere, por un 
lado, a aquellos supuestos de desahucio 
en situaciones de necesidad y 
vulnerabilidad o motivados por 
ejecuciones hipotecarias; y, por otro, 
aquellos en los que se incluyen las 
ocupaciones ilegales. Ambos suponen, 
en efecto, una privación del derecho de 
la propiedad, pero, mientras que las 
víctimas de desahucios merecen toda 
nuestra protección en la medida de lo 

CIUTADANA DAVANT DE L'OCUPACIÓ 
IL•LEGAL D'HABITATGES 
 
 
A petició de Tomás Piquera Giménez, 
portaveu del grup municipal Ciudadanos, 
Araceli Martín Blasco, secretària de 
l'Ajuntament, procedeix a la lectura de la 
moció. 
 
MOCIÓ PER LA QUAL ES RECLAMEN 
MESURES DE GARANTIA PER A LA 
SEGURETAT I LA CONVIVÈNCIA 
CIUTADANA DAVANT L’OCUPACIÓ 
IL•LEGAL D'HABITATGES 
 
El dret a la propietat privada forma part 
de l'arquitectura institucional dels estats 
de dret. La seua protecció resulta 
essencial. Així ho expressa l'article 33 de 
la Constitució Espanyola, igual que el 
Codi Civil i altres normes del nostre 
ordenament jurídic. En els últims temps, 
la societat espanyola és testimoni d'un 
fenomen enormement perjudicial portat a 
terme per grups que, en valdre’s d'una 
deficient regulació legal, han carregat 
sovint contra les famílies vulnerables: 
l'ocupació il•legal d'habitatges. 
 
 
 
Per tal de comprendre correctament 
aquest problema, és imprescindible 
abordar tres precisions. La primera és 
jurídica, les garanties que han de 
protegir el dret de propietat. Dins 
d'aquest àmbit, es troben les reaccions 
jurídiques contra els actes d'ocupació 
il•legal d'habitatges, sovint ben 
qualificades com a delictes d’usurpació i 
tipificades en el Codi Penal com la 
utilització d'immobles aliens sense 
autorització (article 245.2). 
 
La segona distinció, aquesta vegada de 
naturalesa política, es refereix, d'una 
banda, a aquells supòsits de 
desnonament en situacions de necessitat 
i vulnerabilitat o motivats per execucions 
hipotecàries; i, d’una altra, aquells en els 
quals s'inclouen les ocupacions il•legals. 
Tots dos suposen, en efecte, una 
privació del dret de la propietat, però, 
mentre les víctimes de desnonaments 
mereixen tota la nostra protecció en la 
mesura del que és legalment possible, C
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legalmente posible, las ocupaciones 
ilegales de viviendas, al contrario, 
merecen todo nuestro reproche. 
 
Por último, es necesario distinguir entre 
dos tipos de ocupaciones ilegales. Por 
un lado, las llevadas a cabo por 
individuos o grupos de delincuencia 
organizada, que perpetran estas 
ocupaciones de forma premeditada y con 
una finalidad lucrativa, aprovechándose 
de esas mismas personas en situación 
de vulnerabilidad a las que tenemos a 
bien proteger, a veces incluso 
extorsionándolas para obtener una 
compensación económica como 
condición previa para recuperar su 
vivienda; y, por otro, las realizadas por 
grupos antisistema.  
 
Contra ambos grupos se debe actuar en 
defensa de la ley y la propiedad privada. 
La «okupación» es un acto ilegal que 
merece el reproche de los poderes 
públicos. Convierte a los dueños y a los 
vecinos en víctimas. En efecto, las 
comunidades de vecinos también sufren 
del deterioro de la convivencia, siendo, 
por ejemplo, el tráfico de drogas de los 
llamados narcopisos el caso más 
extremo. Por su parte, los proprietarios e 
inquilinos se encuentran ante la 
imposibilidad de entrar en su propia casa 
al volver de unas vacaciones o de una 
coña ausencia. Así, a causa de la escasa 
protección de la propiedad privada y la 
lentitud de los procedimientos judiciales, 
estos dueños y vecinos se enfrentan a 
un grave problema que, hoy por hoy, 
carece de solución justa y eficaz. A 
mayor abundamiento, los números de la 
«okupación» nos ofrecen un retrato aún 
más preocupante: las ocupaciones 
ilegales han experimentado un elevado 
crecimiento durante los últimos años. 
 
En definitiva, puede concluirse que 
actualmente nuestro ordenamiento 
jurídico es incapaz de garantizar 
suficientemente a los ciudadanos la 
tenencia y el disfrute pacífico de su 
propiedad, puesto que los cauces 
legales son manifiestamente 
insuficientes. Es urgente y necesario, por 
tanto, introducir distintas modificaciones 
legales que afronten, en su integridad, el 
fenómeno de la ocupación ilegal. Por 

les ocupacions il•legals d'habitatges, al 
contrari, mereixen tot el nostre rebuig. 
 
 
 
Finalment, és necessari distingir entre 
dos tipus d'ocupacions il•legals. D'una 
banda, les portades a terme per individus 
o grups de delinqüència organitzada, que 
perpetren aquestes ocupacions de 
manera premeditada i amb una finalitat 
lucrativa, en aprofitar-se d'aqueixes 
mateixes persones en situació de 
vulnerabilitat a les quals tenim a bé 
protegir, de vegades fins i tot extorquir-
les per a obtindre una compensació 
econòmica com a condició prèvia per a 
recuperar el seu habitatge, i, d’una altra, 
les realitzades per grups antisistema.  
 
 
Contra tots dos grups s'ha d'actuar en 
defensa de la llei i la propietat privada. 
L'okupació és un acte il•legal que mereix 
el rebuig dels poders públics. Converteix 
els amos i els veïns en víctimes. En 
efecte, les comunitats de veïns també 
pateixen la deterioració de la 
convivència, en ser, per exemple, el 
tràfic de drogues dels anomenats 
narcopisos el cas més extrem. D’altra 
banda, els propietaris i inquilins es 
troben davant la impossibilitat d'entrar en 
la seua pròpia casa en tornar d'unes 
vacances o d'una llarga absència. Així, a 
causa de l'escassa protecció de la 
propietat privada i de la lentitud dels 
procediments judicials, aquests amos i 
veïns s'enfronten a un greu problema 
que, ara com ara, manca de solució justa 
i eficaç. Per si no fora prou, els nombre 
d’okupació ens ofereix un retrat encara 
més preocupant, les ocupacions il•legals 
han experimentat un elevat creixement 
durant els últims anys. 
 
 
En definitiva, es pot concloure que 
actualment el nostre ordenament jurídic 
és incapaç de garantir suficientment la 
tinença i el gaudi pacífic de la seua 
propietat als ciutadans, ja que les vies 
legals són manifestament insuficients. És 
urgent i necessari, per tant, introduir 
diferents modificacions legals que 
afronten, en la seua integritat, el 
fenomen de l'ocupació il•legal. Per això, C

ód
. V

al
id

ac
ió

n:
 7

PM
G

EM
ZL

6Y
L9

ET
4R

J6
23

Q
D

Y4
X 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//m

us
er

os
.s

ed
el

ec
tro

ni
ca

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 2

3 
de

 8
5 



  

ello, el Defensor del Pueblo ya inició, en 
diciembre de 2016, una actuación de 
oficio ante la Secretaría de Estado de 
Seguridad y la Fiscalía General del 
Estado por las quejas de ciudadanos que 
ponen de relieve el aumento de la 
ocupación ilegal de inmuebles en 
España, y recomendaba prever los 
cauces adecuados para la adopción de 
medidas de carácter cautelar que 
restituyan, de manera inmediata, al titular 
del inmueble la posesión y disfrute del 
mismo, mediante la tramitación de un 
procedimiento judicial rápido. 
 
Conviene resaltar que el Derecho 
comparado ampara esta visión. 
Prácticamente todos los países de 
nuestro entorno disponen de 
procedimientos rápidos y eficaces para, 
ya sea mediante la intervención de un 
juez o simplemente a través de las 
Fuerzas y Cuerpos de Seguridad del 
Estado, desalojar a los ocupantes y, de 
forma inmediata, devolver la propiedad y 
posesión de una vivienda a su legítimo 
propietario. Entre otros, Holanda, 
Francia, Inglaterra, Alemania, Italia y 
Dinamarca garantizan a sus ciudadanos 
la recuperación de su legítima propiedad 
en un plazo envidiablemente corto de 
tiempo. 
 
La Administración más directamente 
implicada en la problemática derivativa 
de la ocupación ilegal de viviendas es la 
Administración Local. Es indudable que 
hay una afectación a la seguridad y 
convivencia ciudadanas cuya 
responsabilidad ha de recaer sobre los 
Ayuntamientos. Estas Administraciones 
son las más próximas a los ciudadanos y 
las que deben ofrecer una respuesta 
más inmediata a un fenómeno que tanto 
está perjudicando a los vecinos. Para 
hacer frente al problema que representa 
la okupación, los Ayuntamientos con las 
potestades adecuadas, a la altura de la 
responsabilidad que la ciudadanía les 
reclama. Sería ilógico que aquella 
Administración a la que los ciudadanos 
le exigen respuesta, precisamente, 
estuviera desamparada por las leyes por 
no habilitarle con las potestades 
adecuadas. 
 
Siendo conscientes de estas 

el defensor del poble ja va iniciar, pel 
desembre de 2016, una actuació d'ofici 
davant la Secretaria d'Estat de Seguretat 
i la Fiscalia General de l'Estat per les 
queixes de ciutadans que posen en 
relleu l'augment de l'ocupació il•legal 
d'immobles a Espanya, i recomanava 
preveure els les vies adequades per a 
l'adopció de mesures de caràcter 
cautelar que restituïsquen, de manera 
immediata, al titular de l'immoble, la 
possessió i gaudi d'aquest, mitjançant la 
tramitació d'un procediment judicial 
ràpid. 
 
 
Convé ressaltar que el dret comparat 
empara aquesta visió. Pràcticament tots 
els països del nostre entorn disposen de 
procediments ràpids i eficaços per a, ja 
siga mitjançant la intervenció d'un jutge o 
simplement amb les Forces i Cossos de 
Seguretat de l'Estat, desallotjar els 
ocupants i, de manera immediata, 
retornar la propietat i possessió d'un 
habitatge al seu legítim propietari. Entre 
altres, Holanda, França, Anglaterra, 
Alemanya, Itàlia i Dinamarca 
garanteixen, als seus ciutadans, la 
recuperació de la seua legítima propietat 
en un termini envejablement curt de 
temps. 
 
 
L'Administració més directament 
implicada en la problemàtica derivativa 
de l'ocupació il•legal d'habitatges és 
l'Administració local. És indubtable que 
hi ha una afectació a la seguretat i 
convivència ciutadanes la responsabilitat 
de la qual ha de recaure sobre els 
ajuntaments. Aquestes administracions 
són les més pròximes als ciutadans i les 
que han d'oferir una resposta més 
immediata a un fenomen que tant 
perjudica els veïns. Per a fer front al 
problema que representa l'okupació, els 
ajuntaments amb les potestats 
adequades, a l'altura de la 
responsabilitat que la ciutadania els 
reclama. Seria il•lògic que aquella 
administració a la qual els ciutadans li 
exigeixen resposta, precisament, 
estiguera desemparada per les lleis per 
no habilitar-li amb les potestats 
adequades. 
 C
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circunstancias, el Grupo Parlamentario 
Ciudadanos en el Congreso de los 
Diputados recientemente ha registrado 
una Proposición de Ley de garantías 
para la seguridad y convivencia 
ciudadanas frente a la ocupación ilegal 
de viviendas. Una iniciativa que busca 
defender a los legítimos propietarios que 
ven su vivienda usurpada por okupas 
que acceden ilegítimamente por la 
fuerza, o lo hacen de la mano de mafias 
que se lucran con la okupación 
aprovechando la ausencia de sus 
propietarios, a veces incluso en periodos 
tan cortos como las vacaciones. Como 
también persigue acabar con la 
existencia de aquellos inmuebles que 
son okupados por organizaciones 
criminales con la finalidad de que sirven 
como base o como medio para cometer 
otros crímenes, sean robos, trata con 
fines de explotación sexual o tráfico de 
drogas, como sucede en los llamados 
'narcopisos'. 
 
Teniendo presente todo lo anterior, al 
objeto de defender la propiedad privada, 
garantizar la convivencia y la seguridad 
ciudadanas y luchar contra la ocupación 
ilegal de viviendas, el Grupo Municipal 
de Ciudadanos propone el debate y 
aprobación de los siguientes: 
 
ACUERDOS 
 
1. Elaborar un Plan Municipal contra 
la Okupación ilegal de Viviendas, con el 
fin de asegurar la devolución de los 
inmuebles ocupados ilegalmente a sus 
legítimos propietarios, en coordinación 
con el Gobierno de la Comunidad 
Autónoma y en consonancia con las 
medidas que éste adopte con el mismo 
fin, que incluya tanto medidas de 
refuerzo de Ia seguridad y la vigilancia 
de inmuebles abandonados susceptibles 
de ocupación ilegal como la puesta a 
disposición de los propietarios afectados 
de servicios de asesoramiento y 
orientación jurídica. 
 
2. Potenciar la coordinación y la 
cooperación institucional para reforzar la 
eficacia en la lucha contra la ocupación 
ilegal de inmuebles, en particular, entre 
la Policía Municipal, las Fuerzas y 
Cuerpos de Seguridad del Estado (y la 

Sent conscients d'aquestes 
circumstàncies, el grup parlamentari 
Ciudadanos, en el Congrés dels 
Diputats, recentment ha registrat una 
proposició de llei de garanties per a la 
seguretat i convivència ciutadanes 
davant l'ocupació il•legal d'habitatges. 
Una iniciativa que vol defensar els 
legítims propietaris que veuen el seu 
habitatge usurpat per okupes que 
accedeixen il•legítimament per la força, o 
que ho fan de la mà de màfies que es 
lucren amb l'okupació en aprofitar-se de 
l'absència dels seus propietaris, i de 
vegades, fins i tot, en períodes tan curts 
com les vacances. Com també 
persegueix acabar amb l'existència 
d'aquells immobles que són ocupats per 
organitzacions criminals amb la finalitat 
que serveixen com a base o com a mitjà 
per a cometre altres crims, siguen 
robatoris, tracta amb finalitats 
d'explotació sexual o tràfic de drogues, 
com succeeix en els anomenats 
narcopisos. 
 
Tot tenint present el que s’ha dit 
anteriorment, a fi de defensar la propietat 
privada, garantir la convivència i la 
seguretat ciutadanes i lluitar contra 
l'ocupació il•legal d'habitatges, el grup 
municipal Ciudadanos proposa el debat i 
l’aprovació dels següents: 
 
ACORDS 
 
1. Elaborar un pla municipal contra 
l'ocupació il•legal d'habitatges, amb la 
finalitat d'assegurar la devolució dels 
immobles ocupats il•legalment als seus 
legítims propietaris, en coordinació amb 
el Govern de la comunitat autònoma i 
d'acord amb les mesures que aquest 
adopte amb la mateixa finalitat, que 
incloga tant mesurades de reforç de Ia 
seguretat i la vigilància d'immobles 
abandonats susceptibles d'ocupació 
il•legal com la posada a la disposició 
dels propietaris afectats de serveis 
d'assessorament i orientació jurídica. 
 
 
2. Potenciar la coordinació i la 
cooperació institucional per a reforçar 
l'eficàcia en la lluita contra l'ocupació 
il•legal d'immobles, en particular, entre la 
Policia Municipal, les Forces i Cossos de C
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Policía Autonómica o Unidad Adscrita del 
CNP en la Comunidad Autónoma), así 
como con la Administración de Justicia, 
para asegurar una pronta actuación ante 
ocupaciones que atenten contra la 
seguridad y la convivencia ciudadanas. 
 
3. lnstar al Gobierno de España y a las 
Cortes Generales a promover todas las 
reformas legales que sean necesarias 
para defender la propiedad privada, 
garantizar la convivencia y la seguridad 
ciudadanas y luchar contra la ocupación 
ilegal de viviendas, entre otras: 
 
a) Agilizar en todo lo posible los 
juicios relacionados con los desalojos de 
inmuebles ocupados ilegalmente, 
previendo la restitución inmediata de la 
vivienda a los legítimos propietarios 
cuando el inquilino denunciado no pueda 
acreditar la ocupación legal del inmueble 
por cualquier medio válido en derecho; 
b) Habilitar a las Juntas de 
propietarios para instar los desalojos de 
inmuebles ocupados ilegalmente que 
afecten a la convivencia de la comunidad 
de vecinos, 
c) Reforzar las competencias de los 
Ayuntamientos para velar por la 
seguridad y convivencia ciudadanas en 
casos de ocupaciones ilegales de 
viviendas, facultándolos para subrogarse 
en las acciones de desalojo de los 
propietarios que no las ejerzan en casos 
de ocupación ilegal que afecten a la 
seguridad y convivencia ciudadanas; 
d) Endurecer las sanciones penales 
de los delitos que versen sobre 
ocupaciones ilegales de inmuebles que 
se lleven a cabo con violencia o fuerzas 
en las cosas, que sean auspiciadas por 
mafias, con ánimo de lucro o como 
medio para cometer otros delitos, como 
la trata con fines de explotación sexual o 
el tráfico de drogas. 
 
 
4. Dar cuenta al Pleno de la 
Corporación Municipal que se adopten 
en cumplimiento de los acuerdos antes 
referidos, incluidas aquellas que se 
impulsen por parte del Gobierno de la 
Comunidad Autónoma, del Gobierno de 
España y de las Cortes Generales. 
 
 

Seguretat de l'Estat (i la Policia 
Autonòmica o Unitat Adscrita del CNP en 
la comunitat autònoma), i també, amb 
l'Administració de Justícia, per a 
assegurar una ràpida actuació davant 
ocupacions que atempten contra la 
seguretat i la convivència ciutadanes. 
 
3. lnstar el Govern d'Espanya i les Corts 
Generals a promoure totes les reformes 
legals que siguen necessàries per a 
defensar la propietat privada, garantir la 
convivència i la seguretat ciutadanes i 
lluitar contra l'ocupació il•legal 
d'habitatges, entre altres: 
 
a) Agilitar en tot el que siga possible 
els judicis relacionats amb els 
desallotjaments d'immobles ocupats 
il•legalment, i preveure la restitució 
immediata de l'habitatge als legítims 
propietaris quan l'inquilí denunciat no 
puga acreditar l'ocupació legal de 
l'immoble per qualsevol mitjà vàlid en 
dret. 
b) Habilitar les juntes de propietaris 
per a instar els desallotjaments 
d'immobles ocupats il•legalment que 
afecten la convivència de la comunitat de 
veïns. 
c) Reforçar les competències dels 
ajuntaments per a vetlar per la seguretat 
i la convivència ciutadanes en casos 
d'ocupacions il•legals d'habitatges, i 
facultar-los per a subrogar-se en les 
accions de desallotjament dels 
propietaris que no les exercisquen en 
casos d'ocupació il•legal que afecten la 
seguretat i convivència ciutadanes. 
d) Endurir les sancions penals dels 
delictes que versen sobre ocupacions 
il•legals d'immobles que es porten a 
terme amb violència o forces en les 
coses, que siguen afavorides per màfies, 
amb ànim de lucre o com a mitjà per a 
cometre altres delictes, com la tracta 
amb finalitats d'explotació sexual o el 
tràfic de drogues. 
 
4. Donar compte al Ple de la 
corporació municipal que s'adopten en 
compliment dels acords abans referits, 
incloses aquelles que s'impulsen per part 
del Govern de la comunitat autònoma, 
del Govern d'Espanya i de les Corts 
Generals. 
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Se desestima la moción presentada con 
la siguiente votación: 6 votos en contra 
del PSOE, 2 votos en contra de 
Compromís, 1 en contra de Esquerra 
Unida, 3 votos a favor del Partido 
Popular y 1 a favor de Ciudadanos. 
 
 
5. MOCIÓN DEL GRUPO POPULAR 
PARA LA REBAJA DEL TIPO 
IMPOSITIVO EN EL IMPUESTO DE 
BIENES INMUEBLES (IBI). 
 
La Sra. alcaldesa cede la palabra a D. 
Manuel Moreno Comes, portavoz del 
grupo municipal Partido Popular, que 
procede a dar lectura a la moción: 
 
MOCIÓN PARA LA REBAJA DEL TIPO 
IMPOSITIVO EN EL IMPUESTO DE 
BIENES E INMUEBLES (IBI). 
 
Que presenta Manuel Moreno Comes, 
Portavoz del Grupo Partido Popular en el 
Ayuntamiento de Museros en nombre y 
representación del mismo, mediante el 
presente escrito, y en uso de las 
atribuciones que le confiere y al amparo 
de lo establecido por la Ley 7/1985, de 2 
de abril, Reguladora de las Bases del 
Régimen Local, y de la Ley 8/2010, de la 
Generalitat, de Régimen Local de la 
Comunitat Valenciana, y el Real Decreto 
2568/1986, de 29 de noviembre, por el 
que se aprueba el Reglamento de 
Organización, Funcionamiento y 
Régimen Jurídico de las Entidades 
Locales. 
 
EXPOSICIÓN DE MOTIVOS 
 
En la legislatura 2011-2015, el equipo de 
gobierno del Grupo Popular, rebajó el 
tipo impositivo del IBI urbano hasta en 
tres ocasiones, modificando en 2013 el 
tipo impositivo al 0,74%, en 2014 al 
0,66% y en 2015 al 0,62%. 
 
A mediados de 2015, el Grupo Popular 
presentó una moción para rebajar el tipo 
impositivo al 0,58% para que entrara en 
vigor en 2016, moción que fue 
desestimada por el equipo de gobierno. 
Teniendo en cuenta que desde hace 
cuatro años, esta corporación no ha 
modificado el impuesto del IBI urbano. 

 
Es desestima la moció presentada amb 
la votació següent: 6 vots en contra del 
PSOE, 2 vots en contra de Compromís, 
1 en contra d'Esquerra Unida, 3 vots a 
favor del Partit Popular i 1 a favor de 
Ciudadanos. 
 
 
5. MOCIÓ DEL GRUP POPULAR PER A 
LA REBAIXA DEL TIPUS IMPOSITIU EN 
L'IMPOST DE BÉNS IMMOBLES (IBI) 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Manuel 
Moreno Comes, portaveu del grup 
municipal Partit Popular, que procedeix a 
donar lectura a la moció: 
 
MOCIÓ PER A LA REBAIXA DEL 
TIPUS IMPOSITIU EN L'IMPOST DE 
BÉNS I IMMOBLES (IBI) 
 
Que presenta Manuel Moreno Comes, 
portaveu del grup Partit Popular a 
l'Ajuntament de Museros, en nom i 
representació d'aquest, mitjançant 
aquest escrit, i en ús de les atribucions 
que li confereix i a l'empara del que 
s'estableix en la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases del règim local, i 
de la Llei 8/2010, de la Generalitat, de 
règim local de la Comunitat Valenciana, i 
el Reial decret 2568/1986, de 29 de 
novembre, pel qual s'aprova el 
Reglament d'organització, funcionament i 
règim jurídic de les entitats locals. 
 
 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
En la legislatura 2011-2015, l'Equip de 
Govern del grup Popular, va rebaixar el 
tipus impositiu de l'IBI urbà fins a tres 
ocasions, i va modificar el 2013 el tipus 
impositiu al 0,74 %, en 2014 al 0,66 % i 
en 2015 al 0,62 %. 
 
A mitjan 2015, el grup Popular va 
presentar una moció per a rebaixar el 
tipus impositiu al 0,58 % perquè entrara 
en vigor el 2016, moció que va ser 
desestimada per l'Equip de Govern. 
Tenint en compte que des de fa quatre 
anys, aquesta corporació no ha modificat 
l'impost de l'IBI urbà. C
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Considerando que esto incide de forma 
negativa en las economías familiares. 
Más en una época donde la crisis 
económica que se ha producido por 
consecuencia de la COVID-19, está 
afectando de indiscriminada a muchas 
familias. 
 
Es por ello por lo que proponemos al 
pleno de esta corporación municipal, el 
siguiente acuerdo. 
 
ACUERDO 
 
1.- Acordar la rebaja del tipo impositivo 
del IBI urbano, para que pase del 0,60% 
actual, al 0,58% en el año 2021. 
 
Se desestima la moción presentada con 
la siguiente votación: 6 votos en contra 
del PSOE, 2 votos en contra de 
Compromís, 1 en contra de Esquerra 
Unida, 3 votos a favor del Partido 
Popular y 1 a favor de Ciudadanos. 
 
 
6. EXPEDIENTE 1443/2020. 
PROPUESTA DE APROBACIÓN DE 
FESTIVIDADES LOCALES PARA 2021. 
 
Al objeto de elaborar el calendario 
laboral de la provincia, la Dirección 
Territorial de Empleo y Trabajo, en lo 
concerniente a las fiestas laborales de 
carácter local, de acuerdo con el artículo 
37.2 del RDL 2/2015, de 23 de octubre, 
por el cual se aprueba el Texto 
Refundido de la Ley del Estatuto de los 
Trabajadores, en relación con el art. 46 
del RD 2001/1983, de 28 de julio, sobre 
Regulación de la Jornada de Trabajo, 
Jornadas Especiales y Descansos y 
disposiciones concordantes, dispone que 
debe ser determinada específicamente 
por las corporaciones locales, la fecha y 
denominación de las dos fiestas locales 
que, de carácter retributivo y de no 
recuperables, tendrán lugar en el 
municipio durante el año próximo. 
 
El Pleno de la Corporación, por 
unanimidad, adopta el siguiente acuerdo: 
 
Primero. Aprobar el calendario laboral 
para el año 2021, con las fiestas 

 
 
Considerant que això incideix de manera 
negativa en les economies familiars. I 
encara més en una època en la qual la 
crisi econòmica que s'ha produït per 
conseqüència de la COVID-19, afecta 
d'indiscriminadament a moltes famílies. 
 
És per això que proposem, al ple 
d'aquesta corporació municipal, l’acord 
següent: 
 
 
ACORD 
 
1. Acordar la rebaixa del tipus impositiu 
de l'IBI urbà, perquè passe del 0,60 % 
actual, al 0,58 % l'any 2021. 
 
Es desestima la moció presentada amb 
la votació següent: 6 vots en contra del 
PSOE, 2 vots en contra de Compromís, 
1 en contra d'Esquerra Unida, 3 vots a 
favor del Partit Popular i 1 a favor de 
Ciudadanos. 
 
 
6. EXPEDIENT 1443/2020. PROPOSTA 
D'APROVACIÓ DE FESTIVITATS 
LOCALS PER A 2021 
 
Per tal d'elaborar el calendari laboral de 
la província, la Direcció Territorial 
d'Ocupació i Treball, pel que fa a les 
festes laborals de caràcter local, d'acord 
amb l'article 37.2 del RDL 2/2015, de 23 
d'octubre, pel qual s'aprova el text refós 
de l’Estatut dels Treballadors, pel que fa 
a l’article 46 del RD 2001/1983, de 28 de 
juliol, sobre la regulació de la jornada de 
treball, jornades especials i descansos i 
disposicions concordants, disposa que 
ha de ser determinada específicament 
per les corporacions locals, la data i 
denominació de les dues festes locals 
que, de caràcter retributiu i de no 
recuperables, tindran lloc en el municipi 
durant l'any pròxim. 
 
 
 
El Ple de la corporació, per unanimitat, 
adopta l’acord següent: 
 
Primer. Aprovar el calendari laboral per a 
l'any 2021, amb les festes laborals de C
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laborales de carácter local siguientes: 
 

 12 de abril de 2021, San Vicente 
 16 de agosto de 2021, San Roque. 

 
Segundo. Remitir este acuerdo a la 
Dirección Territorial de Empleo y Trabajo 
de la Consejería de Economía, Hacienda 
y Ocupación, a los efectos oportunos. 
 
 
7. DESPACHO EXTRAORDINARIO. 
 
 
La Sra. Alcaldesa pregunta si hay algún 
grupo municipal que quiera presentar 
alguna moción y pasar a votar la 
urgencia o no. 
 
La Sra. Alcaldesa informa que el Grupo 
Socialista, quiere presentar una moción 
por la vía de urgencia. Si quieres 
entregar una copia o explica para la 
votación de la urgencia, si así se lleva a 
término, la debatiremos si no se debatirá 
en el próximo plenario. 
 
Toma la palabra a D. Vicente Pérez, que 
explica por temas de preparación de la 
moción no se ha podido presentarse en 
plazo y forma, por lo que la presenta por 
la vía de urgencia. Es una propuesta de 
solución, que presenta el grupo 
socialista, para la homologación de las 
mascarillas transparentes para las 
personas sordas. 
 
Creemos que es una necesidad, hoy en 
día las personas que tienen problemas 
de audición. Por lo tanto se presenta a la 
corporación si así lo considera la 
urgencia para leerla y debatirla y si no 
pues en el próximo pleno se presentaría. 
 
Después de la intervención del grupo 
político sobre la urgencia de incluir o no 
la moción presentada por el grupo 
municipal PSOE, se procede a la 
votación de la urgencia o no. 
 
El Pleno de la Corporación estima la 
urgencia por 7 votos a favor del 
equipo de gobierno, 2 votos a  favor 
de Comprimís, 3 abstenciones del 
PP, y 1 abstención de Ciudadanos. 
 

caràcter local següents: 
 
- 12 d'abril de 2021, Sant Vicent 
- 16 d'agost de 2021, Sant Roc. 
 
Segon. Remetre aquest acord a la 
Direcció Territorial d'Ocupació i Treball 
de la Conselleria d'Economia, Hisenda i 
Ocupació, als efectes oportuns. 
 
 
 
7. DESPATX EXTRAORDINARI 
 
 
L’alcaldessa pregunta si hi ha algun grup 
municipal que vulga presentar alguna 
moció i passar a votar la urgència o no. 
 
 
L’alcaldessa informa que el grup 
socialista, vol presentar una moció per la 
via d'urgència. Si vol entregar una còpia 
o explicar per a la votació de la urgència, 
si així es porta a terme, la debatran, si no 
es debatrà en el pròxim plenari. 
 
 
Pren la paraula a Vicente Pérez, que 
explica qüestions de preparació de la 
moció no s'ha pogut presentar en termini 
i forma, per la qual cosa la presenta per 
la via d'urgència. És una proposta de 
solució, que presenta el grup socialista, 
per a l'homologació de les mascaretes 
transparents per a les persones sordes. 
 
 
Creiem que és una necessitat, avui, de 
les persones que tenen problemes 
d'audició. Per tant, es presenta a la 
corporació, si així ho considera la 
urgència per a llegir-la i debatre-la i, si 
no, perquè en el pròxim ple es presente. 
 
Després de la intervenció del grup polític 
sobre la urgència d'incloure o no la 
moció presentada pel grup municipal 
PSOE, es procedeix a la votació de la 
urgència o no. 
 
El Ple de la corporació estima la 
urgència per 7 vots a favor de l'equip de 
govern, 2 vots a favor de Comprimís, 3 
abstencions del PP i 1 abstenció de 
Ciudadanos. 
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La Sra. alcaldesa cede la palabra a D. 
Vicente Pérez Costa, que procede a dar 
lectura a la siguiente moción: 
 
Dª Cristina Civera Balaguer en 
representación del grupo municipal 
socialista del Ayuntamiento de Museros, 
al amparo de lo previsto en el artículo 
116 de la Ley 8/2010 de la Generalitat, 
de 23 de junio, de Régimen Local de la 
Comunitat Valenciana, presenta esta 
propuesta de resolución para que se 
incluya en el orden del día de la próxima 
sesión ordinaria del Pleno que se 
convoque, y a los efectos de su debate y 
votación. 
 

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS 
 

La actual situación sanitaria provocada 
por la pandemia del COVID-19 ha 
originado una mal llamada “nueva 
normalidad”, estableciendo 
comportamientos y pautas que 
establecen unas garantías sanitarias en 
las formas de convivencia. 
Uno de los hitos más característicos de 
esta “nueva normalidad” ha sido la 
implantación de mascarillas  como 
medida de prevención sanitaria para 
minimizar el contagio del COVID-19. 
En el mercado hay diferentes tipos de 
mascarillas que proporcionan distintos 
grados de protección; algunas se 
pueden reutilizar y otras son de un solo 
uso, siendo la más recomendable la 
mascarilla auto filtrante, tipo FFP2 y 
FFP3, ya que está homologada por la 
OMS por la capacidad de protección 
superior a un 90%. Todas ellas tienen 
una característica común: son opacas. 
 
 
En España hay 1.064.000 personas 
mayores de seis años que tienen una 
discapacidad auditiva de distinto tipo y 
grado, representando el 8% de la 
población.  
Un 10% de todas esas personas se  
comunica a través  de la lengua de 
signos y lectura labial. 
 
Tanto las cifras como porcentajes 
detallados en esta “PR”, están 
cuestionadas, ya que  no están 
contrastadas con la realidad, toda vez 
que las entidades públicas encargadas 

 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Vicente 
Pérez Costa, que procedeix a donar 
lectura a la moció següent: 
 
Cristina Civera Balaguer, en 
representació del grup municipal 
socialista de l'Ajuntament de Museros, a 
l'empara del que es preveu en l'article 
116 de la Llei 8/2010 de la Generalitat, 
de 23 de juny, de règim local de la 
Comunitat Valenciana, presenta aquesta 
proposta de resolució perquè s'incloga 
en l'ordre del dia de la pròxima sessió 
ordinària del Ple que es convoque, i a 
l'efecte del seu debat i votació. 
 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
L'actual situació sanitària provocada per 
la pandèmia del COVID-19 ha originat 
una mal anomenada “nova normalitat”, i 
ha establit comportaments i pautes que 
estableixen unes garanties sanitàries en 
les formes de convivència. 
 
Una de les fites més característiques 
d'aquesta “nova normalitat” ha sigut la 
implantació de mascaretes com a 
mesura de prevenció sanitària per a 
minimitzar el contagi de la COVID-19. 
 
En el mercat, hi ha diferents tipus de 
mascaretes que proporcionen diferents 
graus de protecció; algunes es poden 
reutilitzar i unes altres són d'un sol ús, i 
la més recomanable son les mascareta 
autofiltrant, tipus FFP2 i FFP3, ja que 
estan homologades per l'OMS per la 
capacitat de protecció superior a un  
90 %. Totes aquestes tenen una 
característica comuna: són opaques. 
 
A Espanya, hi ha 1.064.000 persones 
majors de sis anys que tenen una 
discapacitat auditiva de diferent tipus i 
grau, representant el 8 % de la població. 
  
Un 10 % de totes aquestes persones es 
comunica mitjançant la llengua de signes 
i la lectura labial. 
 
Tant les xifres com els percentatges 
detallats en aquesta “PR”, estan 
qüestionades, ja que no estan 
contrastades amb la realitat, atés que les C
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en  efectuar estos censos (INE, CIS, 
etc.), la vía de comunicación que utilizan 
es la llamada telefónica, hecho que 
evidencia el resultado final, ya que el 
colectivo de personas sordas, 
mayoritariamente no pueden atender 
estas llamadas. 
 
El colectivo de personas sordas a través 
de diversas organizaciones y  
movimientos asociativos; exigen 
mascarillas transparentes 
debidamente homologadas por parte del 
organismo público pertinente que reúnan 
características técnicas y biosanitarias 
tales como respirabilidad, seguridad, y 
sostenibilidad, que cuenten con un 
diseño que facilite tanto la lectura labial 
como la percepción de la expresión facial 
en su conjunto, que sean asequibles 
económicamente para la población, y 
cuyo uso se priorice en puestos de 
atención pública, aulas y centros en los 
que haya personas sordas. 
 
Se necesita la promoción e implantación 
de entornos plenamente accesibles e 
inclusivos; tras la declaración del estado 
de alarma, se han multiplicado los 
servicios de atención telefónica, servicios 
que discriminan a las personas sordas y 
que imposibilitan el acceso a la 
información sobre el coronavirus. 
Asimismo imposibilitan la gestión de 
ayudas y prestaciones, la atención sin 
barreras durante la hospitalización o el 
seguimiento domiciliario, la asistencia 
psicológica, o incluso en el caso de 
personas mayores o dependientes, la 
satisfacción de necesidades básicas 
como comprar comida o medicamentos.  
La igualdad requiere de interpretación en 
lengua de signos, de video 
interpretación, de textos escritos. 
 
Mensajes institucionales accesibles, 
mediante interpretación a la lengua de 
signos y subtitulado de calidad en 
directo, más aún si cabe en estos 
tiempos en que la información 
institucional es constante y relevante 
para nuestra salud. 
 
El diseño y desarrollo de  nuevas 
aplicaciones que se implanten 
idénticamente en todo el territorio del 
estado español, que unifiquen el sistema 

entitats públiques encarregades 
d’efectuar aquests censos (INE, CIS, 
etc.), la via de comunicació que utilitzen 
és la telefonada, fet que evidencia el 
resultat final, ja que el col•lectiu de 
persones sordes, majoritàriament no 
poden atendre aquestes telefonades. 
 
 
El col•lectiu de persones sordes 
mitjançant diverses organitzacions i 
moviments associatius, exigeixen 
mascaretes transparents correctament 
homologades per l'organisme públic 
corresponent que reunisquen 
característiques tècniques i biosanitàries 
com ara respirabilitat, seguretat, i 
sostenibilitat, que tinguen un disseny que 
facilite tant la lectura labial com la 
percepció de l'expressió facial en el seu 
conjunt, que siguen assequibles 
econòmicament per a la població, i l'ús 
de la qual es prioritze en llocs d'atenció 
pública, aules i centres en els quals hi 
haja persones sordes. 
 
És necessària la promoció i implantació 
d'entorns plenament accessibles i 
inclusius; després de la declaració de 
l'estat d'alarma, s'han multiplicat els 
serveis d'atenció telefònica, serveis que 
discriminen les persones sordes i que 
impossibiliten l'accés a la informació 
sobre el coronavirus. Així mateix, 
impossibiliten la gestió d'ajudes i 
prestacions, l'atenció sense barreres 
durant l'hospitalització o el seguiment 
domiciliari, l'assistència psicològica, o 
fins i tot, en el cas de persones majors o 
dependents, la satisfacció de necessitats 
bàsiques com comprar menjar o 
medicaments. La igualtat requereix 
d'interpretació en llengua de signes, de 
vídeo d’interpretació, de textos escrits. 
 
 
Missatges institucionals accessibles, 
mitjançant d’interpretació a la llengua de 
signes i subtitulat de qualitat en directe, i 
encara més, si en aquest temps en el 
qual la informació institucional és 
constant i rellevant per a la nostra salut. 
 
 
El disseny i desenvolupament de noves 
aplicacions que s'implanten idènticament 
en tot el territori de l'estat espanyol, que C
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de comunicación entre las personas 
sordas y la administración pública, como 
ejemplo el servicio de emergencias 112, 
que su sistema de recepción de avisos 
son telefónicos.  
 
Existe ya una aplicación móvil extremeña 
que  permite consultar información 
sanitaria y será accesible para sordos y 
ciegos. Permitirá la comunicación con el 
sistema sanitario en tiempo real de 
cualquier paciente", y "facilitará" a 
colectivos de discapacitados visuales y 
auditivos el acceso a información 
sanitaria "mediante el uso de vídeos 
subtitulados, narrados y en lengua de 
signos. 
 
Campañas informativas, infografías 
publicadas en los canales telemáticos de 
las instituciones y a toda la publicidad 
oficial que se está generando sobre la 
COVID19, debe incorporar tanto lengua 
de signos como textos 
escritos/subtitulado. La televisión es 
fundamental, especialmente para las 
personas mayores sordas o aquellas que 
no se manejan en redes. 
 
Garantizar una asistencia sanitaria 
accesible en lengua de signos, chats 
escritos y en otros sistemas de 
comunicación visuales, tanto de en la 
atención presencial como telemática así 
como la solicitud de cita médica y en 
especial en los servicios y situaciones de 
urgencia sanitaria. 
 
Desde luego, el uso o no de las 
mascarillas transparentes no supone que 
los problemas de comunicación que 
viven a diario las personas sordas se 
solventen, pero sí que es cierto que su 
NO USO agrava estos problemas en 
nuestro día a día, independientemente 
del lenguaje que usemos para 
comunicarnos; lengua de signos, lengua 
oral o ambas. 
 
Por ello, es importante que la sociedad 
sea consciente de estas dificultades y 
adopte una actitud positiva para 
establecer comunicación, buscando 
alternativas que favorezcan el diálogo y 
empatizando con nuestras necesidades. 
 
En la resolución de 17 de julio de 2020, 

unifiquen el sistema de comunicació 
entre les persones sordes i 
l'Administració pública, com a exemple el 
servei d'emergències 112, ja que el seu 
sistema de recepció d'avisos són 
telefònics.  
 
Existeix ja una aplicació mòbil 
extremenya que permet consultar 
informació sanitària i serà accessible per 
a sords i cecs. Permetrà la comunicació 
amb el sistema sanitari en temps real de 
qualsevol pacient", i "facilitarà" a 
col•lectius de discapacitats visuals i 
auditives l'accés a la informació sanitària 
mitjançant l'ús de vídeos subtitulats, 
narrats i en llengua de signes. 
 
 
Campanyes informatives, infografies 
publicades en els canals telemàtics de 
les institucions i a tota la publicitat oficial 
que es genera sobre la COVID-19, ha 
d'incorporar tant llengua de signes com 
textos escrits o subtitulats. La televisió és 
fonamental, especialment per a les 
persones majors sordes o aquelles que 
no utilitzen les xarxes. 
 
 
Garantir una assistència sanitària 
accessible en llengua de signes, xats 
escrits i en altres sistemes de 
comunicació visuals, tant en l'atenció 
presencial com telemàtica i la sol•licitud 
de cita mèdica i especialment en els 
serveis i situacions d'urgència sanitària. 
 
 
És clar, l'ús o no de les mascaretes 
transparents no suposa que els 
problemes de comunicació que viuen 
diàriament les persones sordes se 
solucionen, però sí que és cert que el 
seu NO ÚS agreuja aquests problemes 
en el nostre dia a dia, independentment 
del llenguatge que usem per a 
comunicar-nos, llengua de signes, 
llengua oral o ambdues. 
 
Per això, és important que la societat 
siga conscient d'aquestes dificultats i 
adopte una actitud positiva per a establir 
comunicació, en buscar alternatives que 
afavorisquen el diàleg i empatitzen amb 
les nostres necessitats. 
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de la consellera de Sanidad Universal y 
Salud Pública, de modificación y 
adopción de medidas adicionales y 
complementarias del Acuerdo de 19 de 
junio, del Consell, sobre medidas de 
prevención frente al Covid-19. 
 
En su punto PRIMERO modifica y 
adiciona las siguientes medidas 
adicionales y complementarias del anexo 
I del Acuerdo de 19 de junio, del Consell, 
sobre medidas de prevención frente al 
COVID19: 
 
Se adiciona un apartado 1.3. del anexo I 
del Acuerdo de 19 de junio, del Consell, 
que queda redactado como sigue: 
 
«1.3. Uso de mascarilla. 
1.3.1. Las personas de seis años en 
adelante están obligadas al uso de la 
mascarilla en todo momento en la vía 
pública, en espacios al aire libre y en 
espacios cerrados de uso público o 
abiertos al público. 
1.3.2. Se recomienda el uso de las 
mascarillas en espacios privados 
abiertos o cerrados cuando exista 
confluencia con personas no 
convivientes o no pueda garantizarse la 
distancia de seguridad interpersonal de 
1,5 metros. 
1.3.4. La obligación contenida en los 
apartados anteriores no será exigible 
para las personas que presenten algún 
tipo de enfermedad o dificultad 
respiratoria que pueda verse agravada 
por el uso de mascarilla o que por su 
situación de discapacidad o dependencia 
no dispongan de autonomía para 
quistarse la mascarilla, o bien presenten 
alteraciones de conducta que hagan 
inviable su utilización y en los supuestos 
de fuerza mayor o situación de 
necesidad. 
 
En el punto 1.3.4 donde se define 
genéricamente tipologías de enfermedad 
o de discapacidad, manifiesta 
claramente que el colectivo de las 
personas sordas son un colectivo 
invisibilizado. No se contempla ningún 
tipo de mascarilla que facilite la 
comunicación mediante la lectura labial. 
La lectura de labios, también conocida 
como lectura labial, es una técnica de 
comprensión del habla mediante la 

En la resolució de 17 de juliol de 2020, 
de la consellera de Sanitat Universal i 
Salut Pública, de modificació i adopció 
de mesures addicionals i 
complementàries de l'acord de 19 de 
juny, del Consell, sobre mesures de 
prevenció enfront de la COVID-19. 
 
En el punt primer, modifica i addiciona 
les següents mesures addicionals i 
complementàries de l'annex I de l'acord 
de 19 de juny, del Consell, sobre 
mesures de prevenció enfront de la 
COVID-19: 
 
S'addiciona un apartat 1.3. de l'annex I 
de l'acord de 19 de juny, del Consell, que 
està redactat de la manera següent: 
 
«1.3. Ús de mascareta. 
1.3.1. Les persones de sis anys d'ara en 
avant estan obligades a l'ús de la 
mascareta en tot moment en la via 
pública, en espais a l'aire lliure i en 
espais tancats d'ús públic o oberts al 
públic. 
1.3.2. Es recomana l'ús de les 
mascaretes en espais privats oberts o 
tancats quan existisca confluència amb 
persones no convivents o no puga 
garantir-se la distància de seguretat 
interpersonal de 1,5 metres. 
1.3.4. L'obligació continguda en els 
apartats anteriors no serà exigible per a 
les persones que presenten algun tipus 
de malaltia o dificultat respiratòria que 
puga veure's agreujada per l'ús de 
mascareta o que per la seua situació de 
discapacitat o dependència no disposen 
d'autonomia per a llevar-se la mascareta, 
o bé, presenten alteracions de conducta 
que facen inviable la seua utilització i en 
els supòsits de força major o situació de 
necessitat. 
 
 
 
En el punt 1.3.4 es defineix 
genèricament tipologies de malaltia o de 
discapacitat, manifesta clarament que el 
col•lectiu de les persones sordes són un 
col•lectiu invisibilitzat. No es contempla 
cap mena de mascareta que facilite la 
comunicació mitjançant la lectura labial. 
La lectura de llavis, també coneguda 
com a lectura labial, és una tècnica de 
comprensió de la parla mitjançant la C
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interpretación visual de los movimientos 
de los labios, la cara y la lengua cuando 
el sonido normal no está disponible, 
basados también en la información 
proporcionada por el contexto, el 
conocimiento de la lengua, y cualquier 
audición residual. Aunque se utiliza 
principalmente por las personas sordas y 
con dificultades auditivas, las personas 
con audición normal generalmente 
procesan la información visual de la boca 
que se mueve a un nivel subconsciente. 
 
La CNSE, Confederación Estatal de 
Personas Sordas, es una ONG de acción 
social, sin ánimo de lucro y de ámbito 
estatal, que lucha por la igualdad de 
oportunidades para las personas sordas, 
a través de políticas encaminadas a 
suprimir las barreras que impiden el 
ejercicio de sus derechos. 
 
Desde su creación, la CNSE ha 
desarrollado una labor de reivindicación 
e incidencia política para lograr la plena 
ciudadanía de las personas sordas, así 
como la puesta en marcha programas de 
atención y prestación de servicios a 
través de sus federaciones y 
asociaciones de personas sordas. 
 
Paralelamente a través de la plataforma 
on-line change.org, se inició la recogida 
de más de 80.000 firmas revindicando la 
urgente necesidad de implantar 
mascarillas accesibles o transparente, 
haciendo entrega de las firmas al actual 
ministro de sanidad, Salvador Illa. El 
ministro de Sanidad, Salvador Illa, ha 
respondido al promotor de la recogida de 
firmas a través de sus redes sociales, 
“Hemos iniciado ya una revisión del 
mercado para comprobar qué tipo de 
mascarillas podrían cubrir esta 
necesidad”. 
 
Por todo esto, el Grupo Socialista 
presenta para su consideración y 
aprobación por el Pleno el siguiente: 
 

ACUERDOS 
1. Que todos los programas 
televisivos, emitidos en “A Punt” sean 
subtitulados, y todavía más en tiempos 
de la COVID-19, por la importancia de la 
información, puesto que ayudan porque 
la comunidad de sordos pueda seguir 

interpretació visual dels moviments dels 
llavis, la cara i la llengua quan el so 
normal no està disponible, basats també 
en la informació proporcionada pel 
context, el coneixement de la llengua, i 
qualsevol audició residual. Encara que 
s'utilitza principalment per les persones 
sordes i amb dificultats auditives, les 
persones amb audició normal 
generalment processen la informació 
visual de la boca que es mou a un nivell 
subconscient. 
 
 
La CNSE, Confederació Estatal de 
Persones Sordes, és una ONG d'acció 
social, sense ànim de lucre i d'àmbit 
estatal, que lluita per la igualtat 
d'oportunitats per a les persones sordes, 
mitjançant polítiques dirigides a suprimir 
les barreres que impedeixen l'exercici 
dels seus drets. 
 
Des de la seua creació, la CNSE ha 
desenvolupat una tasca de reivindicació i 
d’incidència política per a aconseguir la 
plena ciutadania de les persones sordes, 
i la posada en marxa de programes 
d'atenció i prestació de serveis amb les 
seues federacions i associacions de 
persones sordes. 
 
Paral•lelament a través de la plataforma 
on-line change.org, es va iniciar la 
recollida de més de 80.000 firmes per 
reivindicar la urgent necessitat 
d'implantar mascaretes accessibles o 
transparents, aquestes firmes es van 
lliurar a l'actual ministre de sanitat, 
Salvador Illa. El ministre de Sanitat, 
Salvador Illa, ha respost al promotor de 
la recollida de signatures mitjançant les 
seues xarxes socials: “Hem iniciat ja una 
revisió del mercat per a comprovar quin 
tipus de mascaretes podrien cobrir 
aquesta necessitat”. 
 
Per tot això, el grup socialista presenta 
els acords següents per a la 
consideració i aprovació pel Ple: 
 

ACORDS 
1. Que tots els programes televisius, 
emesos en A Punt siguen subtitulats, i 
encara més en temps de la COVID-19, 
per la importància de la informació, ja 
que ajuden perquè la comunitat de sords C
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cualquier debate o programa con los 
subtítulos. 
2. Información en los Ferrocarrils de 
la Generalitat para que cualquier aviso o 
información que se emita no solo sea 
acústica, sino también con letreros en los 
paneles electrónicos de los diferentes 
vagones o estaciones. 
3. Que cualquier punto de 
información al usuario, tanto privado 
como público, que suponga una barrera 
arquitectónica para las personas sordas 
a causa de vidrios u otras barreras, 
tengan los medios adecuados 
(altavoces, o panel electrónico...) porque 
cualquier persona sorda, 
independientemente de su grado de 
hipoacusia, no tenga que depender de 
otra persona para realizar cualquier 
gestión. 
4. Se inste el Ministerio de Sanidad 
y la Conselleria de Sanidad de la 
Generalitat Valenciana porque, con 
carácter de urgencia, se homologan 
mascarillas transparentes del tipo 
autofiltrante, tipo FFP2 y FFP3, para la 
inclusión de las personas sordas con el 
derecho básico de la comunicación entre 
las personas. 
5. Se reconozca la necesidad de la 
promoción e implantación de entornos 
plenamente accesibles e inclusivos para 
las personas sordas en todos los 
ámbitos y que se priorice en lugares de 
atención pública, aulas y centras en los 
cuales haya personas sordas. 

 Que se trasladan los acuerdos plenarios 
al Ministerio de Sanidad y a la 
Conselleria de Sanidad de la Generalitat 
Valenciana 
 
El Pleno de la Corporación estima la 
moción presentada por unanimidad. 
 
 
8. EXPEDIENTE 569/20. DACIÓN DE 
CUENTAS DEL INFORME DE 
INTERVENCIÓN DE EVALUACIÓN DEL 
CUMPLIMIENTO DEL OBJETIVO DE 
ESTABILIDAD PRESUPUESTARIA, 
REGLA DEL GASTO Y LÍMITE DE LA 
DEUDA EN LA LIQUIDACIÓN DEL 
PRESUPUESTO MUNICIPAL DE 2019 
COMO INFORME COMPLEMENTARIO 
A ESTA. 
 

seguisca qualsevol debat o programa 
amb els subtítols. 
2. Informació en els Ferrocarrils de 
la Generalitat perquè qualsevol avís o 
informació que s'emeta no sols siga 
acústica, sinó també amb rètols en els 
panells electrònics dels diferents vagons 
i estacions. 
3. Que qualsevol punt d'informació a 
l'usuari, tant privat com públic, que 
supose una barrera arquitectònica per a 
les persones sordes a causa de vidres o 
altres barreres, tinguen els mitjans 
adequats (altaveus, o panells 
electrònics...) perquè qualsevol persona 
sorda, independentment del seu grau 
d'hipoacúsia, no depenga d'una altra 
persona per a realitzar qualsevol gestió. 
4. S'inste el Ministeri de Sanitat i la 
Conselleria de Sanitat de la Generalitat 
Valenciana perquè, amb caràcter 
d'urgència, s'homologuen mascaretes 
transparents del tipus autofiltrant, tipus 
FFP2 i FFP3, per a la inclusió de les 
persones sordes amb el dret bàsic de la 
comunicació entre les persones. 
5. Es reconega la necessitat de la 
promoció i implantació d'entorns 
plenament accessibles i inclusius per a 
les persones sordes en tots els àmbits i 
que es prioritze en llocs d'atenció 
pública, aules i centres en els quals hi 
haja persones sordes. 
6. Que es traslladen els acords 
plenaris al Ministeri de Sanitat i a la 
Conselleria de Sanitat de la Generalitat 
Valenciana. 
 
 
 
 
 
El Ple de la corporació estima per 
unanimitat la moció presentada. 
 
 
8. EXPEDIENT 569/20. DACIÓ DE 
COMPTES DE L'INFORME 
D'INTERVENCIÓ D'AVALUACIÓ DEL 
COMPLIMENT DE L'OBJECTIU 
D'ESTABILITAT PRESSUPOSTÀRIA, 
REGLA DE LA DESPESA I LÍMIT DEL 
DEUTE EN LA LIQUIDACIÓ DEL 
PRESSUPOST MUNICIPAL DE 2019 
COM A INFORME COMPLEMENTARI A 
AQUESTA 
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La Sra. alcaldesa presenta al Pleno el 
informe de intervención sobre la dación de 
cuentas de evaluación del cumplimiento 
del objetivo de estabilidad presupuestaria, 
regla del gasto y límite de la deuda en la 
liquidación del presupuesto municipal de 
2019 como informe complementario a 
esta. 
 
Vista esta intervención, los concejales 
se dan por enterados. 
 
 
9. EXPEDIENTE 1160/20. DACIÓN DE 
CUENTAS DEL INFORME DE 
INTERVENCIÓN CON VISTAS A DAR 
CUMPLIMIENTO A LO DISPUESTO EN 
EL ARTÍCULO 218 DEL TRLRHL Y 
OTRA NORMATIVA CONCORDANTE 
EN EL EJERCICIO 2019. 
 
La Sra. alcaldesa presenta al Pleno el 
informe de intervención sobre la dación de 
cuentas del informe de intervención con 
vistas a dar cumplimiento a lo dispuesto 
en el artículo 218 del TRLRHL y otra 
normativa concordante en el ejercicio 
2019. 
 
Vista esta intervención, los concejales 
se dan por enterados. 
 
 
10. EXPEDIENTE 1343/20. DACIÓN DE 
CUENTAS DE LA APROBACIÓN DE 
LAS LÍNEAS FUNDAMENTALES DEL 
PRESUPUESTO DE 2021. 
 
 
La Sra. alcaldesa presenta al Pleno el informe sobre la dación de cuentas de la 
aprobación de las líneas fundamentales del presupuesto de 2021. Se da cuenta de la 
resolución de alcaldía número: 2020-0481 de fecha 14/09/2020, del literal siguient

 
 
DECRETO DE APROBACIÓN DE 
APROBACIÓN DE LAS LINEAS 
FUNDAMENTALES DEL 
PRESUPUESTO 2021 (EXPEDIENTE 
G1343-20)  
 
Atendiendo a la propuesta formulada por 
este Alcalde con referencia al asunto 
arriba expresado y visto el informe de 
intervención de referencia II/120/2020, 
de fecha de 14/09/2020 al respecto, y 
teniendo en cuenta el artículo 21 de la 

 
L’alcaldessa presenta l'informe del 
Departament d’Intervenció sobre la dació 
de comptes d'avaluació del compliment 
de l'objectiu d'estabilitat pressupostària 
al Ple, regla de la despesa i límit del 
deute en la liquidació del pressupost 
municipal de 2019 com a informe 
complementari a aquesta. 
 
Vista aquesta intervenció, els regidors es 
donen per assabentats. 
 
 
9. EXPEDIENT 1160/20. DACIÓ DE 
COMPTES DE L'INFORME 
D'INTERVENCIÓ AMB PER DONAR 
COMPLIMENT AL QUE DISPOSA 
L'ARTICLE 218 DEL TRLRHL I UNA 
ALTRA NORMATIVA CONCORDANT 
EN L'EXERCICI 2019 
 
L’alcaldessa presenta, al Ple, l'informe 
d'intervenció sobre la dació de comptes 
de l'informe del Departament 
d’Intervenció per donar compliment al 
que es disposa en l'article 218 del 
TRLRHL i una altra normativa 
concordant en l'exercici 2019. 
 
Vista aquesta intervenció, els regidors es 
donen per assabentats. 
 
 
10. EXPEDIENT 1343/20. DACIÓ DE 
COMPTES DE L'APROVACIÓ DE LES 
LÍNIES FONAMENTALS DEL 
PRESSUPOST DE 2021 
 
 
L’alcaldessa presenta l'informe sobre la 
dació de comptes de l'aprovació de les 
línies fonamentals del pressupost de 
2021 al Ple. S'informa de la resolució 
d'alcaldia número: 2020-0481 de data 14 
de setembre de 2020, del literal següent:
  
 DECRET D'APROVACIÓ DE LES 
LÍNIES FONAMENTALS DEL 
PRESSUPOST 2021 (EXPEDIENT 
G1343-20)  
 
 
Vista la proposta formulada per aquest 
alcaldia sobre l'assumpte abans 
expressat i atés l'informe del 
Departament d’Intervenció de referència C
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Ley 7/85, Reguladora de las Bases del 
Régimen Local (LRBRL), de 2 de Abril, 
en relación con los artículos 27.2 de la 
Ley Orgánica 2/2012, de 27 de Abril, de 
Estabilidad Presupuestaria y 
Sostenibilidad Financiera (según 
redacción dada por la Ley Orgánica 
9/2013, de 20 de Diciembre, de Control 
de la Deuda Comercial en el Sector 
Público) y 15.1 a) de la Orden de 
desarrollo del Ministerio HAP/2105/2012, 
de 1 de Octubre, por las que se 
desarrollan las obligaciones de 
suministro de información previstas en la 
anterior LOEPSF, se proceden a aprobar 
las Líneas Fundamentales del 
Presupuesto 2021, y en consecuencia,  
 
R E S U E L V O:  
 
ANEXO X.- Aprobación de las Líneas 
Fundamentales del Presupuesto 2021:  
 
A) BASES TENIDAS EN CUENTAS 
PARA SU ELABORACIÓN:  
 
 
Se han tenido en cuenta los datos de 
origen del actual Presupuesto municipal 
de 2020 en relación tanto con otros 
documentos previos, como el Plan 
Presupuestario a Medio Plazo 2021-
2023, como con otros documentos 
posteriores, como un primer documento 
de trabajo de los Presupuestos del 
ejercicio que viene y desde luego 
también, en relación con los límites 
confirmados por la instrucción-guía 
ministerial para la elaboración de las 
mismas, y que, en definitiva, son las 
siguientes:  
 
1ª) Se ha tenido en cuenta como base 
principal primera para la elaboración de 
las mismas, los datos de origen del 
actual Presupuesto municipal de 2020, 
los cuales son actualizados en gran 
medida, aparte de también observarse 
los documentos previos y posterior al 
mismo citados previamente.  
 
2ª) Se ha tenido en cuenta como base 
principal segunda y simultánea a la 
primera anterior para la elaboración de 
las mismas, los límites confirmados por 
la instrucción-guía ministerial para la 
elaboración de las mismas y que 

II/120/2020, de 14 de setembre de 2020, 
sobre aquest tema, i en tenir en compte 
l'article 21 de la Llei 7/85, reguladora de 
les bases del règim local (LRBRL), de 2 
d'abril, quant als articles 27.2 de la Llei 
orgànica 2/2012, de 27 d'abril, 
d'estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera (segons la redacció donada 
per la Llei orgànica 9/2013, de 20 de 
desembre, de control del deute comercial 
en el sector públic) i 15.1 a) de l'Ordre de 
desenvolupament del Ministeri 
HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, per les 
quals es desenvolupen les obligacions 
de subministrament d'informació 
previstes en l'anterior LOEPSF, es 
procedeixen a aprovar les línies 
fonamentals del pressupost 2021, i en 
conseqüència,  
 
RESOLC  
 
ANNEX X - L’aprovació de les línies 
fonamentals del pressupost 2021. 
 
A) BASES TINGUDES EN 
COMPTES PER A LA SEUA 
ELABORACI  
 
S'han tingut en compte les dades 
d'origen de l'actual pressupost municipal 
de 2020 pel que fa tant a uns altres 
documents previs, com al Pla 
pressupostari a mitjà termini 2021-2023, 
com amb uns altres documents 
posteriors, com un primer document de 
treball dels pressupostos de l'exercici 
pròxim i , és clar, quant als límits 
confirmats per la instrucció-guia 
ministerial per a l'elaboració d'aquestes, i 
que, en definitiva, són les següents:  
 
 
 
1a) S'ha tingut en compte, com a base 
principal primera per a l'elaboració 
d'aquestes, les dades d'origen de l'actual 
pressupost municipal de 2020, les quals 
estan actualitzades en gran manera; a 
més, de també, d’observar-se els 
documents previs i posteriors a aquest 
esmentat prèviament.  
 
2a) S'ha tingut en compte, com a base 
principal segona i simultània a la primera 
anterior per a l'elaboració d'aquestes, els 
límits confirmats per la instrucció-guia C
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suponen que para el ejercicio de 2021 se 
han tenido en cuenta el límite del 3% (y 
2,9% era para 2020 finalmente) 
comunicadas vía la instrucción-guía para 
su correspondiente elaboración 
suministrada por el Ministerio Hacienda 
atendiendo al acuerdo del Consejo de 
Ministros del 11/02/2020 sobre el 
particular por el que se fijan los objetivos 
de estabilidad presupuestaria y de deuda 
pública para el conjunto de las 
Administraciones Públicas (fijación del 
límite de gasto no financiero de acuerdo 
con la tasa de referencia de crecimiento 
del Producto Interior Bruto de medio 
plazo de la economía española).  
 
3ª) Se ha tenido en cuenta como punto 
de partida de 2020 la cantidad de que 
suponen los ajustes del Sistema 
Europeo de Cuentas (Ajustes SEC) del 
informe de Estabilidad Presupuestaria de 
dicho Presupuesto por importe de 
229.790,36€ y disminuyendo por 
prudencia (al ser un ajuste positivo) 
dicha cantidad resultante en un 50% 
para las previsiones del ejercicio 2021 
ascendiendo los mismos a 114.895,18€, 
atendiendo a las indicaciones del órgano 
interventor al respecto, el cual ha partido 
del informe de intervención nº 65/2020 
del 14/05/2020 de evaluación de dicha 
Estabilidad para ese Presupuesto de 
2020.  
 
4ª) Asimismo, se ha tenido 
especialmente en cuenta también la 
situación previsible en relación al 
endeudamiento, en cuanto al previsible 
inminente concierto de una operación de 
crédito por importe de 150.000€ con una 
entidad pública en unas positivas 
condiciones financieras para llevar a 
cabo unas actuaciones inversoras objeto 
de su correspondiente expediente en 
curso y sus consiguientes repercusiones 
en los Capítulos III y IX de Gastos.  
 
Para concluir, indicar también que, en 
principio, se han enlazado las presentes 
Líneas Fundamentales con la compleja y 
singular aplicación de la regla del gasto 
al respecto y que estamos ante unas 
meras previsiones o a modo de 
estimaciones al respecto, los cuales 
pueden ser objeto de modificación a 
futuro (y seguramente lo serán al 

ministerial per a l'elaboració d’aquestes i 
que suposen que per a l'exercici de 2021 
s'han tingut en compte el límit del 3 % (i 
2,9 % era per a 2020 finalment) 
comunicades via la instrucció-guia per a 
la seua corresponent elaboració 
subministrada pel Ministeri Hisenda, vist 
l'acord del Consell de Ministres, d’11 de 
febrer de 2020, sobre el particular pel 
qual es fixen els objectius d'estabilitat 
pressupostària i de deute públic per al 
conjunt de les administracions públiques 
(fixació del límit de despesa no financera 
d'acord amb la taxa de referència de 
creixement del producte interior brut de 
mitjà termini de l'economia espanyola).  
 
 
 
3a) S'ha tingut en compte, com a punt de 
partida de 2020, la quantitat que 
suposen els ajustos del Sistema Europeu 
de Comptes (ajustos SEC) de l'informe 
d'estabilitat pressupostària d'aquest 
pressupost per un import de 229.790,36 
€ i tot disminuint per prudència (en ser 
un ajust positiu) aquesta quantitat resulta 
en un 50 % per a les previsions de 
l'exercici 2021, que fan un total de 
114.895,18 €, ateses les indicacions de 
l'òrgan interventor sobre aquest tema, el 
qual ha partit de l'informe d'intervenció 
núm. 65/2020 de 14 de setembre de 
2020 d'avaluació d'aquesta estabilitat per 
a aqueix pressupost de 2020.  
 
 
4a) Així mateix, s'ha tingut especialment 
en compte també la situació previsible 
quant a l'endeutament, pel que fa al 
previsible imminent concert d'una 
operació de crèdit per un import de 
150.000 € amb una entitat pública en 
unes condicions financeres positives per 
a portar a terme unes actuacions 
inversores objecte del seu corresponent 
expedient en curs i les seues 
consegüents repercussions en els 
capítols III i IX de despeses.  
 
Per a concloure, cal indicar també que, 
en principi, s'han enllaçat aquestes línies 
fonamentals amb la complexa i singular 
aplicació de la regla de la despesa sobre 
aquest tema i que estem davant unes 
meres previsions o a manera 
d'estimacions sobre aquest tema, els C
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concretar y detallar más a futuro, si bien, 
no se prevé que las variaciones sean 
sustanciales) en el momento de aprobar 
las concretas cuentas al efecto, si bien, 
tal como figura en el manual para la 
elaboración de estas Líneas 
Fundamentales que figura en la Oficina 
Virtual del Ministerio, de forma similar a 
lo que establece el artículos 29.4 de la 
Ley Orgánica 2/2012, de 27 de Abril, de 
Estabilidad Presupuestaria y 
Sostenibilidad Financiera (según 
redacción dada por la Ley Orgánica 
9/2013, de 20 de Diciembre, de Control 
de la Deuda Comercial en el Sector 
Público) para los Planes Presupuestarios 
a Medio Plazo “Las previsiones de 
ingresos y gastos y las prioridades 
derivadas del marco presupuestario a 
medio plazo constituirán la base para la 
elaboración del 
presupuesto anual. Toda desviación 
respecto de dichas disposiciones deberá 
ser explicada”.  
 
SEGUNDO.- Poner en conocimiento 
expreso del Pleno de la Corporación, el 
presente Decreto. 
 
 
Vista esta intervención, los concejales 
se dan por enterados. 
 
 
11. EXPEDIENTE 564/20. DACIÓN DE 
CUENTAS DE LOS DATOS DEL 
PERÍODO MEDIO DE PAGO Y 
MOROSIDAD SEGUNDO TRIMESTRE 
2020. 
 
La Sra. alcaldesa presenta al Pleno el 
informe de intervención sobre la dación de 
cuentas de los datos del período medio de 
pago y morosidad segundo trimestre 
2020. 
 
 
Vista esta intervención, los concejales 
se dan por enterados. 
 
12. DECRETOS DE LA ALCALDÍA. 
DESDE EL 402 HASTA EL 506 DE 
2020. 
 
Se da cuenta de la relación de decretos 
desde el último Pleno ordinario del 30 de 

quals poden ser objecte de modificació 
en un futur (i segurament, ho seran en 
concretar i detallar més en un futur, si 
bé, no es preveu que les variacions 
siguen substancials) en el moment 
d'aprovar els comptes a aquest efecte; si 
bé, com figura en el manual per a 
l'elaboració d'aquestes línies 
fonamentals que figura en l'Oficina 
Virtual del Ministeri, de manera semblant 
al que estableix l'article 29.4 de la Llei 
orgànica 2/2012, de 27 d'abril, 
d'estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera (segons la redacció donada 
per la Llei orgànica 9/2013, de 20 de 
desembre, de control del deute comercial 
en el sector públic) per als Plans 
pressupostaris a mitjà termini “Les 
previsions d'ingressos i despeses i les 
prioritats derivades del marc 
pressupostari a mitjà termini constituiran 
la base per a l'elaboració del pressupost 
anual. Tota desviació sobre aquestes 
disposicions haurà de ser explicada”.  
 
 
 
Segon. Posar en coneixement exprés del 
Ple de la corporació, aquest decret. 
 
Vista aquesta intervenció, els regidors es 
donen per assabentats. 
 
 
 
 
11. EXPEDIENT 564/20. DACIÓ DE 
COMPTES DE LES DADES DEL 
PERÍODE MITJÀ DE PAGAMENT I 
MOROSITAT DEL SEGON TRIMESTRE 
2020 
 
L’alcaldessa presenta l'informe 
d'intervenció sobre la dació de comptes 
de les dades del període mitjà de 
pagament i morositat del segon trimestre 
de 2020 al Ple. 
 
 
Vista aquesta la intervenció, els regidors 
es donen per assabentats. 
 
12. DECRETS DE L'ALCALDIA DEL 402 
Al 506 DE 2020 
 
 
 C
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julio de 2020, desde el número 402 al 
506 de 2020. 
El equipo de gobierno se da por 
enterados y conformes. 
 
El grupo Partido Popular se da por 
enterados y no conformes. 
El grupo Compromís, se dan por 
enterados y no conformes.  
El grupo Ciudadanos, se dan por 
enterados y no conformes. 
 
 
13. RUEGOS Y PREGUNTAS 
 
La Sra. Alcaldesa abre el turno de 
ruegos y preguntas: 
 
-Toma la palabra D. Manuel Moreno, 
portavoz del Grupo Popular, y comenta 
que se hizo un escrito en el tema del 
himno regional y como condición 
indispensable que el día 9 de Octubre 
sonara por la megafonía municipal era 
que lo llevase en un USB, indica que lo 
deja para que se tenga. Indica que le ha 
resultado curioso que en el estado de 
alarma, sonaron tantas canciones, cosa 
que le parece fenomenal que si se 
tenían o se las han descargado y no ha 
podido ser lo mismo con el Himno de la 
Comunitat Valenciana. Lo importante es 
que el día 9 de octubre de forma 
institucional tendremos el himno regional 
y si esa es la petición, ahí está el USB. Y 
por supuesto aprovecha para dar las 
gracias por aceptar la petición. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que estuvo 
ella personalmente descargando todas 
las peticiones que se hacían pero ha 
tenido un problema informático y 
solicitarlo al Grupo Popular es porque no 
tenía forma de poderlo descargar. 
 
 
Prosigue D. Manuel Moreno, que se 
dirige a D. Beatriz Sanchez, a la que 
indica que en el tema de los jabalíes le 
da las gracias por haber hecho caso a su 
petición y ponerse a trabajar en busca de 
una solución, igual como de las ratas 
que tantas veces se ha dicho y ahora se 
está buscando una solución. Se alegran 
de que las propuestas del Grupo Popular 
en el pleno, se tomen en cuenta y se 

S'informa de la relació de decrets des de 
l'últim Ple ordinari, de 30 de juliol de 
2020, del número 402 al 506 de 2020. 
 
L'equip de govern es dona per 
assabentats i conformes. 
 
El grup Partit Popular es dona per 
assabentat i no conforme. 
El grup Compromís es dona per 
assabentat i no conforme.  
El grup Ciudadano es dona per 
assabentat i no conforme. 
 
 
13. PRECS I PREGUNTES 
 
L’alcaldessa obri el torn de precs i 
preguntes. 
 
Pren la paraula Manuel Moreno, 
portaveu del Grup Popular i comenta que 
es va fer un escrit en el tema de l'himne 
regional i com a condició indispensable 
que el dia 9 d'octubre sonara per la 
megafonia municipal era i que el portara 
en un USB, indica que el deixa perquè 
es tinga. Indica que li ha resultat curiós 
que en l'estat d'alarma, van sonar tantes 
cançons, cosa que li sembla fenomenal 
que si es tenien o li les han 
descarregades i no ha pogut fer el 
mateix amb l'himne de la Comunitat 
Valenciana. El que és important és que 
el dia 9 d'octubre institucionalment 
tinguem l'himne regional i si aqueixa és 
la petició, ací teniu l'USB. I per 
descomptat, aprofita per a donar les 
gràcies per acceptar la petició. 
 
L’alcaldessa respon que va ser ella 
personalment la que va descarregar 
totes les peticions que es feren, però que 
ha tingut un problema informàtic i per 
això el fet de sol•licitar-lo al grup popular 
és perquè no tenia manera de poder-lo 
descarregar. 
 
Prossegueix Manuel Moreno, i es dirigeix 
a Beatriz Sánchez, a la qual indica que 
en el tema dels senglars li dona les 
gràcies per haver fet cas a la seua 
petició i posar-se a treballar a la recerca 
d'una solució, també al de les rates que 
tantes vegades s'ha dit i ara es busca 
una solució. S'alegren que les propostes 
del grup popular en el ple, es tinguen en C
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trabaje en ello. Además pregunta el 
coste de la campaña de los jabalíes. 
 
Responde D. Beatriz Sánchez que indica 
que el coste, ha sido de 500 euros e 
indica que le puede pasar el 
presupuesto. 
 
D. Manuel Moreno, indica que con que 
se lo comunique suficiente. Además 
pregunta que se han quemado varios 
puntos en el término, esos puntos que se 
han quemado son terrenos públicos. 
 
Responde D. Beatriz Sánchez que indica 
que no tiene información alguna al 
respecto, seguramente la Sra. Alcaldesa 
pueda informar mejor.  
 
D. Manuel Moreno, indica que el más 
llamativo es el de la Carretera Gombalda 
[CV32] aunque haya algún punto más. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que se 
prendió fuego el viernes tarde, que iba a 
oficiar una boda y en ese momento llamó 
ella a la policía local, que avisaron a 
bomberos pero cuando volvió de la boda 
ya estaba apagado pero no sabría decir 
si es de titularidad municipal o no, no 
obstante lo averiguará e informará. 
 
 
D. Manuel Moreno, pregunta sobre la 
solicitud de mascarillas y un 
acompañamiento de concienciación, no 
se contestó en la sede, si que se dijo 
algo en el pleno, por lo que entiende que 
la contestación se había dado en el 
pleno, pero bueno se sigue pidiendo que 
se tenga en cuenta porque creemos que 
es el momento. Si no se tiene en cuenta 
esa campaña que creemos que es 
importante, pues que hayan otras 
campañas para la concienciación, que al 
final la misma campaña lo que está 
haciendo es que la gente vea un poco 
que no se relaje la gente con esto del 
COVID-19, sobretodo en lugares donde 
la gente, hacer campañas de 
concienciación, en lugares donde no se 
llega porque las redes sociales a todo el 
mundo no llega. Ya que lo más 
importante es que se trabajen esos 
temas para que no se propague, menos 
curar y más evitar. 
 

compte i s’hi treballe. A més, pregunta el 
cost de la campanya dels senglars. 
 
 
 
Beatriz Sánchez respon que el cost ha 
sigut de 500 € i indica que li pot passar el 
pressupost. 
 
 
Manuel Moreno indica que amb el fet de 
comunicar-li-ho n’és suficient. A més, 
pregunta que s'han cremat diversos 
punts al terme, aqueixos punts que s'han 
cremat són terrenys públics. 
 
Beatriz Sánchez respon que no té cap 
informació sobre aquest tema, 
segurament l’alcaldessa puga informar 
millor.  
 
Manuel Moreno diu que el més cridaner 
és el de la carretera de la Gombalda 
[CV32], encara que hi ha algun punt 
més. 
 
L’alcaldessa respon que es va pegar foc 
divendres vesprada, que anava a oficiar 
una boda i, en aqueix moment, va cridar 
ella a la policia local, que van avisar els 
bombers però quan va tornar de la boda 
ja estava apagat però no sabria dir si és 
de titularitat municipal o no; no obstant 
això, ho esbrinarà i informarà. 
 
Manuel Moreno pregunta sobre la 
sol•licitud de mascaretes i un 
acompanyament de conscienciació, no 
es va contestar en la seu, sí que es va 
dir alguna cosa en el ple, per la qual 
cosa entén que la contestació s'havia 
donat en el ple, però bé es continua 
demanant que es tinga en compte 
perquè creiem que és el moment. Si no 
es té en compte aquesta campanya que 
creiem que és important, doncs que 
hagen altres campanyes per a la 
conscienciació, que al final la campanya 
el que fa és que la gent veja un poc que 
no es relaxa la gent amb la COVID-19, 
sobretot en aquells llocs on les 
campanyes de conscienciació no arriba a 
la gent perquè les xarxes socials no 
arriba a tothom. Ja que el més important 
és que es treballen aquests temes 
perquè no es propague, menys curar i 
més evitar. C
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La Sra. Alcaldesa indica que respecto a 
ese punto, en las últimas tres, cuatro 
semanas, se han montado diferentes 
operativos de policía local. Y en los días 
que más afluencia de gente se ha visto, 
cierto es que se ha denunciado a quien 
no llevaba la mascarilla o no estaba 
haciendo un buen uso de ella. Y de unas 
semanas para aquí, no sé si tiene que 
ver o no, pero sí que ha descendido 
notablemente los casos positivos en el 
municipio. Más que nada por la 
pedagogía que se está haciendo en 
personas de cualquier edad, en la 
protección y el buen uso de la mascarilla 
que es imprescindible en estos 
momentos. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta sobre los 
cursos de la Casa de Cultura, 
anteriormente se dijo que se estaba 
estudiando el ofrecerlos y si había 
intención de ofrecerlos cual era la oferta. 
Ya se han publicado y considera que es 
un “copia y pega” de otros años. Lo 
único que se ha cambiado es lo del pago 
único. Como se dijo que se estaba 
trabajando en ofrecerlos y mejorar la 
oferta. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que respecto 
a esto, por parte de la Regidoría de 
educación, deportes y de infancia, si que 
se ofrecieron una serie de actividades 
extraescolares totalmente gratuitas. Y 
llevar adelante los cursos municipales 
está siendo muy complicado por el tema 
del aforo de los diferentes espacios, 
ventilación y ocupación. Como se ha 
podido ver en lo que se ha publicitado, 
se reparten por el CEIP Blasco Ibáñez, 
I.E.S. de Museros y en la Casa de 
cultura. A nivel de organización de 
limpieza, es un problema por la hora en 
la que finalizan, por el reparto de los 
diferentes edificios… Desde aquí 
agradece tanto a la directora de CEIP 
Blasco Ibáñez, como al director del I.E.S. 
la disposición de ceder esos espacios al 
Ayuntamiento pero es muy complicado 
este año poder dar una oferta nueva. De 
hecho, Zumba infantil por falta de 
espacios no se ha ofrecido, ya que no 
son este año unas circunstancias 
normales. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a Dña. 

 
 
L’alcaldessa comenta que sobre aquest 
punt, en les últimes tres o quatre 
setmanes, s'han muntat diferents 
operatius de la Policia Local. I en els dies 
que més afluència de gent s'ha vist, és 
cert que s'ha denunciat a qui no portava 
la mascareta o no feia un bon ús de la 
mascareta. I des de fa unes setmanes, 
no sé si ha de veure o no, però si que ha 
baixat notablement els casos positius al 
municipi. Sobretot, per la pedagogia que 
es fa en persones de qualsevol edat, en 
la protecció i el bon ús de la mascareta 
que és imprescindible en aquests 
moments. 
 
 
 
Manuel Moreno pregunta sobre els 
cursos de la Casa de Cultura, 
anteriorment es va dir que s'estudiava 
oferir-los i si hi havia intenció d'oferir-los 
com era l'oferta. Ja s'han publicat i 
considera que és un “còpia i pega” 
d'altres anys. L'única cosa que ha 
canviat és això el pagament únic, i com 
es va dir que es treballava per oferir-los i 
millorar l'oferta. 
 
 
L’alcaldessa respon que sobre aquesta 
qüestió, des de la Regidoria d'Educació, 
Esports i Infància, sí que es van oferir 
una sèrie d'activitats extraescolars 
totalment gratuïtes. I portar endavant els 
cursos municipals està sent molt 
complicat pel tema de l'aforament dels 
diferents espais, ventilació i ocupació. 
Com s'ha vist en el que s'ha publicitat, es 
reparteixen al CEIP Blasco Ibáñez, a 
l’IES de Museros i a la Casa de Cultura. 
Quant a l'organització de la neteja, és un 
problema per l'hora en la qual finalitzen, 
en els diferents edificis. Des d'ací, 
agraeix tant a la directora de CEIP 
Blasco Ibáñez, com al director de l'IES la 
disposició de cedir aqueixos espais a 
l'Ajuntament, però enguany és molt 
complicat donar una oferta nova. De fet, 
zumba infantil no s'ha oferit per falta de 
d’espai, ja que enguany no són unes 
circumstàncies normals. 
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Sonia García, Regidora de Cultura, que 
explica que lo que se ha hecho es 
respetar los cursos que más demanda 
han tenido hasta ahora. Esos se han 
mantenido para todo el año, y la idea es 
una vez tengamos los cursos ubicados, 
es hacer talleres en lugar de un curso de 
una duración de tantos meses, 
principalmente por el espacio y también 
por no poner a la gente en más riesgo. 
Por eso, la idea es hacer talleres, de 
hecho queda el taller de lenguaje de 
signos, que cuando se iba a hacer, vino 
todo el tema del COVID-19 por lo que se 
tuvo que paralizar y este taller está 
pendiente para realizar ahora cuando 
comiencen los cursos y haya una 
marcha normal, se harán talleres de 
duración más corta para poder ampliar la 
oferta. 
D. Manuel Moreno, pregunta si se van a 
dar todos los cursos que se han ofertado 
o si hay alguno que no. 
 
Dña. Sonia García, responde que por el 
momento se van a dar todos, el de teatro 
están a la espera de hacer un 
procedimiento abierto, porque como ya 
se explicó la otra vez D. María Colomer, 
que es la profesora que ha estado dando 
hasta ahora los cursoacabó su contrato, 
acabando su servicio. Por lo que ahora, 
en compañía de Dña. Araceli se va a 
preparar el procedimiento abierto para 
que se presente quien quiera y así tener 
una continuidad. El curso de teatro se 
pensó en hacerlo un año con un contrato 
menor por la urgencia de comenzar 
ahora, pero pensamos que el grupo de 
teatro está muy consolidado por lo que 
cambiar igual no es bueno. Por lo que se 
pensó dar una continuidad mayor, por lo 
que en el procedimiento, la continuidad 
es hasta 4 años. De momento estamos 
trabando en ello. Del resto en principio la 
gente va respondiendo. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta en qué 
situación está el proceso de los policías 
locales. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa, que indica 
que en el listado de decretos facilitados 
aparecía la publicación. 
 
Dña. Araceli Martin, responde que toda 
la documentación está en el expediente 

 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Sonia 
García, regidora de Cultura, que explica 
que el que s'ha fet és respectar els 
cursos que més demanda han tingut fins 
ara. Aqueixos s'han mantingut per a tot 
l'any, i la idea és una vegada tinguem els 
cursos situats, és fer tallers en lloc d'un 
curs d'una duració de tants mesos, 
principalment per l'espai i també per no 
posar la gent en més risc. Per això, la 
idea és fer tallers, de fet queda el taller 
de llenguatge de signes, que quan 
s'anava a fer, va vindre tot el tema de la 
COVID-19 ja que es va haver de 
paralitzar i aquest taller està pendent per 
a realitzar ara quan comencen els cursos 
i hi haja una marxa normal, es faran 
tallers de duració més curta per ampliar 
l'oferta. 
Manuel Moreno pregunta si es donaran 
tots els cursos que s'han oferit o si n’hi 
ha algun que no. 
 
 
 
Sonia García respon que, de moment, es 
donaran tots, el de teatre esperen fer un 
procediment obert, perquè com ja es va 
explicar l'altra vegada, a María Colomer, 
que és la professora que ha estat donant 
fins ara els curs, se li ha acabat el seu 
contracte, i per tant, el seu servei. Pe 
tant, juntament amb Araceli es prepararà 
el procediment obert perquè es presente 
qui vulga i així tindre una continuïtat. El 
curs de teatre es va pensar a fer-lo un 
any amb un contracte menor per la 
urgència de començar ara, però pensem 
que el grup de teatre està molt consolidat 
i que canviar igual no és bo. Per això, es 
va pensar donar una continuïtat major, 
per la qual cosa en el procediment, la 
continuïtat és fins a 4 anys. De moment, 
treballen en aquest tema, de la resta en 
principi la gent respon. 
 
 
 
Manuel Moreno pregunta en quina 
situació està el procés dels policies 
locals. 
 
L’alcaldessa respon que en el llistat de 
decrets facilitats apareixia la publicació. 
 
Araceli Martí comenta que tota la C
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1452/2019. 
 
Continúa la Sra. Alcaldesa, recordando 
que en la última mesa de negociación 
que hubo se hicieron unas correcciones 
respecto al informe que recibimos del 
Instituto Valenciano de Seguridad 
Pública y Emergencias (IVASPE). Y 
entre julio y los periodos vacacionales, 
no se había podido enviar a publicación 
hasta esta semana. 
 
Dña. Araceli Martin, responde que el día 
23, se aprueba el decreto. 
 
D. Manuel Moreno, continua 
preguntando que según se ha 
anunciado, se va a hacer obligado que el 
tesorero de los ayuntamientos sean 
habilitado nacional. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa, indica que 
en estos momentos hay un funcionario 
de carrera que en estos momentos está 
ocupando ese lugar. 
D. Manuel Moreno, pregunta si la 
información es correcta. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa, que sí, que 
de hecho no es de ahora, sino que ya 
hace unos años que se debería haber 
ocupado este lugar. Nosotros de 
momento lo tenemos ocupado por un 
funcionario de carrera y tendremos que 
tratar en los próximos meses a ver de 
qué manera se incorpora o no se 
incorpora o como se gestiona. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta, casi en la 
misma línea también, en qué situación 
se encuentra la plaza del TAG (Técnico 
de Administración General). Ha visto que 
hay un decreto de la lista provisional de 
admitidos, y pregunta cuantos se han 
admitido. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que 14 y 
esta semana se ha enviado publicación 
del tribunal que formará parte con 5 
titulares y 5 suplentes, siendo 
complicado porque tiene que ser 
paritario, no todo el mundo quiere formar 
parte de un proceso de selección 
complicada como es el del TAG. Y ya se 
ha informado también que la primera 
prueba será el día 3 de noviembre, fecha 
del primer examen. 

documentació està en l'expedient 
1452/2019. 
 
 
Continua l’alcaldessa i recorda que en 
l'última taula de negociació que hi va 
haver es van fer unes correccions sobre 
l'informe que vam rebre de l'Institut 
Valencià de Seguretat Pública i 
Emergències (IVASPE). I entre juliol i els 
períodes de vacances, no s'havia enviat 
a publicació fins a aquesta setmana. 
 
 
Araceli Martín respon que, el dia 23, es 
va aprovar el decret. 
 
Manuel Moreno contínua preguntant que 
com s'ha anunciat, es farà obligat que el 
tresorer dels ajuntaments siguen 
habilitats nacionals. 
 
 
Respon l’alcaldessa i diu que en aquests 
moments hi ha un funcionari de carrera 
que ocupa aquest lloc. 
Manuel Moreno pregunta si la informació 
és correcta. 
 
 
Respon l’alcaldessa i diu que sí, que de 
fet no és d'ara, sinó que ja fa uns anys 
que s'hauria d'haver ocupat aquest lloc. 
Nosaltres de moment ho tenim ocupat 
per un funcionari de carrera i haurem de 
tractar en els pròxims mesos a veure de 
quina manera s'incorpora o no 
s'incorpora o com es gestiona. 
 
 
Manuel Moreno pregunta, quasi en la 
mateixa línia també, en quina situació es 
troba la plaça del TAG (tècnic 
d'administració general). Ha vist que hi 
ha un decret de la llista provisional 
d'admesos, i pregunta quants s'han 
admés. 
 
L’alcaldessa respon que en són 14, i 
aquesta setmana s'ha enviat la 
publicació del tribunal que formarà part 
amb 5 titulars i 5 suplents, és complicat 
perquè ha de ser paritari, no tothom vol 
formar part d'un procés de selecció 
complicada com és el del TAG. I ja s'ha 
informat també que la primera prova serà 
el dia 3 de novembre, data del primer C
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D. Manuel Moreno, indica que también 
hay un decreto del 6 de agosto de inicio 
de contratación del servicio externo en 
materia de arquitectura e ingeniería. 
 
La Sra. Alcaldesa, cede la palabra a D. 
Vicente Pérez, que indica que se hizo un 
contrato menor por un año, con el 
arquitecto que había. Se acabó el 
contrato el día 31 de julio, había la 
posibilidad de que estuviera un mes de 
prórroga y lo que se ha hecho es un 
proceso de licitación de un equipo 
multidisciplinar, que lo componen todo 
un equipo de arquitectos, ingenieros, 
técnicos y bueno, se va a hacer la plica, 
se hizo la mesa de contratación, se lo ha 
quedado una empresa que se llama Tria 
Arquitectura. 
Se ha hecho un contrato para 2 años 
con posibilidad de ampliarlo 1 año para 
consolidar y que los técnicos no estén 
cambiando y estamos a la espera de que 
se incorporen y montar la organización 
del departamento de urbanismo y medio 
ambiente. 
 
D. Manuel Moreno, indica que les ha 
llamado la atención que hay muchos 
decretos por daños a personas y 
vehículo. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa, que es 
cierto que muchos de ellos son antiguos 
pero por problemas en el departamento 
de secretaria, hasta que se ha 
incorporado una persona por 
acumulación de tareas hasta el 31 de 
diciembre, que se ha podido comenzar a 
sacar esos expedientes y ahora pues se 
ven muchos pero es que hay muchos 
que son antiguos porque estaban ahí 
parados. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta sobre la 
normativa vigente sobre el COVID-19, si 
ha cambiado, porque en agosto se 
autorizó una mesa a la Asociación 
española contra el Cáncer y ahora en 
septiembre no. De ahí la cuestión sobre 
la normativa vigente sobre el COVID-19. 
 
La Sra. Alcaldesa, explica que respecto 
a los casos positivos de la autorización 
de una a otra, el informe del Jefe de 
policía para autorizar la de septiembre y 

examen. 
 
 
Manuel Moreno comenta que també hi 
ha un decret del 6 d'agost d'inici de 
contractació del servei extern en matèria 
d'arquitectura i enginyeria. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Vicente 
Pérez, que indica que es va fer un 
contracte menor per un any amb 
l'arquitecte que hi havia. Es va acabar el 
contracte el dia 31 de juliol, i hi havia la 
possibilitat que estiguera un mes de 
pròrroga i el que s'ha fet és un procés de 
licitació d'un equip multidisciplinari, que 
el formen tot un equip d'arquitectes, 
enginyers i tècnics i que es farà la plica, 
es va fer la mesa de contractació, se l’ha 
quedat una empresa que es diu Tria 
Arquitectura. 
 
S'ha fet un contracte de dos anys amb 
possibilitat d'ampliar un any més per a 
consolidar i que els tècnics no canvien i 
estem a l'espera que s'incorporen i 
muntar l'organització del Departament 
d'Urbanisme i Medi Ambient. 
 
 
Manuel Moreno comenta que els ha 
cridat l'atenció que hi ha molts decrets 
per danys a persones i vehicles. 
 
 
L’alcaldessa respon que és cert, que 
molts d'aquests són antics però per 
problemes en el Departament de 
Secretària, fins que s'ha incorporat una 
persona per acumulació de tasques fins 
al 31 de desembre, s'ha pogut començar 
a traure aqueixos expedients i per això 
ara es veuen molts, però és que hi ha 
molts que són antics perquè eren 
estaven parats. 
 
Manuel Moreno pregunta sobre la 
normativa vigent sobre la COVID-19, si 
ha canviat, perquè per l'agost es va 
autoritzar una taula a l'Associació 
Espanyola contra el Càncer i, ara, pel 
setembre no. Per aquest motiu, la 
qüestió sobre la normativa vigent sobre 
la COVID-19. 
 
L’alcaldessa explica que sobre els casos 
positius, d’una 'autorització a una l'altra, C
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por la normativa que hay en estos 
momentos en cuanto a reuniones de 
asociaciones y grupos de personas, en 
cuanto superan 50 personas es 
competencia municipal su autorización. 
Por lo que en base al informe de la 
policía y la situación sanitaria, no se 
autorizó. Es más, la asociación contra el 
cáncer también solicitó la ocupación de 
la vía pública para el viernes 25 de 
septiembre y en base al mismo informe y 
en las mismas circunstancias tampoco 
se ha podido autorizar. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta si el 
mercado se va a mantener en la 
ubicación actual o se cambiará al 
anterior, o se cambiará de lugar. 
 
La Sra. Alcaldesa, manifiesta que de 
momento las condiciones de seguridad y 
distanciamiento continúan en vigor. Sólo 
se permite el 75% de la ocupación y en 
el punto en el que están en estos 
momentos en cuanto a tráfico es más 
sencillo que la ubicación que tenían 
anterior y de momento se va a mantener 
ahí para que se garanticen más las 
distancias, y en cuanto a la circulación 
es más fácil. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta si se está 
trabajando en solucionar la problemática 
del parking de la Semana Taurina, que 
tantas veces se ha comentado. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Vicente Pérez que indica que está el 
presupuesto, que se dijo en el anterior 
pleno, el asfaltado estaba cerca de los 
30.000€ y hay que hacer una licitación 
para hacer la obra y asfaltarlo, ya que 
por lo que marca la ley, ha de ser un 
contrato abierto. No puede decir si antes 
de final de año, estará. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta si hay 
alguna prohibición para poder cenar en 
la calle “a la fresca”, es una pregunta 
que ha hecho la gente para preguntar en 
el pleno. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa, que indica 
que ella sepa no, sabe que hubo entre 
comillas “un altercado” en la que los 
vecinos cuentan una versión y la policía 
local cuenta otra versión, y no se ha 

l'informe del cap de policia per a 
autoritzar la de setembre i per la 
normativa que hi ha en aquests moments 
quant a reunions d'associacions i grups 
de persones, quan superen 50 persones 
és competència municipal la seua 
autorització. Per tant, sobre la base de 
l'informe de la policia i la situació 
sanitària, no es va autoritzar. I encara 
més, l'Associació contra el càncer també 
va sol•licitar l'ocupació de la via pública 
per al divendres 25 de setembre i sobre 
la base del mateix informe i en les 
mateixes circumstàncies tampoc s'ha 
pogut autoritzar. 
 
Manuel Moreno pregunta si el mercat es 
mantindrà en la ubicació actual o es 
canviarà a l'anterior o es canviarà de 
lloc. 
 
L’alcaldessa manifesta que de moment 
les condicions de seguretat i 
distanciament continuen en vigor. Només 
es permet el 75 % de l'ocupació i en el 
punt en el qual estan en aquest moment, 
quant a trànsit, és més senzill que la 
ubicació que tenia anteriorment, i de 
moment, s’hi mantindrà perquè es 
garantisquen més les distàncies, i quant 
a la circulació és més fàcil. 
 
Manuel Moreno pregunta si es treballa 
per solucionar la problemàtica del 
pàrquing de la Setmana Taurina, que 
tantes vegades s'ha comentat. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Vicente 
Pérez que diu que està el pressupost, 
que es va dir en l'anterior ple, l'asfaltat 
costa prop 30.000 € i cal fer una licitació 
per a fer l'obra i asfaltar-lo, ja que com 
marca la llei, ha de ser un contracte 
obert. No pot dir si abans de final d'any, 
estarà. 
 
 
 
Manuel Moreno pregunta si hi ha alguna 
prohibició per a sopar al carrer a la 
fresca, és una pregunta que ha fet la 
gent per a preguntar en el ple. 
 
 
L’alcaldessa respon que ella sàpia no, 
sap que va haver-hi entre cometes un 
altercat del qual el veïnat conta una C
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podido esclarecer. Toda la vida, en un 
pueblo como Museros, se ha cenado y 
salido “a la fresca” y nunca se ha 
prohibido a nadie cenar. Si algún vecino, 
ha llamado porque se han generado 
unas molestias, evidentemente la policía 
local tiene que acudir a ver si es cierto o 
no es cierto, pero son versiones 
contradictorias que no han tenido más 
importancia. Si bien es cierto, que si por 
registro de entrada, una persona 
particular solicita ocupación de la vía 
pública, no se autoriza porque a los 
particulares no se autoriza la vía pública. 
Pero si tú en tu casa tienes un vado, y 
quieres salir a cenar con cuatro sillas y 
una mesa, no hay ningún inconveniente. 
La Sra. Alcaldesa, pregunta si se refiere 
al caso de Maestro Serrano; Las 
versiones son contradictorias y no se ha 
podido sacar nada en claro. 
 
D. Manuel Moreno, aclara que cuando se 
está en la oposición y se acercan. La 
gente hace preguntas y dices, esta se 
plantea o no se plantea, a veces si no se 
pone, igual es que no se tiene en 
consideración. Prefiere hacer preguntas 
a pesar de que alguien se ría, antes de 
que esa persona diga que no le han 
hecho caso. 
 
D. Vicente Pérez, comenta que le 
disculpe D. Manuel Moreno. Aclara que 
no se estaba riendo de la pregunta, sino 
del hecho de que se prohíba en Museros 
la cena “a la fresca”. 
 
La Sra. Alcaldesa, añade que la 
información le llega por una tercera 
persona no por las personas que 
estaban en la cena en sí. Pero después, 
las versiones que se contrastaron eran 
diferentes. 
 
Continúa D. Manuel Moreno, 
preguntando que en la Legislatura 2011 
al 2015 de forma reiterada por parte de 
la oposición, se pedía que se hiciera un 
carril bici a la playa, pregunta si se está 
trabajando en ese carril bici que tanto se 
pidió en esa legislatura. 
Responde D. Vicente Pérez, que indica 
que sí que hay un grupo de personas 
que están trabajando, y tienen un 
proyecto en el que se están trabajando 
ya que hay competencias autonómicas 

versió i la Policia Local conta una altra 
versió, i no s'ha pogut esclarir. Tota la 
vida, en un poble com Museros, s'ha 
sopat i s’ha eixit a la fresca i mai no s'ha 
prohibit ningú sopar. Si algun veí, ha 
telefonat perquè s'han generat unes 
molèsties, evidentment la Policia Local 
ha d'acudir a veure si és cert o no és 
cert, però són versions contradictòries 
que no han tingut més importància. Si bé 
és cert, que si per registre d'entrada, una 
persona particular sol•licita ocupació de 
la via pública, no s'autoritza perquè els 
particulars per a utilitzar la via pública. 
Però si tu a la teua casa tens un gual, i 
vols eixir a sopar amb quatre cadires i 
una taula, no hi ha cap inconvenient. 
L’alcaldessa pregunta si es refereix al 
cas del carrer Mestre Serrano. Les 
versions són contradictòries i no s'ha 
pogut traure res en clar. 
 
 
 
Manuel Moreno explica que quan s'està 
en l'oposició i s'acosten, la gent fa 
preguntes i la planteges o no la 
planteges, i de vegades, si no ha fas, és 
com si no es tinguera consideració. És 
preferible fer preguntes a pesar que algú 
es riga, abans que aqueixa persona diga 
que no li han fet cas. 
 
 
Vicente Pérez comenta que li disculpe 
Manuel Moreno, que no es reia de la 
pregunta, sinó del fet que es prohibisca a 
Museros el sopar a la fresca. 
 
 
L’alcaldessa, a més, diu que la 
informació li arriba per una tercera 
persona no per les persones que 
estaven en el sopar del qual es tracta. 
Però després, les versions que es van 
contrastar eren diferents. 
 
Continua Manuel Moreno i pregunta que 
en la Legislatura del 2011 al 2015 de 
manera reiterada per part de l'oposició, 
es demanava que es fera un carril bici a 
la platja, pregunta si es continua 
treballant en aquest carril bici que tant es 
va demanar en aqueixa legislatura. 
Respon Vicente Pérez i comenta que sí 
que hi ha un grup de persones que 
treballen, i tenen un projecte en el qual C
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para ponerlo en marcha. 
 
D. Manuel Moreno, dice si se sabe plazo. 
 
D. Vicente Pérez indica que son 
competencias de la Consellería. 
 
D. Manuel Moreno, comenta que tiene 
otra pregunta que le han hecho en la 
calle, ha habido algunos robos por el 
pueblo y si se tiene constancia, ya que 
precisamente le han contado uno por 
ejemplo de una señora mayor del pueblo 
que le arrancaron la cadenita del cuello. 
 
La Sra. Alcaldesa comenta que la misma 
persona le ha comentado a ella que le 
dieron un estirón. En cuanto a personas 
mayores, por desgracia es una forma 
habitual. Tiene constancia de que ha 
habido un robo en plena luz del día en 
una vivienda, pero que por la información 
que tiene del Jefe de la policía, han sido 
hechos muy puntuales. Así como a 
veces sí que hay varios días que entran 
en diferentes comunidades de vecinos, 
trasteros… han sido esos dos hechos 
puntuales. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta sobre la 
piscina municipal, comentario que 
constata él y la gente también se lo ha 
dicho, que aquí se decidió no abrirla y en 
otros pueblos se ha abierto y además 
con éxito. Con medidas de seguridad y 
sin infectados. También es algo que está 
entre los comentarios de los vecinos. 
 
Además consulta sobre el Bar de “La 
casa de Cultura”, qué se va a hacer. 
 
La Sra. Alcaldesa, indica que no se ha 
decidido nada, de momentos como bien 
se sabe la licitación se quedó desierta, 
se contestó el recurso. La anterior 
adjudicataria ya hizo entrega de las 
llaves, se le concedió el tiempo que 
necesitó para vaciarlo todo. Por el 
momento, está cerrado y no, sabemos 
que se va a hacer, porque el 
funcionamiento de la casa de cultura 
tiene un horario de apertura y cierre. En 
caso de que se decidiera sacar una 
nueva licitación la persona concesionaria 
se tendrá que adaptar a ese horario por 
lo que no sabe si eso será viable o no 
para algún adjudicatario. Por el momento 

es treballa ja que hi ha competències 
autonòmiques per a posar-lo en marxa. 
 
 
Manuel Moreno diu si se sap el termini. 
 
Vicente Pérez indica que són 
competències de la Conselleria. 
 
Manuel Moreno fa una altra pregunta 
que li han fet al carrer, hi ha hagut 
alguns robatoris pel poble i si es té 
constància, ja que li n’han contat un, per 
exemple, d'una senyora major del poble 
que li van arrancar la cadeneta del coll. 
 
 
L’alcaldessa comenta que la mateixa 
persona li ha comentat a ella que li van 
estirar de la cadena i li la llevaren. Quant 
a les persones majors, per desgràcia, és 
una manera habitual. Té constància que 
hi ha hagut un robatori en plena llum del 
dia en un habitatge, però que per la 
informació que té del cap de la Policia 
Local, han sigut fets molt puntuals. 
També, de vegades, sí que hi ha 
diversos dies que entren en diferents 
comunitats de veïns, als trasters, 
aquests han sigut dos fets puntuals. 
 
Manuel Moreno pregunta sobre la 
piscina municipal, comentari que 
constata ell i la gent també li ho ha dit, 
que ací es va decidir no obrir-la i, en uns 
altres pobles, s'ha obert i a més amb 
èxit. Amb mesures de seguretat i sense 
infectats. També és una qüestió que 
circula entre els comentaris dels veïns. 
 
A més, consulta sobre el bar de la Casa 
de Cultura, i pregunta què es farà. 
 
L’alcaldessa indica que no s'ha decidit 
res; de moment, com bé se sap, la 
licitació es va quedar deserta, es va 
contestar el recurs. L'anterior 
adjudicatària ja va lliurar les claus, se li 
va concedir el temps que va necessitar 
per a buidar-lo tot. De moment, està 
tancat i no sabem què es farà, perquè el 
funcionament de la casa de cultura té un 
horari d'obertura i tancament. En cas que 
es decidira traure una nova licitació la 
persona concessionària s'haurà 
d'adaptar a aquest horari perquè no se 
sap si això serà viable o no per a algun C
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no se ha pensado nada. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta si se 
coordinan las vacaciones con el Juzgado 
de Paz, por si hay alguna urgencia 
porque por lo que parece había alguien 
que necesitaba un certificado de 
defunción y venía a solicitarlo y no se le 
pudo entregar porque estaban de 
vacaciones. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que en 
principio tanto la Jueza de Paz como la 
Secretaria intentan coordinarse. No sabe 
exactamente ni el día concreto que fue, 
para decir si fue un hecho puntual 
porque una de las dos personas cogió 
un permiso por asuntos propios o por 
periodo vacacional. No sabría decir, pero 
en principio si no está la Jueza de Paz, 
está la Secretaria y se intenta dar el 
servicio. 
 
D. Manuel Moreno, indica que se 
anunció por Facebook una reunión del 
Ayuntamiento con el Centro de Salud. Si 
puede decir algunas de las conclusiones 
de la reunión. 
 
La Sra. Alcaldesa, indica que la reunión 
fue con coordinación de los cuatro 
pueblos que pertenecen a la 
coordinación del Centro de Salud de 
Museros; Massalfassar, Emperador, 
Albuixech y Museros. 
 
El motivo de la reunión fue para explicar 
todas las quejas y los debates que ha 
habido en Facebook… Que si los niños 
van al cole, que si los bares están 
abiertos, que si el Ayuntamiento atiende, 
que si el Centro de Salud no… 
 
Evidentemente, el Centro de Salud no 
atiende como atendía anteriormente, 
donde cualquier ciudadano o ciudadana 
iba al mostrador a hacer la gestión que 
considerara.  
 
En estos momentos, por el protocolo que 
nos marca tanto el Ministerio como la 
Consellería, hacen primer un triaje o bien 
en la puerta del Centro de Salud o bien 
telefónicamente. Dependiendo del 
problema que le cuentan al médico, le 
darán cita para que sea visto en el 
Centro de Salud a una hora puntual 

adjudicatari. De moment, no s'ha pensat 
res. 
 
 
Manuel Moreno pregunta si es coordinen 
les vacances amb el Jutjat de Pau, per si 
hi ha alguna urgència perquè sembla 
que hi havia algú que necessitava un 
certificat de defunció i venia a sol•licitar-
lo i no se li va poder entregar perquè 
estaven de vacances. 
 
 
L’alcaldessa respon que en principi tant 
la jutgessa de pau, com la secretària 
intenten coordinar-se. No sap 
exactament ni el dia concret que va ser, 
per a dir si va ser un fet puntual perquè 
una de les dues persones va agafar un 
permís per assumptes propis o per 
període de vacances. No sabria dir, però 
en principi si no està la jutgessa de pau, 
està la secretària i s'intenta donar el 
servei. 
 
Manuel Moreno, indica que es va 
anunciar per Facebook una reunió de 
l'Ajuntament amb el Centre de Salut, i si 
pot dir algunes de les conclusions de la 
reunió. 
 
L’alcaldessa diu que la reunió va ser 
amb la coordinació dels quatre pobles 
que pertanyen a la coordinació del 
Centre de Salut de Museros, de 
Massalfassar, d’Emperador, d’Albuixec i 
de Museros. 
 
El motiu de la reunió va ser per a 
explicar totes les queixes i els debats 
que hi ha hagut en Facebook. Que si els 
xiquets van al col•legi, que si els bars 
estan oberts, que si l'Ajuntament atén, 
que si el Centre de Salut no… 
 
Evidentment, el Centre de Salut no atén 
com atenia anteriorment, on qualsevol 
ciutadà o ciutadana anava al taulell a fer 
la gestió que considerara.  
 
 
Ara, pel protocol que ens marca tant el 
Ministeri com la Conselleria, fan primer 
un triatge o bé a la porta del Centre de 
Salut o bé telefònicament. Depenent del 
problema que li conten al metge, li 
donaran cita perquè siga vist al Centre C
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donde no coincida con nadie, y donde se 
puedan respetar los circuitos y los 
aforos. 
 
Por tanto así como antes se iba al 
médico y en la sala de espera había 30, 
35 o 15. En estos momentos se está 
visitando una media de 120, 130 
personas diarias pero van a horas 
puntuales para que no coincidan con 
nadie. Hay unos circuitos en cuanto a las 
personas de riesgo, como pueden ser los 
niños en pediatría, las embarazadas o 
las personas mayores, de más riesgo 
que tienen unos protocolos que han de 
cumplir.  
 
Entonces, también se ha pedido 
colaboración con la campaña de la gripe, 
como se puede ver, esta mañana se ha 
instalado una carpa delante del centro 
de Salud. La Consellería de Sanidad es 
la que ha enviado los listados al Centro 
de Salud, para decir, quien tiene 
preferencia este año en la vacunación. 
Serán tres grupos de personas; El 
personal sanitario, las embarazadas y el 
personal de riesgo mayor de 65 años. 
 
El Centro de Salud se encarga de llamar 
a estas personas y de citarlas a partir del 
próximo lunes 5 de Octubre. Por tanto, 
como no pueden albergar más gente 
dentro del Centro de Salud. Han pedido 
colaboración, se ha montado la carpa, se 
han cedido mesas y sillas y la policía 
local en un principio, sabiendo el horario 
que van a tener de vacunación, controlar 
que se mantengan las distancias y el uso 
de mascarilla. Tienen un volumen 
importante de vacunación. De 12.00h a 
13.30h que son las horas de vacunación, 
se cortará lo que es la Avda. Pais 
Valencià para garantizar la seguridad de 
los pacientes. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta que si se 
están haciendo gestiones en la 
Consellería para que se aumente el 
personal en el Centro de Salud, para que 
no se hagan esas colas interminables 
todos los días. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa, que indica 
que el problema de Consellería es que 
no tiene bolsas de personal. Se ha 
llamado al Clínico y el problema es que 

de Salut a una hora puntual i que no 
coincidisca amb ningú, i on es puguen 
respectar els circuits i els aforaments. 
 
 
 
Per tant, així com abans s'anava al 
metge i en la sala d'espera hi havia 30, 
35 o 15 persones. En aquests moments, 
es visita una mitjana de 120, 130 
persones diàries però van a hores 
puntuals perquè no coincidisquen amb 
ningú. Hi ha uns circuits quant a les 
persones de risc, com poden ser els 
xiquets en pediatria, les embarassades o 
les persones majors, de més risc que 
tenen uns protocols que han de complir.  
 
 
D’altra banda, també s'ha demanat 
col•laboració per a la campanya de la 
grip, com es pot veure, aquest matí s'ha 
instal•lat una carpa davant del Centre de 
Salut. La Conselleria de Sanitat és la que 
ha enviat els llistats al Centre de Salut, 
per a dir, qui té preferència enguany en 
la vacunació. Seran tres grups de 
persones, el personal sanitari, les 
embarassades i el personal de risc major 
de 65 anys. 
 
El Centre de Salut s'encarrega de 
telefonar a aquestes persones i de citar-
les a partir del pròxim dilluns 5 d'octubre. 
Per tant, com no poden atendre més 
gent dins del Centre de Salut. Han 
demanat col•laboració, s'ha muntat la 
carpa, s'han cedit taules i cadires i la 
Policia Local al principi, se sabrà l'horari 
que tindran de vacunació, es controlarà 
que es mantinguen les distàncies i l'ús 
de mascareta. Tenen un volum important 
de vacunació. De 12.00 h a 13.30 h, que 
són les hores de vacunació, es tallarà 
l’avinguda del País Valencià per a 
garantir la seguretat dels pacients. 
 
 
Manuel Moreno pregunta que si es fan 
gestions en la Conselleria perquè 
s'augmente el personal en el Centre de 
Salut, perquè no es facen aqueixes cues 
interminables tots els dies. 
 
 
L’alcaldessa comenta que el problema 
de Conselleria és que no té bosses de C
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no hay. Nos informaron que van a enviar 
dos médicos nuevos. Uno que se había 
jubilado y otro que venía para reforzar. 
Uno de ellos estaría repartido entre 
Massalfassar y Albuixech y el resto 
vendrían todos a Museros. Tendríamos 
los tres médicos titulares más un cuarto 
de refuerzo. Hay dos pediatras que entre 
ellas se complementan para poder 
atender a todos los niños y las 
enfermeras las que hay. Por el momento, 
no van a enviar más personal del que 
tienen. 
 
D. Manuel Moreno, para terminar 
pregunta que afecta a todos los vecinos 
de Museros, en la Plaza Poeta Llorente, 
que nos hemos acostumbrado y damos 
por hecho de que no está bien ubicado. 
La petición es que el espejo que da a la 
C/ Nou, cuando sales de Poeta Llorente. 
Lo que ven los coches de la C/ Nou no 
está bien ubicado, y no acaba de hacer 
su función. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa, que ese 
espejo no es para el conductor es para el 
peatón, porque las madres, padres, 
niños, niñas… que cruzan por ese paso 
de viandantes al túnel del pasaje, no 
tienen visibilidad de los coches que 
vienen de la C/ Nou si no se asoman, 
entonces tenían un peligro de atropello. 
Ese espejo es para el peatón.  
 
D. Manuel Moreno, indica que le parece 
fenomenal. 
 
La Sra. Alcaldesa, indica que si es 
necesario otro para los coches, se 
mirará. Indica que está bien ubicado, no 
está bien ubicado para el conductor 
porque no es su función, es para los 
viandantes. Ahí hay mucho tráfico, como 
ya sabéis, y a la hora de cruzar por la 
mañana para ir al colegio, si no te pones 
a mitad calle, no ves, y está hecho para 
el viandante. 
 
D. Manuel Moreno, indica que le parece 
perfecto y si se puede ubicar otro, 
porque la persona que lo comentó le dijo 
que un día, dos coches no se pegaron 
de milagro. 
 
La Sra. Alcaldesa, indica que de hecho 
cuando se reordenó la plaza el Stop se 

personal. S'ha telefonat al Clínic i el 
problema és que no hi ha. Ens van 
informar que enviaran dos metges nous. 
Un que s'havia jubilat i un altre que venia 
per a reforçar. Un d'ells estaria repartit 
entre Massalfassar i Albuixec i la resta 
vindrien tots a Museros. Tindríem els tres 
metges titulars més un quart de reforç. Hi 
ha dos pediatres que entre elles es 
complementen per atendre tots els 
xiquets i xiquetes i les infermeres les que 
hi ha. De moment, no enviaran més 
personal del que tenen. 
 
 
 
Manuel Moreno, per a acabar, pregunta 
que afecta a tots tot el veïnat de 
Museros, a la plaça del Poeta Llorente, 
que ens hem acostumat i donem per fet 
que no està ben situat. La petició és que 
l'espill que dona al carrer Nou, en eixir 
del carrer del Poeta Llorente, no està 
ben situat i no fa la seua funció de visió. 
 
 
 
L’alcaldessa explica que aquest espill no 
és per al conductor és per al vianant, 
perquè les mares, els pares, els xiquets, 
les xiquetes, etc. que creuen per aquest 
pas de vianants al túnel del passatge, no 
tenen visibilitat dels cotxes que venen 
del carrer Nou, si no trauen el cap, i per 
tant, tenen perill de ser atropellats. 
Aqueix espill és per al vianant.  
 
A Manuel Moreno, li sembla fenomenal. 
 
 
L’alcaldessa indica que si és necessari 
un altre espill per als cotxes, es mirarà. 
Diu que està ben situat, no està ben 
situat per al conductor perquè no és la 
seua funció, és per als vianants. Ací, hi 
ha molt de trànsit, com ja sabeu, i a 
l'hora de creuar de matí per a anar al 
col•legi, si no et poses a meitat carrer, no 
veus, i està fet per al vianant. 
 
 
A Manuel Moreno, li sembla perfecte si 
es pot col•locar un altre espill, perquè la 
persona que ho va comentar li va dir que 
un dia dos cotxes no es van xocar de 
miracle. 
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puso a mitad plaza por seguridad del 
conductor, para que tuviera capacidad 
de reacción por lo coches que venían de 
la C/ Nou, por la visibilidad. 
 
 
- Toma la palabra D. Víctor Xercavins, 
portavoz del grupo Compromís, e indica 
que algunas cuestiones ya se han 
contestado. Lo primero de todo quiere 
agradecer a la Alcaldía que hiciera llegar 
la documentación del Pleno de la 
Mancomunidad, como se había 
solicitado en anteriores plenos. 
Lamentablemente nos toca pedir, que se 
remita la documentación un poquito 
antes, pues resulta que el Pleno de la 
Mancomunidad fue el martes 29 de 
septiembre a las 9.30h y se recibió la 
documentación, como aparecen todos 
los usuarios a los que se enviaron, 4.44h 
de la madrugada.. 
 
La Sra. Alcaldesa, indica que se 
despertó y recordó que no había enviado 
la documentación, por lo que lo reenvió a 
esas horas. Pide disculpas, e indica que 
como lo envían en diferentes correos; 
primero la convocatoria, después la 
documentación… 
 
D. Víctor Xercavins, comenta que en dos 
correos, uno del 22 de septiembre y el 
otro del 23 de septiembre. Obviamente 
cuando vio que el Pleno era a las 9.30h. 
si hubiera tenido alguna consideración a 
hacer, ya había pasado. Y por favor, se 
tenga en cuenta. 
 
 
Después, en el pleno anterior, se solicitó 
que la OTAM, la Oficina Tributaria del 
Ayuntamiento de Museros, del área de 
intervención también usara el valenciano 
en sus comunicaciones, se dijo que las 
comunicaciones en papel iban a 
desaparecer, una hoja que se repartió 
por las casas. También se incidió en el 
hecho que la web está nada más en 
castellano y continua al margen de la 
web general del Ayuntamiento que 
tampoco sabemos muy bien a qué 
responde. 
 
Está planteado para que en un futuro 
cuando tengamos una nueva web y se 
unifique todo, si toda esa información 

L’alcaldessa comenta que de fet quan es 
va reordenar la plaça el senyal de 
parada es va posar al mig de la plaça per 
seguretat del conductor, perquè tinguera 
capacitat de reacció davant els cotxes 
que venien del carrer Nou, per la 
visibilitat. 
 
Pren la paraula Víctor Xercavins, 
portaveu del grup Compromís, i comenta 
que algunes qüestions ja s'han contestat. 
En primer lloc, vol agrair a l'alcaldia que 
fera arribar la documentació del Ple de la 
Mancomunitat, com s'havia sol•licitat en 
anteriors plens. Lamentablement, hem 
de demanar que es remeta la 
documentació un poc abans, perquè 
resulta que el Ple de la Mancomunitat va 
ser el dimarts 29 de setembre, a les 
09.30 h, i es va rebre la documentació, 
com apareixen tots els usuaris als quals 
es van enviar, a les 4.44 h de la 
matinada. 
 
 
L’alcaldessa explica que es va despertar 
i va recordar que no havia enviat la 
documentació, per la qual cosa ho va 
reexpedir a aqueixes hores. Demana 
disculpes, i diu que com ho envien en 
diferents correus; primer la convocatòria, 
després la documentació… 
 
Víctor Xercavins comenta que en dos 
correus, un del 22 de setembre i l'altre 
del 23 de setembre. Òbviament quan va 
veure que el Ple era a les 09.30 h, si 
haguera tingut alguna consideració a fer, 
ja hauria passat. I per favor, que es tinga 
en compte. 
 
 
També comenta que, en la sessió 
plenària anterior, es va sol•licitar que 
l’OTAM, l'Oficina Tributària de 
l'Ajuntament de Museros, de l'Àrea 
d'Intervenció, també utilitzara el valencià 
en les seues comunicacions, es va dir 
que les comunicacions en paper 
desapareixerien, en un full que es va 
repartir per les cases. I es va incidir en el 
fet que el web està solament en castellà i 
contínua al marge del web general de 
l'Ajuntament i tampoc sabem molt bé a 
què respon.  
 
Està plantejat perquè en un futur quan C
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estará en un lugar, que es lo que 
correspondería, que no haya una web 
independiente de un área del 
Ayuntamiento fuera de donde se cuelga 
todo lo del Ayuntamiento. Y que continúa 
estando solo y exclusivamente en 
castellano, siendo una oficina tributaria 
de una administración pública valenciana 
y se debería cumplir la Ley de uso y 
enseñanza del valenciano.  
 
Si es una cuestión de dinero y de manos, 
ya que entendemos que es mucho 
volumen, en la inyección de fondo que 
se recogen en los presupuestos del área 
de Cultura y Promoción lingüística, que 
por desgracia no se podrán gastar en 
gran medida porque la situación está 
impidiendo que las cosas vayan 
adelante, ahora por dinero no debe ser, 
y si hacen falta manos, puntualmente 
podría mirarse alguna solución. Se 
solicita que se tenga en cuenta y ver qué 
pasa en este aspecto. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que 
respecto a la separación de las webs, no 
es algo nuevo de este equipo de 
gobierno, que lo haya modificado, esto 
viene de hace muchos años. 
 
D. Víctor Xercavins, confirma que es así 
que está enquistada y está ahí. 
 
La Sra. Alcaldesa, en cuanto al tema del 
valenciano, tiene razón, está en 
castellano y se está trabajando para 
unificarlo todo. 
 
D. Víctor Xercavins, añade otra cosa 
sobre la imagen del Ayuntamiento, y no 
malgastar recursos públicos, se tuvo la 
buena idea, y se reconoce así en 
general, de repartir por los comercios del 
pueblo con un código QR para poder 
descargar el libro de fiestas y guía 
comercial. Lo que no podemos, es 
dedicarle un minuto las cinco palabras 
que tenía la imagen y difundir una 
imagen con falta de ortografía. 
 
Sólo hace falta que la técnica la mirara 
un minuto y lo hubiera detectado eso 
inmediatamente y si no, porque le 
alcanza de vacaciones, o ese día no 
estaba o se había de lanzar por lo que 
fuera, son cinco palabras que alguien le 

tinguem un nou web s'unifique tot, si tota 
aqueixa informació estarà en un lloc, que 
és el que correspondria, que no hi haja 
un web independent d'una àrea de 
l'Ajuntament fora del lloc on s’hi penja 
tota la informació de l'Ajuntament. I que 
continue estant solament i exclusivament 
en castellà, i en ser una oficina tributària 
d'una administració pública valenciana, 
s'hauria de complir la Llei d'ús i 
ensenyament del valencià.  
 
 
Si és una qüestió de diners i de mans, ja 
que entenem que és molt de volum, en la 
injecció de fons que es recullen en els 
pressupostos de l'Àrea de Cultura i 
Promoció lingüística que, per desgràcia, 
no es podran gastar en gran manera 
perquè la situació impedeix que les 
coses vagen endavant, ara per diners no 
ha de ser, i si fan falta mans, 
puntualment podria mirar-se alguna 
solució. Se sol•licita que es tinga en 
compte i que es veja què passa en 
aquest aspecte. 
 
L’alcaldessa, respon que la separació 
dels webs, no és una cosa nova d'aquest 
Equip de Govern, que l'haja modificat, 
això ve de fa molts anys. 
 
 
Víctor Xercavins confirma que és així 
que està enquistada. 
 
L’alcaldessa, quant al tema del valencià, 
té raó, està en castellà i es treballa per a 
unificar-ho tot. 
 
 
Víctor Xercavins afig una altra qüestió 
sobre la imatge de l'Ajuntament, i per a 
no malgastar recursos públics, es va 
tindre la bona idea, i es reconeix així en 
general, de repartir pels comerços del 
poble un codi QR per a descarregar el 
llibre de festes i la guia comercial. El que 
no podem, és dedicar-li un minut les cinc 
paraules que tenia la imatge i difondre 
una imatge amb falta d'ortografia.  
 
 
Només fa falta que la tècnica ho mirara 
un minut i ho haguera detectat això és 
immediat, i si no és perquè estava de 
vacances, o aqueix dia no estava o C
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pasa un verificador ortográfico. Lo dice 
simplemente a título de poner un poco 
de atención a esas cosas que al final es 
imagen del Ayuntamiento. 
 
También indica que saben que la 
situación, no es la idónea pero teniendo 
en cuenta la gran partida del área de 
Cultura, al menos en presupuestos. 
¿Hay alguna programación de 
espectáculos para la Casa de Cultura? 
La programación de cine parece que sí, 
de aquí a poco. 
 
La pandemia, pensamos que no ha de 
ser motivo de ahogar el sector cultural y 
muchas salas programan teatro con las 
recomendaciones sanitarias y las 
distancias físicas que sean necesarias. 
Hay una intención de retomar la 
programación y por dinero se pueden 
hacer buenos espectáculos porque 
partida hay. 
 
Dña. Sonia García responde que sí, de 
hecho a final de octubre hay una obra 
programada, a mitad de noviembre otra, 
para finales otra infantil y ahora mismo 
estaba hablando con D. Juan José 
Carrión, para hacer algo más dirigido a 
los mayores, como un concierto de 
música, etc., la idea es continuar 
programando y efectivamente el cine, si 
no pasa nada, se va a comenzar a 
preparar para la próxima semana 
empezar con el cine. 
 
D. Víctor Xercavins, pregunta si se 
tienen datos, aunque sean provisionales 
de la matriculación de cursos. 
 
Dña. Sonia García, informa que; 
 

 Pilates por la mañana hay 8 
inscripciones y 11 plazas. Por las tardes 
20 plazas y 13 inscripciones. 

 Entrenamiento funcional hay 20 plazas y 
9 inscripciones. 

 Pilates avanzado hay 20 plazas y 9 
inscripciones. 

 Yoga primer turno, 20 plazas y 10 
inscripciones, de segundo turno 20 
plazas y 11 inscripciones. 

 Informática para mayores 3 
inscripciones, 

 Zumba primer grupo 3 inscripciones de 

s'havia de llançar pel que fora, són cinc 
paraules i només que algú li haguera 
passat un verificador ortogràfic. Ho dic 
simplement a títol de posar un poc 
d'atenció en aquestes qüestions, que 
finalment, és la imatge de l'Ajuntament. 
 
També indica que saben que la situació 
no és la idònia però, tenint en compte la 
gran partida de l'Àrea de Cultura, 
almenys en pressupostos, hi ha alguna 
programació d'espectacles per a la Casa 
de Cultura? La programació de cinema 
sembla que sí, que començarà prompte. 
 
 
La pandèmia, pensem que no ha de ser 
motiu d'ofegar el sector cultural i moltes 
sales programen teatre amb les 
recomanacions sanitàries i les distàncies 
físiques que siguen necessàries. Hi ha 
una intenció de reprendre la programació 
i per diners es poden fer bons 
espectacles perquè en la partida n’hi ha. 
 
 
Sonia García respon que sí, de fet a final 
d'octubre hi ha una obra programada, a 
meitat de novembre una altra, per a 
finals una altra infantil i ara mateix 
parlava amb Juan José Carrión per a fer 
una activitat més dirigida als majors, com 
un concert de música, etc., la idea és 
continuar programant, i efectivament el 
cinema, si no passa res, començarà a 
programar per a la setmana vinent. 
 
 
 
Víctor Xercavins pregunta si hi ha dades, 
encara que siguen provisionals de la 
matriculació dels cursos. 
 
Sonia García dona la informació 
següent:  
• Pilates: de matí hi ha 11 places i 
8 inscripcions, de vesprada 20 places i 
13 inscripcions. 
• Entrenament funcional: hi ha 20 
places i 9 inscripcions. 
• Pilates: avançat hi ha 20 places i 
9 inscripcions. 
• Ioga: primer torn, 20 places i 10 
inscripcions; de segon torn, 20 places i 
11 inscripcions. 
• Informàtica per a majors: 3 
inscripcions. C
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25 plazas. Segundo grupo de 25 plazas 
3 inscripciones. 

 Restauración y artesanía, finalmente ha 
sido después de escuchar a los usuarios, 
se ha llegado a un acuerdo con ellos y 
se ha escuchado su petición de hacer un 
único grupo de cuatro horas dos días a 
la semana, de 10 plazas y hay 8 
inscripciones. 

 Ejercicios físicos preventivos el primer 
grupo eran 19 plazas y 9 inscripciones, 
el segundo 19 plazas - 15 inscripciones y 
el tercer 19 plazas - 2 inscripciones. 

 Tabal i dolçaina, hoy mismo ha hablado 
con el profesor que le ha pedido por 
favor que le hiciera un cambio de horario 
y de día, para que la gente que pudiera 
ir, pueda ir y se ha decidido cambiar 
tabal al martes y dolçaina se ha quedado 
igual, los viernes. Según el profesor, le 
ha comentado que ahora si se apuntará 
más gente. 

 Pintura, después de hablar con los 
usuarios finalmente se ha decidido que 
sean dos días a la semana, en total 
cuatro horas. Hay 12 plazas por el 
momento y 11 inscripciones. En infantil 
solamente una inscripción. 

 Teatro estamos a la espera de hacer el 
procedimiento abierto para encontrar 
profesor o profesora. 

 Valenciano hay 8 plazas ofertadas en 
todos los niveles; en nivel elemental en 
el momento de las inscripciones le han 
dicho que mañana seguro van tres mas, 
Mitjà, de 8 inscripciones hay 4 y superior 
de 8 hay 3 inscripciones. 
El valenciano comenzará más tarde 
porque como bien sabrás, vamos 
escasos de profesionales y justamente 
hace unas pocas semanas se pasó una 
oferta de una empresa que ofrece este 
servicio y estamos estudiando, estamos 
en contacto con ellos para estudiar la 
propuesta. Pero la idea es que se haga 
porque hay aceptación. A las 18.00h de 
la tarde nos ha enviado D. Eduard 
Comeig el último informe. 
 
 
D. Víctor Xercavins, indica que la 
Diputación de Valencia el 21 de agosto, 
publicó el anuncio en el que ofrecía la 
cesión gratuita de publicaciones de 
fondo de bibliotecas y agencias de 
lectura. Consulta si se han solicitado. 

• Zumba: primer grup, 25 places i 3 
inscripcions; segon grup, 25 places, 3 
inscripcions. 
• Restauració i artesania: finalment 
ha sigut després d'escoltar els usuaris, 
s'ha arribat a un acord amb ells i s'ha 
escoltat la seua petició de fer un únic 
grup de quatre hores dos dies a la 
setmana, de 10 places i hi ha 8 
inscripcions. 
• Exercicis físics preventius: primer 
grup, 19 places i 9 inscripcions; segon 
grup, 19 places i 15 inscripcions, i tercer 
grup, 19 places i 2 inscripcions. 
• Tabal i dolçaina: avui mateix ha 
parlat amb el professor i li he demanat 
per favor que li fera un canvi d'horari i de 
dia, perquè la gent que poguera anar, 
canviara tabal els dimarts i dolçaina s'ha 
quedat igual, els divendres. El professor 
ha comentat que ara sí s'apuntarà més 
gent. 
• Pintura, després de parlar amb 
els usuaris finalment s'ha decidit que 
siguen dos dies a la setmana, en total 
quatre hores. Hi ha 12 places de moment 
i 11 inscripcions. En infantil solament una 
inscripció. 
• Teatre: esperem fer un 
procediment obert per a trobar professor 
o professora. 
• Valencià: hi ha 8 places oferides 
per a cada nivell; en el nivell elemental, 
en el moment de les inscripcions, hi 
haurà van tres més segur; mitjà, 8 places 
i 4 inscripcions, i de superior, 8 places, 3 
inscripcions. 
El valencià començarà més tard perquè 
com bé sabràs, estem escassos de 
professionals i, justament, fa unes 
poques setmanes es va passar una 
oferta d'una empresa que ofereix aquest 
servei i estem en contacte i estudiem la 
possible proposta. Però la idea és que es 
faça perquè hi ha acceptació. A les 18.00 
h, vesprada ens ha enviat Eduard 
Comeig l'últim informe. 
 
 
 
 
 
 
Víctor Xercavins indica que la Diputació 
de València, el 21 d'agost, va publicar un 
anunci en el qual oferia la cessió gratuïta 
de publicacions de fons de biblioteques i C
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Dña. Sonia García, informa que sí, que 
Dña. Empar Jiménez le ha comentado 
que se ha solicitado y está todo en 
marcha. 
 
D. Víctor Xercavins, continua con las 
peticiones populares, indica que les han 
comentado que no es posible pagar 
tasas del Ayuntamiento en Caixa 
Popular. Quiere saber si es así, ya que él 
no es usuario y lo desconoce. Pregunta 
en Caixa Popular o en cualquier otra 
entidad bancaria del pueblo. 
 
La Sra. Alcaldesa, indica que el 
Ayuntamiento tiene cuenta corriente en 
todos los bancos del pueblo. A no ser 
que Caixa Popular abra por la tarde, si 
no eres cliente igual no te permite hacer 
allí ingresos, pero no teníamos 
constancia. 
 
D. Víctor Xercavins, que en principio no 
es que haya un convenio ni nada, es que 
en cualquier entidad del pueblo se 
pueden hacer gestiones.  
 
La Sra. Alcaldesa, indica que a no ser 
que sea algo muy concreto que a 
petición de intervención si se solicita un 
banco en concreto, en cualquier entidad 
bancaria del pueblo el Ayuntamiento 
tiene cuenta. 
 
D. Víctor Xercavins, manifiesta que otro 
vecino les hizo llegar que en abril de 
2019 hubo una tempestad de viento y 
calló una farola en la Carretera de 
Barcelona, en la zona de la Emperador, 
al cabo de cuatro meses pasaron por el 
Ayuntamiento a hacer un registro de 
entrada después de haber pasado y 
dicho de palabra algunas veces. 
Después pasado un año, han vuelto a 
realizar otro registro de entrada con 
fecha 12 de agosto, después de haber 
pasado también, siempre según su 
versión más de un par de veces a 
comentarlo. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que no era 
conocedora y le solicita el número de 
registro. 
 
D. Víctor Xercavins, indica que la 
primera es del 7 de agosto de 2019, pero 

agències de lectura. Consulta si s'han 
sol•licitat. 
 
Sonia García informa que sí, que Empar 
Jiménez li ha comentat que s'ha 
sol•licitat i està tot en marxa. 
 
 
Víctor Xercavins contínua amb les 
peticions populars indica que els han 
comentat que no és possible pagar taxes 
de l'Ajuntament en Caixa Popular. Vol 
saber si és així, ja que ell no és usuari i 
ho desconeix. Pregunta si és Caixa 
Popular o en qualsevol altra entitat 
bancària del poble. 
 
L’alcaldessa respon que l'Ajuntament té 
compte corrent en tots els bancs del 
poble, excepte que la Caixa Popular 
òbriga de vesprada, si no ets client és 
possible que no et permeten fer 
ingressos, però no teníem constància. 
 
Víctor Xercavins comenta que en principi 
no és que hi haja un conveni ni res, és 
que en qualsevol entitat del poble es 
poden fer gestions.  
 
 
L’alcaldessa indica que excepte que siga 
una cosa molt concreta que a petició 
d'intervenció, si se sol•licita un banc en 
concret, però que l’Ajuntament té compte 
en qualsevol entitat bancària del poble. 
 
Víctor Xercavins manifesta que un altre 
veí els va fer arribar que per l'abril de 
2019, hi va haver una tempestat de vent i 
va caure un fanal a la carretera de 
Barcelona, a la zona de l'Emperador; 
després de quatre mesos, van passar 
per l'Ajuntament a va comunicar per 
registre d'entrada, després d'haver 
passat i dit de paraula diverses vegades. 
Després haver passat un any, han tornat 
a realitzar un altre registre d'entrada de 
12 d'agost, després d'haver passat 
també, sempre segons la seua versió, 
més d'un parell de vegades a comentar-
lo. 
 
 
L’alcaldessa respon que no era 
coneixedora i li sol•licita el número de 
registre. 
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la incidencia viene de abril de las 
tempestades de 2019. No encuentra en 
nº de registro, pero tiene el sello del 
Ayuntamiento. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que puede 
ser que no esté registrado, si no hay 
numero no es válido. 
 
D. Víctor Xercavins, indica que entonces 
es un error como administración, pero 
está el sello del Ayuntamiento. 
 
La Sra. Alcaldesa, indica que si no le 
importa le facilite los datos. 
 
D. Víctor Xercavins, indica antes de 
hacer el registro lo comentaron y le 
dijeron que presentara un registro, si te 
dicen presenta un registro, lo presentas y 
no te registran. 
 
La Sra. Alcaldesa, indica que por 
experiencia debe saber que de viva voz, 
a veces se complica. 
 
D. Víctor Xercavins, comenta que 
efectivamente y por eso le dijeron que 
presentara un registro. Pues esa 
persona va al registro, lo presenta y no lo 
registran. Y después de haber hablado 
de cómo está eso, de haber subido al 
centro de urbanismo a hablar con una 
persona, que le consta. Y no ha pasado 
aún. 
El 12 de agosto 2020, aquí si hay un 
número, de hecho pone dos, uno que 
parece que esté rayado 1293 y 2469 que 
parece que sea el bueno. 
 
La Sra. Alcaldesa, pregunta si pone a 
qué altura de Avda. de Barcelona. 
 
D. Víctor Xercavins, responde que en el 
primero pone fachada de la casa entre el 
29 y el 27. Para que lo tengan en cuenta 
independientemente de la resolución, lo 
que no puede ser como a administración 
es que a un vecino no se le dé 
respuesta, ahora si no se le da 
contestación. Si la cuestión es que no se 
le da contestación porque ni se había 
registrado, aún peor, explícaselo a esa 
persona. 
 
La Sra. Alcaldesa, comenta que ha 
estado cuatro años en el Gobierno y 

Víctor Xercavins indica que la primera és 
del 7 d'agost de 2019, però la incidència 
és d'abril de les tempestats de 2019. No 
troba el número de registre, però té el 
segell de l'Ajuntament. 
 
 
L’alcaldessa respon que pot ser que no 
estiga registrat, si no hi ha número no és 
vàlid. 
 
Víctor Xercavins indica que per tant és 
un error com a administració, però està 
el segell de l'Ajuntament. 
 
L’alcaldessa diu que si no li importa li 
facilite les dades. 
 
Víctor Xercavins respon que abans de 
fer el registre li van comentar i li van dir 
que presentara un registre, si et diuen 
presenta un registre, el presentes i no et 
registren... 
 
La Alcaldessa, indica que per 
experiència ha de saber que de viva veu, 
a vegades es complica. 
 
Víctor Xercavins, comenta que 
efectivament i per això li van dir que 
presentara un registre. Perquè aqueixa 
persona va al registre, el presenta i no el 
registren. I després d'haver parlat de 
com està això, d'haver pujat al centre 
d'urbanisme a parlar amb una persona, 
que li consta. I no ha passat encara. 
El 12 d'agost 2020, ací si hi ha un 
número, de fet posa dos, un que sembla 
que estiga vorejat 1293 i 2469 que 
sembla que siga el bo. 
 
 
L’alcaldessa pregunta si posa a quina 
altura de l’avinguda de Barcelona. 
 
Víctor Xercavins respon que en el primer 
posa façana de la casa entre el 29 i el 
27. Perquè ho tinguen en compte, 
independentment de la resolució, el que 
no potser és que com a administració no 
se li done resposta a un veí; ara bé, la 
qüestió és que si no se li dona 
contestació perquè ni s'havia registrat, 
encara és pitjor d’explicar-li-ho a aqueixa 
persona. 
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sabe que perfectamente siempre no se 
hace todo lo que se quiere, se hace lo 
que se puede. 
 
D. Víctor Xercavins, traslada que otro 
vecino les ha comentado, que porqué si 
se habían anulado las fiestas se hizo 
pagar a los festeros los actos de la 
iglesia y la “mascletà”.  
 
La Sra. Alcaldesa, explica que son 
festeros, que son una asociación. 
 
D. Víctor Xercavins, indica que la 
sensación que se ha transmitido, es que 
se han gastado un dinero que no ha 
disfrutado ni el pueblo ni es como 
tocaba. 
 
La Sra. Alcaldesa, explica que si te 
quieres casar por la iglesia pagas la tasa 
que tiene. 
 
D. Víctor Xercavins, explica que lo 
desconoce. Que no se han podido hacer 
unos actos festivos como tocaba, eso es 
evidente. Si era hacer nada más el acto 
religioso, no sabe si es que era hacerlo 
de una determinada manera o los actos 
igual como si fuera una fiesta. No es lo 
mismo ir a una misa los cuatro que 
podían ir o el día importante como 
corresponde. No lo sabe. 
 
La Sra. Alcaldesa, comenta que como 
entidad privada y como Iglesia, no tiene 
ninguna competencia municipal y no sé 
lo que ellos acordaron o no con el cura. 
Porque lo hicieron. En cuanto a la 
“mascletà” como responsable me 
solicitaron ocupación de la vía pública, 
se autorizó y si decidieron por el día que 
era hacer una “mascletà” cuando 
terminase la misa, y sólo se limitó a 
autorizarles la vía pública. Lo que ellos 
como entidad privada pagaron, no 
pagaron, hicieron o no hicieron no tiene 
ninguna competencia. 
 
 
D. Víctor Xercavins, pregunta sobre el 
Plan de Movilidad, en qué estado está. 
 
D. Vicente Pérez, responde que mañana 
está la última reunión del equipo 
redactor, y del equipo dinamizador, el 
martes de 7 a 9 se reúnen en el Fórum 

L’alcaldessa comenta que ha estat 
quatre anys en el Govern i sap que 
perfectament sempre no es fa tot el que 
es vol, es fa el que es pot. 
 
 
Víctor Xercavins trasllada que un altre 
veí els ha comentat que perquè, si 
s'havien anul•lat les festes, es va fer 
pagar els festers els actes de l'església i 
la mascletà.  
 
L’alcaldessa explica que són festers, i 
que són una associació. 
 
Víctor Xercavins indica que la sensació 
que s'ha transmés, és que s'han gastat 
uns diners que no ha gaudit ni el poble ni 
és com tocava. 
 
 
L’alcaldessa explica que si et vols casar 
per l'església pagues la taxa que té. 
 
 
Víctor Xercavins comenta que ho 
desconeix. Que no s'han pogut fer uns 
actes festius com tocava, això és 
evident. Si es tractava de fer només 
l'acte religiós, no sap si és que era fer-ho 
d'una determinada manera o els actes 
igual com si fora una festa. No és el 
mateix anar a una missa els quatre que 
podien anar o el dia important com 
correspon. No ho sap. 
 
L’alcaldessa comenta que com a entitat 
privada i com a església, no té cap 
competència municipal i no sé el que ells 
van acordar o no amb el capellà.  
 
Perquè ho van fer. Quant a la mascletà, 
com a responsable, em van sol•licitar 
ocupació de la via pública, es va 
autoritzar i si van decidir que pel dia que 
era fer una mascletà quan acabara la 
missa, només es va limitar a autoritzar-
los la via pública. El que ells, com a 
entitat privada, van pagar, o no van 
pagar, van fer o no van fer no té cap 
competència. 
 
Víctor Xercavins pregunta sobre el Pla 
de mobilitat, en quin estat està. 
 
Vicente Pérez respon que es farà l'última 
reunió de l'equip redactor, i de l'equip C
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vecinal para ver la resolución final y ya 
abrirlo al público. 
 
D. Vicente Pérez explica que mañana 
hay reunión donde se recogen todas las 
propuestas del Fórum. En la sesión de 
mañana, que ya se han visto muchas, se 
verán las que tienen cabida 
técnicamente y si es así pues ya se 
definirá el último punto. 
 
Le va a permitir un inciso, que dando 
cuentas se me había pasado. El redactor 
del PMUS de Museros es Dña. Sandra 
Castellano Noguera y el redactor de la 
ingeniería civil es D. Alejandro Gascón, 
que ha recibido el Tercer Premio en la V 
Edición de los Premios de la Semana 
Europea de la Movilidad Sostenible en la 
Comunidad Valenciana, por su Trabajo 
Fin de Grado "Plan de Movilidad Urbana 
Sostenible de Museros".. 
 
D. Víctor Xercavins, pregunta para 
acabar sobre las casas de la C/ Nou, si 
hay alguna novedad. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Vicente Pérez que explica que ya se 
tiene la tasación, se encargó a una 
empresa de tasaciones, y ya la tenemos. 
El trámite está ahora en un gabinete 
jurídico contratado para que lleve el tema 
del desahucio. Y falta que desde 
intervención se fiscalice el importe que 
se ha tasado. 
 
Y por parte de este regidor y del equipo 
de gobierno, antes de llevarlo al juzgado 
para pedir el desalojo de la casa, la 
voluntad es que se sentadas las dos 
partes, que son los dos herederos y 
proponerlos un acuerdo, pagar y salir de 
la casa. Y si no pues, evidentemente a 
través de un proceso judicial, iniciaremos 
el expediente. 
 
- Toma la palabra D. Tomás Piqueras, 
portavoz del grupo Ciudadanos y 
comenta lo que ocurrió en el parque de 
Tierno Galván y no quiere esperar al 
próximo pleno para que la brigada le 
pueda dar solución, indica que más que 
nada se podía hacer daño un niño, era 
bastante grave. 
 
La primera pregunta es por qué motivo 

dinamitzador, dimarts de 19.00 h a 21.00 
h es reuneixen en el Fòrum Veïnal per a 
veure la resolució final i ja obrir-lo al 
públic. 
 
Vicente Pérez explica que demà hi ha 
una reunió en la qual es recullen totes 
les propostes del Fòrum. Ja s’han vist 
moltes d’aquestes propostes, però en la 
sessió de demà, es veuran les que tenen 
cabuda tècnicament i, si és així, doncs ja 
es definirà l'últim punt. 
 
Comenta que li ha de permetre un incís, 
ja que en donar compte se se li havia 
passat. El redactor del PMUS de 
Museros és Sandra Castellano Noguera i 
el redactor de l'enginyeria civil és 
Alejandro Gascón, que ha rebut el tercer 
premi en el V Edició dels premis de la 
Setmana Europea de la Mobilitat 
Sostenible a la Comunitat Valenciana, 
pel seu treball de fi de grau Plan de 
movilitat urbana sostenible de Museros. 
 
Víctor Xercavins pregunta, per a acabar, 
sobre les cases del carrer Nou, si hi ha 
alguna novetat. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Vicente 
Pérez que explica que ja es té la taxació, 
es va encarregar a una empresa de 
taxacions, i ja la tenen. El tràmit està ara 
en un gabinet jurídic contractat perquè 
porte el tema del desnonament. I falta 
que des d'intervenció es fiscalitze l'import 
que s'ha taxat.  
 
 
I per part d'aquest regidor, i de l'Equip de 
Govern, abans de portar-lo al jutjat per a 
demanar el desallotjament de la casa, la 
voluntat és que s'asseguen les dues 
parts, que són els dos hereus, i 
proposar-los un acord, pagar i eixir de la 
casa. I si no, evidentment, mitjançant un 
procés judicial, iniciarem l'expedient. 
 
 
Pren la paraula Tomás Piqueras, 
portaveu del grup Ciudadanos, i comenta 
el que va ocórrer al parc de Tierno 
Galván i no vol esperar al pròxim ple 
perquè la brigada li done solució, indica 
que principalment és perquè es podria 
fer mal un xiquet, i que era bastant greu. 
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se han colocado los maceteros en la C/ 
Comunitat Valenciana. 
 
La Sra. Alcaldesa, explica que dentro de 
la regularización que está haciendo el 
Ayuntamiento con el tema de los vados. 
Se tuvo una reunión con los vecinos de 
ese sector, que ahí estaba un poco el 
tema de si eran vías públicas, vías 
privadas, si tenían la obligación de pagar 
un vado por acceder o no. Entonces, 
revisado el proyecto por parte de los 
técnicos de urbanismo, esas calles son 
de dominio público, evidentemente para 
acceder están obligados a pagar un 
vado. Pero es cierto que esa 
organización, al igual que en su día se 
reflexionó y se permitió que quedaran 
dos casas en medio de una calle, esas 
calles no están acabadas debido al 
tráfico continuo de la C/ Comunitat 
Valenciana, y al mal acabado que tiene, 
se está desprendiendo la capa de 
hormigón que tenía. Entonces se llegó al 
acuerdo con los vecinos que mientras se 
estudiaba a fondo el proyecto, se veía si 
se acababa, si hay aceras, si no hay 
aceras, si hay bordillos, si no hay 
bordillos… se quedó con ellos que se 
pondrían los maceteros y entrarían todos 
por la C/ Carles Salvador. 
 
D. Tomás Piqueras, pregunta a D. 
Vicente Pérez sobre la rotonda de la 
gasolinera. 
 
D. Vicente Pérez responde que están 
requiriendo constantemente al contratista 
que lo subsane. El propio redactor del 
proyecto y director de obra que todavía 
tiene garantía. Al estar en garantía el 
contratista tiene que reponer eso. 
 
D. Tomás Piqueras, comenta que 
continúa reivindicando el paso de 
peatones de la zona de la C/ 
Constitución, al lado de Factory Colchón, 
y poner placas de reducción de 
velocidad.  
En el tramo que sube a Family, Lidl, se 
han puesto unas placas para que no 
aparquen camiones. Pregunta el motivo. 
 
D. Vicente Pérez responde que esa zona 
es de uso comercial, ese suelo es suelo 
de servicios, comercial e industrial y el 
estacionamiento de camiones 

 
La primera pregunta és: per quin motiu 
s'han col•locat les jardineres al carrer de 
la Comunitat Valenciana. 
 
L’alcaldessa explica que dins de la 
regularització que fa l'Ajuntament amb el 
tema dels guals, es va tindre una reunió 
amb els veïns d'aqueix sector, i en 
aquest sentit el tema era si eren vies 
públiques, vies privades i si tenien 
l'obligació de pagar un gual per accedir o 
no. Per tant, revisat el projecte per part 
dels tècnics d'urbanisme, aquests 
carrers són de domini públic, 
evidentment per a accedir estan obligats 
a pagar un gual. Però és cert que 
aqueixa organització, igual que en el seu 
moment es va reflexionar i es va 
permetre que quedaren dues cases 
enmig d'un carrer, aqueixos carrers no 
estan acabats a causa del trànsit continu 
del carrer de la Comunitat Valenciana, i 
pel mal acabat que té, es desprén la 
capa de formigó que tenia.  
Per tant, es va arribar a l'acord amb el 
veïnat que mentre s'estudiava a fons el 
projecte, es veuria si s'acabava, si hi ha 
voreres, si no hi ha voreres, si hi ha 
vorades, si no hi ha vorades… es va 
quedar amb aquestes persones que es 
posarien les jardineres i entrarien tots pel 
carrer de Carles Salvador. 
 
Tomás Piqueras pregunta a Vicente 
Pérez sobre la rotonda de la gasolinera. 
 
 
Vicente Pérez respon que requereixen 
constantment al contractista que 
l'esmene, al redactor del projecte i 
director d'obra que encara té garantia, en 
estar en garantia el contractista ha de 
reposar això. 
 
Tomás Piqueras comenta que continua 
reivindicant el pas de vianants de la zona 
del carrer de la Constitució, junt a 
Factory Colchón, i posar plaques de 
reducció de velocitat.  
 
En el tram que puja a Family i Lidl, s'han 
posat unes plaques perquè no aparquen 
camions, i pregunta el motiu. 
 
Vicente Pérez respon que aqueixa zona 
és d'ús comercial, aqueix sòl és sòl de C
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imposibilita la maniobra y salida de los 
comercios. Ha habido diversos 
comerciantes que han presentado una 
serie de quejas y se ha limitado el 
estacionamiento de camiones. 
 
D. Tomás Piqueras, indica que la otra 
noche había dos autobuses, no había 
camiones. 
 
D. Vicente Pérez responde que en ese 
caso se llame a la policía, porque es 
cualquier vehículo que exceda tonelaje. 
Que acuda la policía, que lo vea. 
 
D. Tomás Piqueras, indica que en la C/ 
Juan de Ribera, el campo que hay lo 
más aproximado a las viviendas al lado 
del parque, ¿no se podría habilitar como 
aparcamiento, hablando con los 
dueños?. El primer campo que hay está 
perdido. Ha pasado entre semana y se 
encontró con un coche aparcado sobre 
una línea amarilla y con un coche 
encima de la acera. 
 
Interviene Dña. Beatriz Sánchez 
comentado que se refiere al campo. 
 
D. Tomás Piqueras, explica que son dos 
cosas diferentes, una en el campo que 
hay ahí al lado se pueda habilitar para 
aparcamiento y la otra es que el motivo, 
es que está saturado de tráfico. Que el 
otro día pasó y en la línea amarilla para 
girar un coche y vio a otro encima de la 
acera. De hecho en la placa que hay en 
el punto verde, está a punto de estar en 
el suelo. Está totalmente caída, para que 
le den un vistazo. Y si es habitual que 
ahí aparque un coche, encima de la 
acera es poner una denuncia.. 
 
D. Vicente Pérez pregunta si está 
proponiendo que se ponga un parking 
disuasorio… que se llame a la policía. O 
que en ese solar se estudie la viabilidad 
de implantar un parking disuasorio. 
 
D. Tomás Piqueras, explica que el 
sistema de que haya un coche aparcado 
en la acera y en doble fila, uno bajo en la 
línea amarilla y otro encima. Es mirar si 
encima de la acera, sin que sea una 
barrera arquitectónica se pueda poner 
un bolardo o cualquier cosa para que no 
se pueda aparcar. 

serveis, comercial i industrial i 
l'estacionament de camions impossibilita 
la maniobra i eixida dels comerços. Hi ha 
hagut diversos comerciants que han 
presentat una sèrie de queixes i s'ha 
limitat l'estacionament de camions. 
 
 
Tomás Piqueras diu que l'altra nit hi 
havia dos autobusos, no hi havia 
camions. 
 
Vicente Pérez respon que en aqueix cas 
es crida a la Policia, perquè és per a 
qualsevol vehicle que excedisca tonatge. 
Que acudisca la policia, que ho veja. 
 
Tomás Piqueras comenta que en el 
carrer de Joan de Ribera, el camp que hi 
ha el més pròxim als habitatges, al costat 
del parc, no es podria habilitar com a 
aparcament, si es parla amb els amos? 
El primer camp que hi ha està perdut. Ha 
passat entre setmana i es va trobar amb 
un cotxe aparcat sobre una línia groga i 
amb un cotxe damunt de la vorera. 
 
Intervé Beatriz Sánchez i comenta que 
es refereix al camp. 
 
 
Tomás Piqueras explica que són dues 
coses diferents, una al camp que hi ha 
ací al costat perquè s’habilite per a 
aparcament, i l'altra, és perquè el trànsit 
està saturat, i que l'altre dia va passar i, 
en la línia groga per a girar un cotxe, va 
veure un altre damunt de la vorera. De 
fet, a la placa que hi ha en el punt verd, 
està a punt de caure. Està totalment 
caiguda, i que li donen una ullada. I si és 
habitual que aparque un cotxe damunt 
de la vorera i que es pose una denúncia. 
 
 
Vicente Pérez pregunta que si proposa 
que es pose un pàrquing dissuasiu… 
que telefone a la policia. O que en 
aqueix solar s'estudie la viabilitat 
d'implantar un pàrquing dissuasiu. 
 
Tomás Piqueras explica que el sistema 
que hi haja un cotxe aparcat en la vorera 
i en doble fila, un sota, en la línia groga, i 
un altre damunt, és comprovar si damunt 
de la vorera, sense que siga una barrera 
arquitectònica, es pot posar un bol•lard o C
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Dña. Beatriz Sánchez comenta que esa 
acera, es así. 
 
D. Tomás Piqueras, indica que no lo 
fotografió porque no es de hacer fotos. Y 
si acuden, la placa del punto verde está 
a punto de caer. 
 
Asimismo, comenta si se tiene prevista 
alguna actuación, aunque él no es 
partidario de ciertas cosas, pero sí de 
controlar de alguna manera a las 
personas que suben a la pinada del 
cementerio y la dejan hecha un asco. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que 
después de todos los problemas y 
debates que hubo en redes sociales, no 
sabía quién era el grupo que iba. Ellos 
vinieron a hablar con ella personalmente. 
Fueron a decirle que son ellos los que 
van allí, que recogen y que no eran los 
que hacen ese tipo de suciedad. La 
policía ha estado controlando esos 
grupos, de aquí del pueblo, gente joven 
de 20 – 22 años, que cuando han subido 
están allí en grupo con la mascarilla y en 
principio ni música, ni bebidas. 
 
D. Tomás Piqueras, indica que era lo 
que comentaba, que es lo que hay que 
hacer con todas las personas que lo 
dejan hecho un asco. Que una pareja, se 
siente allí y que esté tomando el fresco o 
tomándose una botella de agua. 
 
La Sra. Alcaldesa, explica que hay 
contenedores y detrás de los 
contenedores echaron escombros, fue la 
brigada y los recogió. Se ha puesto una 
papelera, un contenedor más próximo. 
Este grupo de jóvenes, estaban un poco 
enfadados, ya que de alguna manera se 
les acusaba de ser ellos. Parece ser que 
siguen yendo pero respetando más el 
tema de la limpieza. 
 
D. Tomás Piqueras, pregunta si los 
hipermercados del pueblo han solicitado 
abrir el 9 y el 12 de octubre. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que no. 
 
D. Tomás Piqueras, comenta que en el 
polígono, zona del tanatorio y toda esta 
zona no hay vados, no existen. Se 

qualsevol cosa perquè no es puga 
aparcar. 
 
Beatriz Sánchez comenta que aqueixa 
vorera, és així. 
 
Tomás Piqueras indica que no ho va 
fotografiar perquè no és de fer fotos. I si 
hi acudeixen, la placa del punt verd està 
a punt de caure. 
 
Així mateix, comenta si es té prevista 
alguna actuació, encara que ell no és 
partidari de certes coses, però sí de 
controlar d'alguna manera les persones 
que pugen a la pineda del cementeri i la 
deixen feta un fàstic. 
 
L’alcaldessa respon que, després de tots 
els problemes i debats que va haver-hi 
en xarxes socials, no sabia qui era el 
grup que anava. Ells van vindre a parlar 
amb ella personalment. Van anar a dir-li 
que són ells els que van allí, que recullen 
i que no eren els que fan aqueix tipus de 
brutícia. La policia ha controlat aqueixos 
grups, d'ací del poble, gent jove de 20 a 
22 anys, que quan han pujat hi són en 
grup amb la mascareta, i en principi, ni 
música, ni begudes. 
 
 
Tomás Piqueras indica que era el que 
comentava, que és el que cal fer amb 
totes les persones que ho deixen fet un 
fàstic. Que una parella hi sega i que 
prenga la fresca o un botella d’aigua...  
 
L’alcaldessa explica que hi ha 
contenidors i darrere dels contenidors 
van tirar enderrocs, va ser la brigada i els 
van recollir. S'ha posat una paperera i un 
contenidor més pròxim. Aquest grup de 
joves, estaven un poc enfadats, ja que 
d'alguna manera se'ls acusava de ser 
ells. Sembla ser que continuen anant 
però respecten el tema de la neteja. 
 
 
 
Tomás Piqueras pregunta si els 
hipermercats del poble han sol•licitat 
obrir el 9 i el 12 d'octubre. 
 
L’alcaldessa respon que no. 
 
Tomás Piqueras comenta que al polígon, C
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puede ver perfectamente, cualquier día, 
cualquier hora vehículos entrando a las 
naves, saltando por encima de la acera. 
Prueba de ello es que hay un servicio de 
grúa que los coches que están dentro, 
han tenido que pasar por encima de la 
acera si o si. Parece que no sea puntual, 
y vados no existen, y en el otro lado de 
la carretera, donde está la gasolinera 
todo el mundo tiene vado. Entonces ha 
habido una pequeña queja, diciendo que 
de un lado si y de otro no. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa, indicando 
que en el polígono, aún no hemos 
empezado en materia de quien sí tiene 
vado y quien no tiene vado. Así como a 
nivel municipal sí que se ha hecho una 
campaña porque no fuera discriminatorio 
porque unos si y otros no. En el tema de 
polígono, las empresas que lo tienen, es 
porque lo han pedido de manera 
voluntaria. No hemos entrado aún en 
materia de polígono, de revisar en qué 
empresas, sí pisan la acera, no pisan la 
acera, entran coches o no entran 
coches. En cuanto acabemos el 
expediente de los vados a nivel de 
población, el técnico encargado se 
meterá en el tema del polígono. Porque 
además ellos, las empresas que lo han 
solicitado, han pedido de las ocho de la 
mañana a las ocho de la tarde, que aún 
es más económico que el otro.  
 
D. Tomás Piqueras, comenta por último, 
en referente a la quema. Al final del 
Polígono Torrubero en la última rotonda 
que hay, a mano derecha, donde están 
las vallas publicitarias, todo eso se ha 
prendido fuego, y claro están todas las 
ramas quemadas, parece que haya 
pasado algo raro. ¿Se va a limpiar o 
están esperando a averiguar quién le ha 
prendido fuego?  
 
La Sra. Alcaldesa responde que no tenía 
constancia de que se hubiera quemado 
nada. Mañana manda a la brigada a que 
de un vistazo. 
 
D. Tomás Piqueras, comenta que por el 
efecto que hace. 
 
La Sra. Alcaldesa comenta que así sabrá 
si les corresponde o no les corresponde, 
por el tema de las rotondas, no son 

a la zona del tanatori i en tota aquesta 
zona no hi ha guals, no existeixen. Es 
pot veure perfectament, qualsevol dia, a 
qualsevol hora, vehicles que entren a les 
naus, i que salten per damunt de la 
vorera. Prova d'això és que hi ha un 
servei de grua que els cotxes que estan 
dins, han hagut de passar per damunt de 
la vorera si o si. Sembla que no és 
puntual, i no existeixen guals, i a l'altre 
costat de la carretera, on està la 
gasolinera, tothom té gual; per tant, hi ha 
hagut una xicoteta queixa, que diu que 
d'un costat sí, i d'altre, no. 
 
L’alcaldessa respon que, al polígon, 
encara no hem començat en matèria de 
qui té gual i qui no té gual, però a nivell 
municipal sí que s'ha fet una campanya 
perquè no era discriminatori perquè uns 
sí i uns altres no. En el tema de polígon, 
les empreses que ho tenen, és perquè 
ho han demanat de voluntàriament. No 
hem entrat encara en matèria de polígon, 
de revisar en quines empreses, sí que 
trepitgen la vorera, o no trepitgen la 
vorera, entren cotxes o no entren cotxes. 
Quan acabem l'expedient dels guals 
quant a la població, el tècnic encarregat 
començarà amb el tema del polígon. 
Perquè, a més, les empreses que ho han 
sol•licitat, han demanat de les 08.00 h a 
20.00 h de la vesprada, que encara és 
més econòmic que l'altre.  
 
 
 
Tomás Piqueras, comenta, finalment, 
sobre la crema, que al final del polígon 
Torrubero, en l'última rotonda, a mà 
dreta, on estan les tanques publicitàries, 
tot això s'ha calat foc, i clar estan totes 
les branques cremades, sembla que haja 
passat alguna cosa estranya. Es netejarà 
o esperen saber qui ha encés el foc?  
 
 
 
L’alcaldessa respon que no tenia 
constància que s'haguera cremat res. 
Demà enviarà la brigada perquè ho 
revise. 
 
Tomás Piqueras comenta que, sobretot, 
per l'efecte que fa. 
 
L’alcaldessa comenta que així sabrà si C
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competencia. 
 
 
 
Y no habiendo más asuntos que tratar, 
se levantó la sesión, todo lo cual yo, 
como secretaria, certifico y firmo, junto 
con la alcaldesa. 
 
 
En Museros, con fecha al margen 
DOCUMENTO FIRMADO 
ELECTRÓNICAMENTE 
 
 
 
 

els correspon o no els correspon, i que el 
tema de les rotondes, no té competència. 
 
 
 
 
En no haver-hi més temes a tractar, 
l’alcaldessa alça la sessió, i jo, com a 
secretària, estenc i certifique aquesta 
acta. 
 
 
Museros, amb data al marge 
Document firmat electrònicament 
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ANEXO I SUBVENCIONES NOMINATIVAS 2020 
 
 

 SUBVENCIONES NOMINATIVAS 2020 
 APLICACIÓN 

DENOMINACIÓN 2020 
O PR EC 
1 231 48001 Subvenciones Sociales Generales 3.275,00 
     Centro Formación Profesional de Museros 

(Inst. Secular Obreras de la Cruz) 375,00 

     Asociación Jubilados y Pensionistas de 
Museros 1.000,00 

     “Jubilados comarcal” (NI RA ni Subv 2020)  200,00 
     “Asociación de Amas de Casa y 

Consumidores Tyrius” (NO RA) 1.000,00 

     “Amical Mauthausen” (Convenio-cuota 
socio o actuación puntual)  300,00 

     “Parroquia de la Asunción de Nuestra 
Señora de Museros” (NO RA) 400,00 

7 326 48000 Subvenciones Educación 20.300,00 
     AMPA CEIP Blasco Ibañez  1.500,00 
     AMPA IES Museros 500,00 
     “IES Museros - Viaje fin de curso” (NO 

RA) 300,00 

 
    

“CEIP BLASCO IBAÑEZ – Monitors 
Menjador jornada continua actividades 
extraescolares” (NO RA) 

18.000,00 

6 334 48000 Subvención Entidades Culturales  300,00 
     “Federació de Societats Musicals de la 

CV” (NO RA) 300,00 

1 338 48000 Subvención Entidades Festivas 8.400,00 
     Falla Museros (NO JUSTI 2020) 1.300,00 
     Falla El Castell 1.300,00 
     Penya Taurina Els Valents 1.200,00 
     Penya Taurina Sant Roc 1.200,00 
     “Penya Taurina Gent Jove” (NO JUSTI 

2020) 1.200,00 

     Penya Taurina La Por 600,00 
     Penya Taurina Museros 600,00 
     “Festers de Sant Antoni “ (NO RA) 1.000,00 
7 341 48001 Subvención Entidades Deportivas 3.500,00 
     Club Ciclista Pascual Bolea 1.500,00 
     Grupo de Recreación Deportiva Club de 

Correr Museros (EC RA) 1.500,00 

     Club Deportivo de Caza de Museros 500,00 
3 1722 48000 Subvención Entidades Medio Ambiente 5.000,00 
     “Pozo Sant Roc” (NI RA NI JUSTI 2020)  1.000,00 
     “Pou Nou” (NI RA NI JUSTI 2020) 1.000,00 
     “Pou Albalat” (NI RA NI JUSTI 2020) 1.000,00 
     Societat Protectora de Gats Museros 

PROGATMUS 2.000,00 

4 4311 48000 Subvenciones comercio 3.000,00 C
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   Comerços Associats Museros 3.000,00 
     TOTAL SUBVENCIONES NOMINATIVAS 40.775,00 

 
  

 
ANEXO II SUBVENCIONES NOMINATIVAS 2020 
 

 SUBVENCIONES NOMINATIVAS 2020 
 APLICACIÓN 

DENOMINACIÓN 2020 
O PR EC 

A) SUBVENCIONES ORGANICA 1: HISENDA, SEGURITAT CIUTADANA, 
OCUPACIÓ, PERSONAL I FESTES 

1 231 48001 Subvenciones Sociales Generales 3.275,00 
     Centro Formación Profesional de Museros 

(Inst. Secular Obreras de la Cruz) 375,00 

     Asociación Jubilados y Pensionistas de 
Museros 1.200,00 

     Asociación de Amas de Casa y 
Consumidores Tyrius 1.000,00 

 
  

Amical Mauthausen (Convenio-cuota socio 
o actuación puntual)  300,00 

 
  

Parroquia de la Asunción de Nuestra 
Señora de Museros”///Alimentos Caritas 400,00 

1 338 48000 Subvenciones Entidades Festivas 8.400,00 
   Falla Museros 1.300,00 
   Falla El Castell 1.300,00 
   Penya Taurina Els Valents 1.200,00 
   Penya Taurina Sant Roc 1.200,00 
   Penya Taurina Gent Jove 1.200,00 
   Penya Taurina La Por 600,00 
   Penya Taurina Museros 600,00 
   Festers de Sant Antoni 1.000,00 

B) SUBVENCIONES ORGANICA 3: AGRICULTURA I MEDIA AMBIENT 

3 1722 48000 Subvenciones Entidades Medio 
Ambiente 5.000,00 

   Pozo Sant Roc  1.000,00 
   Pou Nou 1.000,00 
   Pou Albalat 1.000,00 
   Societat Protectora de Gats Museros 

PROGATMUS 2.000,00 

C) SUBVENCIONES ORGANICA 4: COMERÇ, INDUSTRIA I MAJORS 

4 4311 48000 Subvenciones Comercio 3.000,00 
   Comerços Associats Museros 3.000,00 

D) SUBVENCIONES ORGANICA 6: CULTURA I PROMOCIÓ LINGÜÍSTICA 

6 334 48000 Subvenciones Culturales  11.290,00 
 

  Societat Unió Musical de Museros 11.290,00 
E) SUBVENCIONES ORGANICA 7: ESPORTS I EDUCACIÓ 

7 326 48000 Subvenciones Educación 20.300,00 
     AMPA CEIP Blasco Ibañez  1.500,00 C
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     AMPA IES Museros 800,00 
 

  
CEIP BLASCO IBAÑEZ – Monitors 
Menjador jornada continua actividades 
extraescolares  

18.000,00 

7 341 48001 Subvenciones Entidades Deportivas 15.400,00 
     Club Ciclista Pascual Bolea 1.500,00 
     Grupo de Recreación Deportiva Club de 

Correr Museros  1.500,00 

 
  Museros Club de Futbol 7.500,00 

   Asociació Seguretat i Autodefensa 
Valencia 1.200,00 

   Club Baloncesto Estudiantes de Museros 3.200,00 
   Club Deportivo de Caza de Museros 500,00 
     TOTAL SUBVENCIONES NOMINATIVAS 66.665,00 

 
 

 
ANEXO III Subvenciones Sociales Generales: 3.275,00€ 
 
 

ENTITAT € CONCEPTE 
Centro Formación 
Profesional de Museros 
(Inst. Secular Obreras 
de la Cruz) 

375,00 

- Organització de xarrades, exposicions, taules 
redones, campanyes i tallers relacionats amb la 
naturalesa de l’entitat. Adquisició de material per a 
celebrar estos actes. 
 - Finançament de desplaçaments per participar en 
activitats relacionades amb les finalitats del 
col·lectiu. 
- Quotes associacions comarcals 
 
Pendent de concretar en conveni específic en el 
seu cas. 

Asociación Jubilados y 
Pensionistas de 
Museros 

1.000,00 

Asociación de Amas de 
Casa y Consumidores 
Tyrius 

1.000,00 

*Amical Mauthausen 
(Convenio-cuota socio 
o actuación puntual)  

300,00 

*Parroquia de la 
Asunción de Nuestra 
Señora de Museros 
///Alimentos Caritas 

400,00 

 
 
ANEXO IV - Subvencions Entitats Festives: 8.400,00€ 
 
 

ENTITAT € CONCEPTE 
 
 
Falla Museros 

 
 

1.300,00 

Despeses realitzades dins de la programació 
fallera de les respectives entitats: 
1. Espectacles musicals (orquestres, concerts per 
al públic infantil, bandes musicals, lloguer carpes). 
2. Espectacles pirotècnics. 
3. Lloguer d’equip de so i de llums. 

 
 
Falla El Castell 

 
 

1.300,00 

Penya Taurina Els 
Valents 1.200,00 

 
Despeses realitzades en el marc de les festes, 
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Penya Taurina Sant 
Roc 1.200,00 

relacionats amb les seues pròpies finalitats com, 
per exemple: 
1. Espectacles taurins: arena, bestiar o serveis 
mèdics. Penya Taurina Gent 

Jove 1.200,00 

Penya Taurina La Por 600,00 

Penya Taurina Museros 600,00 

 
 
ANEXO V-  SUBVENCIONES ORGANICA 3: AGRICULTURA I MEDIA AMBIENT: 
5.000,00€ 
 

ENTITAT € CONCEPTE 
Pozo Sant Roc  1.000,00 Pendent de concretar en conveni específic en el 

seu cas. Pou Nou 1.000,00 
Pou Albalat 1.000,00 
Societat Protectora de 
Gats Museros 
PROGATMUS 

2.000,00 
Atencions centre clínic i medicines gats, més 
material relacionat amb la protecció d'aquests, així 
com aliments per a aquests. 

 
 
ANEXO VI-  SUBVENCIONES ORGANICA 4: COMERÇ, INDUSTRIA I MAJORS = 
3.000,00€ 
 

ENTITAT € CONCEPTE 
Comerços Associats 

Museros 
3.000,00 Campanyes i accions diverses de promoció del 

comerç local. 
 
 
ANEXO VII -  SUBVENCIONES ORGANICA 6: CULTURA I PROMOCIÓ LINGÜÍSTICA 
= 11.290,00€ 
 

ENTITAT € CONCEPTE 

Societat Unió Musical 
de Museros 

11.290,00 
Pendent de concretar en conveni específic en el 
seu cas. 

 
 
ANEXO VIII Subvencions Educació: 20.300,00€ 
 

ENTITAT € CONCEPTE 
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AMPA CEIP Blasco 
Ibañez  1.500,00 

1. Organització d’activitats extraescolars al llarg 
de tot el curs: tallers, cursos, activitats… 

a. Escuela de Pascua (CEIP) 
b. Escuela de Navidad (CEIP) 
c. Escuela de Junio (CEIP) 

2. Activitats formatives per a les famílies. 
3. Organització d’actes extraordinaris relacionats 
amb celebracions habituals de la programació del 
centre: 9 d’octubre, Nadal,  dia de la pau, 
carnestoltes, falles, pasqua, final de curs. Seran 
subvencionables activitats diverses d’animació 
(contacontes, teatre, concerts, dansa…), 
contractactació d’infraestructura indispensable 
(escenari, taules, cadires), contractació de bandes 
de música i/o xarangues d’animació, lloguer 
d’equip de so i de llums… 

a. Festa de Nadal. 
b. Festa de fi de curs 

4. Finançament de desplaçaments de 
l’alumnat/professorat per assistir a actes 
educatius inclosos en la PGA: teatre, excursions, 
concerts, visites guiades, jornades de 
convivència… 

a. Viatge fi de curs 6é d’E.P. (CEIP) 
b. Viatge fi de curs de 4t E.S.O. (IES) 

5. Adquisició de material didàctic per a ús de 
l’alumnat/professorat: llibres, agendes escolars, 
ordinadors, tablets… (Imprescindible que la 
factura vaja acompanyada d’un certificat del 
centre de la donació del material) 
 

AMPA IES Museros 800,00 

CEIP BLASCO 
IBAÑEZ – Monitors 
Menjador jornada 
continua actividades 
extraescolares  

18.000,00 

Monitors Menjador jornada continua actividades 
extraescolares.  

 
 
ANEXO IX - Subvencions entitats esportives: 15.400,00€ 
 

ENTITAT € CONCEPTE 

Club Ciclista Pascual 
Bolea 

1.500,00 

1. Compra d’equipatges 
2. Despeses derivades de la participació habitual 

en competicions: taxes federatives, mútues, 
etc. 

3. Despeses d’organització de competicions o 
activitats ciclistes, com ara animació, trofeus o 
carteleria 

a. Organització del Dia de la bici, dins la 
setmana de l’esport (festes patronals) 

b. Organització d’una Carrera del Circuit 
de la Federació Valenciana de Ciclisme. 

c. Col·laboració en la Volta a Peu Infantil, 
dins la setmana de l’esport (festes 
patronals) 

d. Col·laboració en la 10k/5k Museros 
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e. Ruta en bici per a majors (Via verda 
d’Ulls Negres) 

4. Assegurances per a la pràctica i l’organització 
esportiva: responsabilitat civil, accident 
esportiu, assistències sanitàries federatives, 
viatge, etc. 

5. Serveis mèdics: metge/metgessa, 
tècnic/tècnica auxiliar d’infermeria, 
fisioterapeuta, ambulàncies, productes 
farmacèutics i ortopèdics, farmaciola, mútues, 
etc. 

Grupo de Recreación 
Deportiva Club de 
Correr Museros 

1.500,00 

1. Despeses derivades de la participació habitual 
en competicions: taxes federatives, mútues, 
etc. 

a. Participació en les curses del Circuit de 
l’Horta Nord 

b. Participació en les curses del Circuit 
Carreres Populars de València 

2. Compra de material esportiu, com ara estoretes 
o equipatges. 

3. Despeses d’organització de competicions o 
activitats d’atletisme, com ara animació, trofeus 
o carteleria. 

a. Activitat extraescolar d’atletisme dirigida 
a xiquets i xiquetes. 

b. Organització de la 10k/5k Museros dins 
del circuit de l’Horta Nord 

c. Col·laboració en la Volta a Peu Infantil, , 
dins la setmana de l’esport (festes 
patronals) 

4. Nòmines del personal tècnic, administratiu o 
sanitari. 

5. Despeses de gestió administrativa (gestoria 
laboral, contable, fiscal, ...). 

6. Assegurances per a la pràctica i l’organització 
esportiva: responsabilitat civil, accident 
esportiu, assistències sanitàries federatives, 
viatge, etc. 

7. Serveis mèdics: metge/metgessa, 
tècnic/tècnica auxiliar d’infermeria, 
fisioterapeuta, ambulàncies, productes 
farmacèutics i ortopèdics, farmaciola, mútues, 
etc. 

Museros Club de 
Futbol 7.500,00 

1. Despeses derivades de la participació habitual 
en competicions: taxes federatives, mútues, 
arbitratges de les competicions, etc. 

2. Compra de material esportiu, com ara balons, 
xarxes o equipatges. 

3. Despeses de desplaçaments, allotjament i 
manutenció necessaris per a la participació en 
trobades, competicions esportives, jornades 
tècniques, assemblees i reunions federatives, 
cursos de formació, clínics, etc., dels 
esportistes, tècnics, directius o delegats. 

a. Viatge final de temporada. Torneig 
b. Cursos per a l’obtenció dels títols 
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d’entrenador 
4. Despeses d’organització dels tornejos de futbol 

o campus esportius, com ara arbitratges, 
trofeus o carteleria 

a. Torneig Solidari de Nadal 
b. Torneig de Pasqua 
c. Torneig d’estiu J.M. Micó “Rubin” 
d. Campus de Nadal 
e. Campus de Pasqua 

5. Despeses pròpies d’organització d’actes 
socials del club 

a. Acte de presentació 
b. Acte de cloenda de la temporada 

6. Nòmines del personal tècnic, administratiu o 
sanitari. 

7. Despeses de gestió administrativa (gestoria 
laboral, contable, fiscal, ...). 

8. Assegurances per a la pràctica i l’organització 
esportiva: responsabilitat civil, accident 
esportiu, assistències sanitàries federatives, 
viatge, etc. 

9. Serveis mèdics: metge/metgessa, 
tècnic/tècnica auxiliar d’infermeria, 
fisioterapeuta, ambulàncies, productes 
farmacèutics i ortopèdics, farmaciola, mútues, 
etc. 

 

Asociació Seguretat i 
Autodefensa Valencia 

1.200,00 

1. Despeses derivades de la participació habitual 
en competicions: taxes federatives, mútues, 
arbitratges de les competicions, etc. 

2. Compra de material esportiu, com ara tatami, 
estoretes o equipatges. 

3. Despeses de desplaçaments, allotjament i 
manutenció necessaris per a la participació en 
trobades, competicions esportives, jornades 
tècniques, assemblees i reunions federatives, 
cursos de formació, clínics, etc., dels 
esportistes, tècnics, directius o delegats. 

a. Campionat Provincial 
b. Campionat Autonòmic 
c. Cursos de formació i perfeccionament 

4. Despeses d’organització de competicions, com 
ara arbitratges, trofeus o carteleria 

5. Nòmines del personal tècnic, administratiu o 
sanitari. 

6. Despeses de gestió administrativa (gestoria 
laboral, contable, fiscal, ...). 

7. Assegurances per a la pràctica i l’organització 
esportiva: responsabilitat civil, accident 
esportiu, assistències sanitàries federatives, 
viatge, etc. 

8. Serveis mèdics: metge/metgessa, 
tècnic/tècnica auxiliar d’infermeria, 
fisioterapeuta, ambulàncies, productes 
farmacèutics i ortopèdics, farmaciola, mútues, 
etc. 
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Club Baloncesto 
Estudiantes de 
Museros 

3.200,00 

1. Despeses derivades de la participació habitual 
en competicions: taxes federatives, mútues, 
arbitratges de les competicions, etc. 

2. Compra de material esportiu, com ara balons, 
xarxes o equipatges. 

3. Despeses de desplaçaments, allotjament i 
manutenció necessaris per a la participació en 
trobades, competicions esportives, jornades 
tècniques, assemblees i reunions federatives, 
cursos de formació, clínics, etc., dels 
esportistes, tècnics, directius o delegats. 

a. Cursos per a l’obtenció dels títols 
d’entrenador 

4. Despeses d’organització de competicions, com 
ara arbitratges, trofeus o carteleria 

5. Despeses pròpies d’organització d’actes 
socials del club 

a. Acte de cloenda de la temporada 
6. Nòmines del personal tècnic, administratiu o 

sanitari. 
7. Despeses de gestió administrativa (gestoria 

laboral, contable, fiscal, ...). 
8. Assegurances per a la pràctica i l’organització 

esportiva: responsabilitat civil, accident 
esportiu, assistències sanitàries federatives, 
viatge, etc. 

9. Serveis mèdics: metge/metgessa, 
tècnic/tècnica auxiliar d’infermeria, 
fisioterapeuta, ambulàncies, productes 
farmacèutics i ortopèdics, farmaciola, mútues, 
etc. 

 

Club Deportivo de 
Caza de Museros 

500,00 

1. Despeses derivades de la participació habitual 
en competicions: taxes federatives, mútues, 
etc. 

2. Despeses d’organització de competicions, com 
ara arbitratges, trofeus o carteleria 

a. Tir Social del Club 
3. Assegurances per a la pràctica i l’organització 

esportiva: responsabilitat civil, accident 
esportiu, assistències sanitàries federatives, 
viatge, etc. 

 
 
ANEXO X Aprobación de las Líneas Fundamentales del Presupuesto 2021:  
 

A) EN MATERIA DE INGRESOS:  
 
 

INGRESOS 2020 % VARIACIÓN 2021 
CORRIENTES 5.246.233,72 -0,28 5.231.750,73 
DE CAPITAL 2.160,00 3,00 2.224,80 
NO FINANCIEROS 5.248.393,72 -0,27 5.234.005,53 
FINANCIEROS    
TOTALES 5.248.393,72 -0,27 5.234.005,53 
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B) EN MATERIA DE GASTOS:  

 
 
 

GASTOS 2020 % VARIACIÓN 2021 
CORRIENTES 4.983.529,30 -1,52 4.907.891,11 
DE CAPITAL 109.000,00 38,99 151.500,00 
NO FINANCIEROS 5.092.529,30 -0,65 5.059.391,11 
FINANCIEROS 155.864,42 12,03 174.614,42 
TOTALES 5.248.393,72 -0,27 5.234.005,53 

 

 
 

C) EN MATERIA DE SALDOS Y OTRAS MAGNITUDES:  
 
 
 

OTRAS 
MAGNITUDES 

2020 % VARIACIÓN 2021 

SDO. OPS. 
CORRIENTES 

262.704,42  323.889,62 

SDO. OPS. 
CAPITAL 

-106.840,00  -149.275,20 

SDO. OPS. NO 
FINANCIERAS 

155.864,42  174.614,42 

SDO. OPS. 
CORRIENTES 

-155.864,42  -174.614,42 

(+/- AJUSTES SEC 
C/NF) 

229.790,36  114.895,18 

CAPACIDAD O 
NECESIDAD 
FINANCIACIÓN 

385.654,78  289.509,60 

DEUDA VIVA 31/12 809.418,31 -22,76 625.170,43 
A corto plazo 184.247,88 0,00 184.247,88 
A largo plazo 625.170,43 -29,47 440.922,55 
RATIO DEUDA 
VIVA/ INGRESOS 
CORRIENTES 

0,15 -20,00 0,12 
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ANNEX I - SUBVENCIONS NOMINATIVES 2020 
 
 

 SUBVENCIONS NOMINATIVES 2020 

 APLICACIÓ 
DENOMINACIÓ 2020 

O PR EC 

1 231 48001 Subvencions socials generals 3.275,00 €  

 
    

Centre de Formació Professional de Museros (Inst. 

Secular Obreres de la Creu) 
375,00 € 

     Associació de Jubilats i Pensionistes de Museros 1.000,00 € 

     Jubilats comarcal (no RA ni subv. 2020)  200,00 € 

 
    

Asociación de Amas de Casa y ConsumidoresTyrius (no 

RA) 
1.000,00 € 

 
    

Amical Mauthausen (conveni quota soci o actuació 

puntual)  
300,00 € 

 
    

Parròquia de l’Assumpció de la Mare de Déu de Museros 

(no RA) 
400,00 € 

7 326 48000 Subvencions a educació 20.300,00 € 

     AMPA CEIP Blasco Ibáñez  1.500,00 € 

     AMPA IES Museros 500,00 € 

     IES Museros, viatge fi de curs (no RA) 300,00 € 

 
    

CEIP Blasco Ibáñez, monitors de menjador jornada 

contínua activitats extraescolars (no RA) 
18.000,00 € 

6 334 48000 Subvenció a entitats culturals  300,00 € 

 
    

Federació de Societats Musicals de la Comunitat 

Valenciana (no RA) 
300,00 € 

1 338 48000 Subvencions a entitats festives 8.400,00 € 

     Falla Museros (no justif. 2020) 1.300,00 € 

     Falla El Castell 1.300,00 € 

     Penya Taurina Els Valents 1.200,00 € 

     Penya Taurina Sant Roc 1.200,00 € 

     Penya Taurina Gent Jove (no justi. 2020) 1.200,00 € 

     Penya Taurina La Por 600,00 € 

     Penya Taurina Museros 600,00 € 

     Festers de Sant Antoni (no RA) 1.000,00 € 

7 341 48001 Subvencions a entitats esportives 3.500,00 € 

     Club Ciclista Pascual Bolea 1.500,00 € 

     Grup de Recreació Esportiva Club de Córrer Museros (EC 1.500,00 € 
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RA) 

     Club Esportiu de Caça de Museros 500,00 € 

3 1722 48000 Subvencions a entitats de medi ambient 5.000,00 € 

     Pou Sant Roc (ni RA ni justi. 2020)  1.000,00 € 

     Pou Nou (ni RA ni justi. 2020) 1.000,00 € 

     Pou Albalat (ni RA ni justi. 2020) 1.000,00 € 

     Societat Protectora de Gats Museros PROGATMUS 2.000,00 € 

4 4311 48000 Subvencions al comerç 3.000,00 € 

   Comerços Associats Museros 3.000,00 € 

     TOTAL DE SUBVENCIONS NOMINATIVES 40.775,00 € 

 
 
ANNEX II - SUBVENCIONS NOMINATIVES 2020 
 

 SUBVENCIONS NOMINATIVES 2020 

 APLICACIÓ 
DENOMINACIÓ 2020 

O PR EC 

B) SUBVENCIONS ORGÀNIQUES 1: HISENDA, SEGURETAT CIUTADANA, 

OCUPACIÓ, PERSONAL I FESTES 

1 
231 

4800

1 
Subvencions socials generals 3.275,00 € 

 
    

Centre de Formació Professional de Museros (Inst. 

Secular Obreres de la Creu) 
375,00 € 

     Associació de Jubilats i Pensionistes de Museros 1.200,00 € 

     Asociación de Amas de Casa y ConsumidoresTyrius  1.000,00 € 

 

  

Amical Mauthausen (conveni quota soci o actuació 

puntual)  
300,00 € 

 

  

Parròquia de l'Assumpció de la Mare de Déu de Museros, 

aliments Cáritas 
400,00 € 

1 
338 

4800

0 
Subvencions a entitats festives 8.400,00 € 

   Falla Museros 1.300,00 € 

   Falla El Castell 1.300,00 € 

   Penya Taurina Els Valents 1.200,00 € 

   Penya Taurina Sant Roc 1.200,00 € 

   Penya Taurina Gent Jove 1.200,00 € 

   Penya Taurina La Por 600,00 € 

   Penya Taurina Museros 600,00 € 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 7
PM

G
EM

ZL
6Y

L9
ET

4R
J6

23
Q

D
Y4

X 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//m
us

er
os

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 7
5 

de
 8

5 



  

   Festers de Sant Antoni  1.000,00 € 

B) SUBVENCIONS ORGÀNIQUES 3: AGRICULTURA I MEDI AMBIENT 

3 
1722 

4800

0 
Subvencions a entitats de medi ambient 5.000,00 € 

   Pou Sant Roc  1.000,00 € 

   Pou Nou 1.000,00 € 

   Pou Albalat 1.000,00 € 

 
  

Societat Protectora de Gats Museros 

PROGATMUS 
2.000,00 € 

C) SUBVENCIONS ORGÀNIQUES 4: COMERÇ, INDÚSTRIA I MAJORS 

4 
4311 

4800

0 
Subvencions al comerç 3.000,00 € 

   Comerços Associats Museros 3.000,00 € 

D) SUBVENCIONS ORGÀNIQUES 6: CULTURA I PROMOCIÓ LINGÜÍSTICA 

6 
334 

4800

0 
Subvencions Culturals  11.290,00 € 

 
  

Societat Unió Musical de Museros 11.290,00 € 

E) SUBVENCIONS ORGÀNIQUES 7: ESPORTS I EDUCACIÓ 

7 
326 

4800

0 
Subvencions a educació 20.300,00 € 

     AMPA CEIP Blasco Ibáñez  1.500,00 € 

     AMPA IES Museros 800,00 € 

 
  

CEIP Blasco Ibáñez, monitors de menjador jornada 

contínua activitats extraescolars  
18.000,00 € 

7 
341 

4800

1 
Subvencions a entitats esportives 15.400,00 € 

     Club Ciclista Pascual Bolea 1.500,00 € 

 
    

Grup de Recreació Esportiva Club de Córrer 

Museros  
1.500,00 € 

 
  

Museros Club de Futbol 7.500,00 € 

   Associació Seguretat i Autodefensa València 1.200,00 € 

   CB Estudiantes de Museros 3.200,00 € 

   Club Esportiu de Caça de Museros 500,00 € 

     TOTAL DE SUBVENCIONS NOMINATIVES 66.665,00 € 

 
 
ANNEX III - Subvencions socials generals C
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ENTITAT € CONCEPTE 

Centre Formació 

Professional de 

Museros (Inst. Secular 

Obreres de la Creu) 

375,00 € 

Organització de xarrades, exposicions, taules 

redones, campanyes i tallers relacionats amb la 

naturalesa de l’entitat. Adquisició de material per 

a realitzar aquests actes. 

 Finançament de desplaçaments per participar en 

activitats relacionades amb els finalitats del 

col·lectiu. 

Quotes associacions comarcals. 

 

Pendent de concretar en el conveni específic, si 

escau.. 

Associació Jubilats i 

Pensionistes de 

Museros 

1.000,00 

€ 

Asociación de Amas de 

Casa y Consumidores 

Tyrius 

1.000,00 

€ 

Amical Mauthausen 

(conveni quota soci o 

actuació puntual)  

300,00 € 

Parròquia de 

l'Assumpció de la Mare 

de Déu de Museros, 

aliments Cáritas 

400,00 € 

 
 
ANNEX IV - Subvencions a entitats festives: 8.400,00 € 
 

ENTITAT € CONCEPTE 

Falla Museros  

 

1.300,00 

€ 

Despeses realitzades dins de la programació fallera 

de les respectives entitats: 

1. Espectacles musicals (orquestres, concerts per 

al públic infantil, bandes musicals, lloguer carpes). 

2. Espectacles pirotècnics. 

3. Lloguer d’equip de so i de llums. 

Falla El Castell  

 

1.300,00 

€ 

Penya Taurina Els 

Valents 

1.200,00 

€ 

 

Despeses realitzades en el marc de les festes, 

relacionades amb els seues finalitats com, per 

exemple els espectacles taurins: arena, bestiar o 

serveis mèdics. 

Penya Taurina Sant 

Roc 

1.200,00 

€ 

Penya Taurina Gent 

Jove 

1.200,00 

€ 
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Penya Taurina La Por 600,00 € 

Penya Taurina 

Museros 
600,00 € 

 
 
ANNEX V - SUBVENCIONS ORGÀNIQUES 3: AGRICULTURA I MEDI AMBIENT 
 
 

ENTITAT € CONCEPTE 

Pou Sant Roc  1.000,00 € Pendent de concretar en conveni específic, si 

escau. Pou Nou 1.000,00 € 

Pou Albalat 1.000,00 € 

Societat Protectora 

de Gats Museros 

PROGATMUS 

2.000,00 € 

Atencions centre clínic i medicines dels gats, més 

material relacionat amb la protecció d'aquests i 

aliments per a aquests. 

 
 
ANNEX VI - SUBVENCIONS ORGANICA 4: COMERÇ, INDÚSTRIA I MAJORS: 
3.000,00 € 
 

ENTITAT € CONCEPTE 

Comerços Associats 

Museros 

3.000,00 

€ 

Campanyes i accions diverses de promoció del 

comerç local. 

 
 
ANNEX VII - SUBVENCIONS ORGANICA 6: CULTURA I PROMOCIÓ LINGÜÍSTICA: 
11.290,00 € 
 

ENTITAT € CONCEPTE 

Societat Unió Musical de 

Museros 
11.290,00 € 

Pendent de concretar en conveni específic, 

si escau. 

 
 
ANNEX VIII - Subvencions a educació: 20.300,00 € 
 

ENTITAT € CONCEPTE 
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AMPA CEIP Blasco 

Ibáñez  
1.500,00 € 

1. Organització d’activitats extraescolars al llarg 

de tot el curs: tallers, cursos, activitats… 

a. Escola de Pasqua (CEIP) 

b. Escola de Nadal (CEIP) 

c. Escola de juny (CEIP) 

2. Activitats formatives per a les famílies. 

3. Organització d’actes extraordinaris relacionats 

amb celebracions habituals de la programació 

del centre: 9 d’Octubre, Nadal, Dia de la Pau, 

Carnestoltes, Pasqua, falles, final de curs. Seran 

subvencionables activitats diverses d’animació 

(contacontes, teatre, concerts, dansa…), 

contractació d’infraestructura indispensable 

(escenari, taules i cadires), contractació de 

bandes de música o de xarangues d’animació, 

lloguer d’equip de so i de llums… 

a. Festa de Nadal 

b. Festa de fi de curs 

4. Finançament de desplaçaments de l’alumnat i 

del professorat per assistir a actes educatius 

inclosos en la PGA: teatre, excursions, concerts, 

visites guiades, jornades de convivència… 

a. Viatge fi de curs de 6é d’EP (CEIP) 

b. Viatge fi de curs de 4t d’ESO (IES) 

5. Adquisició de material didàctic per a ús de 

l’alumnat i del professorat: llibres, agendes 

escolars, ordinadors, tauletes… (Imprescindible 

que a la factura s’adjunte un certificat del centre 

de la donació del material). 

 

AMPA IES Museros 800,00 € 

CEIP Blasco Ibáñez, 

monitors de menjador 

jornada contínua i 

activitats 

extraescolars  

18.000,00 € 

Monitors de menjador jornada contínua i 

activitats extraescolars.  

 
 
ANNEX IX - Subvencions a entitats esportives: 15.400,00 € 
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ENTITAT € CONCEPTE 

Club Ciclista 

Pascual Bolea 
1.500,00 € 

Compra d’equipatges. 

Despeses derivades de la participació habitual en 

competicions: taxes federatives, mútues, etc. 

Despeses d’organització de competicions o 

activitats ciclistes, com animació, trofeus o 

cartelleria: 

a. Organització del Dia de la Bici, en la 

Setmana de l’Esport (festes patronals) 

b. Organització d’una carrera del circuit de la 

Federació Valenciana de Ciclisme. 

c. Col·laboració en la Volta a Peu Infantil, en la 

Setmana de l’Esport (festes patronals). 

d. Col·laboració en la 10k i la 5k Museros. 

e. Ruta amb bici per a majors (via verda d’Ulls 

Negres). 

Assegurances per a la pràctica i l’organització 

esportiva: responsabilitat civil, accident esportiu, 

assistències sanitàries federatives, viatge, etc. 

Serveis mèdics: metge o metgessa, tècnic o 

tècnica auxiliar d’infermeria, fisioterapeuta, 

ambulàncies, productes farmacèutics i ortopèdics, 

farmaciola, mútues, etc. 

Grup de Recreació 

Esportiva Club de 

Córrer Museros 

1.500,00 € 

Despeses derivades de la participació habitual en 

competicions: taxes federatives, mútues, etc.: 

a. Participació en les curses del Circuit de 

l'Horta Nord. 

b. Participació en les curses del Circuit de 

Carreres Populars de València 

Compra de material esportiu, com estoretes o 

equipatges. 

Despeses d’organització de competicions o 

activitats d’atletisme, com animació, trofeus o 

cartelleria: 

a. Activitat extraescolar d’atletisme dirigida a 

xiquets i xiquetes. 

b. Organització de la 10k i 5k Museros en del 
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Circuit de l'Horta Nord. 

c. Col·laboració en la Volta a Peu Infantil,, en 

la Setmana de l’esport (festes patronals) 

Nòmines del personal tècnic, administratiu o 

sanitari. 

Despeses de gestió administrativa (gestoria 

laboral, comptable, fiscal...). 

Assegurances per a la pràctica i l’organització 

esportiva: responsabilitat civil, accident esportiu, 

assistències sanitàries federatives, viatge, etc. 

Serveis mèdics: metge o metgessa, tècnic o 

tècnica auxiliar d’infermeria, fisioterapeuta, 

ambulàncies, productes farmacèutics i ortopèdics, 

farmaciola, mútues, etc. 

Museros Club de 

Futbol 
7.500,00 € 

Despeses derivades de la participació habitual en 

competicions: taxes federatives, mútues, 

arbitratges dels competicions, etc. 

Compra de material esportiu, com balons, xarxes 

o equipatges. 

Despeses de desplaçaments, allotjament i 

manutenció necessaris per a la participació en 

trobades, competicions esportives, jornades 

tècniques, assemblees i reunions federatives, 

cursos de formació, clínics, etc., dels esportistes, 

tècnics, directius o delegats: 

a. Viatge final de temporada. Torneig. 

b. Cursos per a l’obtenció dels títols 

d’entrenador. 

Despeses d’organització dels tornejos de futbol o 

campus esportius, com arbitratges, trofeus o 

cartelleria: 

a. Torneig Solidari de Nadal. 

b. Torneig de Pasqua. 

c. Torneig d’Estiu J. M. Micó Rubín 

d. Campus de Nadal. 

e. Campus de Pasqua. 

Despeses pròpies de l’organització d’actes socials 
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del club: 

a. Acte de presentació. 

b. Acte de cloenda de la temporada. 

Nòmines del personal tècnic, administratiu o 

sanitari. 

Despeses de gestió administrativa (gestoria 

laboral, comptable, fiscal...). 

Assegurances per a la pràctica i l’organització 

esportiva: responsabilitat civil, accident esportiu, 

assistències sanitàries federatives, viatge, etc. 

Serveis mèdics: metge o metgessa, tècnic o 

tècnica auxiliar d’infermeria, fisioterapeuta, 

ambulàncies, productes farmacèutics i ortopèdics, 

farmaciola, mútues, etc. 

Associació 

Seguretat i 

Autodefensa 

València 

1.200,00 € 

Despeses derivades de la participació habitual en 

competicions: taxes federatives, mútues, 

arbitratges dels competicions, etc. 

Compra de material esportiu, com tatami, 

estoretes o equipatges. 

Despeses de desplaçaments, allotjament i 

manutenció necessàries per a la participació en 

trobades, competicions esportives, jornades 

tècniques, assemblees i reunions federatives, 

cursos de formació, clínics, etc., de les persones 

esportistes, tècniques, directives o delegades. 

a. Campionat Provincial 

b. Campionat Autonòmic 

c. Cursos de formació i perfeccionament 

Despeses d’organització de competicions, com 

arbitratges, trofeus o cartelleria: 

Nòmines del personal tècnic, administratiu o 

sanitari. 

Despeses de gestió administrativa (gestoria 

laboral, comptable, fiscal...). 

Assegurances per a la pràctica i l’organització 

esportiva: responsabilitat civil, accident esportiu, 

assistències sanitàries federatives, viatge, etc. 
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Serveis mèdics: metge o metgessa, tècnic o 

tècnica auxiliar d’infermeria, fisioterapeuta, 

ambulàncies, productes farmacèutics i ortopèdics, 

farmaciola, mútues, etc. 

CB Estudiantes de 

Museros 
3.200,00 € 

Despeses derivades de la participació habitual en 

competicions: taxes federatives, mútues, 

arbitratges dels competicions, etc. 

Compra de material esportiu, com balons, xarxes 

o equipatges. 

Despeses de desplaçaments, allotjament i 

manutenció necessàries per a la participació en 

trobades, competicions esportives, jornades 

tècniques, assemblees i reunions federatives, 

cursos de formació, clínics, etc., de les persones 

esportistes, tècniques, directives o delegades. 

a. Cursos per a l’obtenció dels títols 

d’entrenador 

Despeses d’organització de competicions, com 

arbitratges, trofeus o cartelleria 

Despeses pròpies d’organització d’actes socials 

del club: 

b. Acte de cloenda de la temporada. 

Nòmines del personal tècnic, administratiu o 

sanitari. 

Despeses de gestió administrativa (gestoria 

laboral, comptable, fiscal...). 

Assegurances per a la pràctica i l’organització 

esportiva: responsabilitat civil, accident esportiu, 

assistències sanitàries federatives, viatge, etc. 

Serveis mèdics: metge o metgessa, tècnic o 

tècnica auxiliar d’infermeria, fisioterapeuta, 

ambulàncies, productes farmacèutics i ortopèdics, 

farmaciola, mútues, etc. 

Club Esportiu de 

Caça de Museros 
500,00 € 

Despeses derivades de la participació habitual en 

competicions: taxes federatives, mútues, etc. 

Despeses d’organització de competicions, com 

arbitratges, trofeus o cartelleria 
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a. Tir social del club 

Assegurances per a la pràctica i l’organització 

esportiva: responsabilitat civil, accident esportiu, 

assistències sanitàries federatives, viatge, etc. 

 
 
ANNEX X - L’aprovació de les línies fonamentals del pressupost 2021 
 
 
A) En matèria d’ingressos: 

 

INGRESSOS 2020 % VARIACIÓ 2021 

Corrents 5.246.233,72 -0,28 5.231.750,73 

De capital 2.160,00 3,00 2.224,80 

No financers 5.248.393,72 -0,27 5.234.005,53 

Financers    

TOTALS 5.248.393,72 -0,27 5.234.005,53 

 

 

B) En matèria de despeses:  

 

GASTOS 2020 % VARIACIÓN 2021 

Corrents 4.983.529,30 -1,52 4.907.891,11 

De capital 109.000,00 38,99 151.500,00 

No financers 5.092.529,30 -0,65 5.059.391,11 

Financers 155.864,42 12,03 174.614,42 

TOTALS 5.248.393,72 -0,27 5.234.005,53 

 

 

C) En matèria de saldos i d’altres magnitudes:  

 

ALTRES MAGNITUDS  2020 % VARIACIÓ 2021 

Saldo d’operacions corrents 262.704,42  323.889,62 

Saldo d’operacions de capital -106.840,00  -149.275,20 

Saldo d’operacions no 

financeres 

155.864,42  174.614,42 

Saldo d’operacions corrents -155.864,42  -174.614,42 

(+/- Ajust. SEC C/NF) 229.790,36  114.895,18 
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Capacitat o necessitat de 

finançament 

385.654,78  289.509,60 

Deute viu 31/12 809.418,31 -22,76 625.170,43 

A curt termini 184.247,88 0,00 184.247,88 

A llarg termini 625.170,43 -29,47 440.922,55 

Ràtio de deute viu / ingressos 

corrents 

0,15 -20,00 0,12 
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